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Predavanje	Fa	na	svečanosti	povodom	osnivanja
Falun	Dafa	Asocijacije	Singapura

Li	Hondži
28.07.1996.

Dobro,	 hajde	 da	 stanem	 ovde	 da	 me	 svi	 mogu	 dobro	 videti.	 Hteo	 bih	 da	 zahvalim
građanima	 Singapura,	 iz	 različitih	 sfera,	 koji	 su	 na	 razne	 načine	 podržali	 Falun	 Dafa
Asocijaciju.	 Takođe,	 u	 ime	 svih	 vas,	 hteo	 bih	 da	 iskažem	 svoju	 zahvalnost	 građanima
Singapura	 iz	različitih	sfera,	za	njihovu	podršku,	 i	što	su	omogućili	da	se	osnuje	Falun

Buda	Asocijacija.	Jedan	aplauz	za	njih.	(Aplauz)	Osnivanje	Buda	Asocijacije	će	dovesti	do
toga	da	više	ljudi	dobije	Fa,	i	omogućiće	da	više	ljudi	sa	predodređenim	vezama	uči	ovaj
Fa.	Pod	zaštitom	nacionalnog	zakona,	ona	će	vam	svima	obezbediti	dobre	uslove	u	vašoj
budućoj	praksi	i	obavljanju	ove	stvari	dobre	za	opštu	populaciju.

Nisam	 pripremio	 puno	 toga	 da	 kažem.	 Priliku	 ovog	 okupljanja	 sada	 ću	 iskoristiti	 da
govorim	 šta	 god	 mi	 dođe	 na	 pamet.	 Najpre	 ću	 predstaviti	 Falun	 Gong,	 koji	 ima	 dugu
istoriju.	Ljudi	iz	krugova	kultivatora	znaju	da	su	se	u	ljudskom	svetu	civilizacije	uzdizale
više	nego	 jednom.	U	 ljudskom	svetu,	civilizacije	su	nastajale	puno	puta.	Kad	bi,	 tokom
dugog	toka	 istorije,	 ljudski	moral	postepeno	opao	 i	 izopačio	se,	 ljudska	rasa	bi	bila	na
izmaku.	Obično	 je	 to	bio	slučaj.	Takođe,	kad	bi	 se	 razvijao	do	krajnjeg	stupnja,	kad	su
materijalna	 degradacija	 i	 duhovna	 izopačenost	 na	 vrhuncu,	 to	 bi	 dovodilo	 do	 velikog
pada	u	ljudskim	moralnim	vrednostima.	Pod	takvim	okolnostima,	ljudska	rasa	bi	bila	na
izmaku.	Ljudska	rasa	je	prošla	kroz	ovaj	scenario	puno	puta,	i	zato	je	postojalo	više	od
jedne	 ljudske	 civilizacije	 –	 mnoge	 civilizacije	 su	 nastajale.	 Kameno	 doba	 o	 kom	 ljudi
govore	nije	bilo	jedino	takvo	doba.	Ljudska	rasa	je	prošla	kroz	mnoga	kamena	doba.	To
je	 zato	 što	 kad	 bi	 ljudska	 rasa	 naišla	 na	 ovu	 vrstu	 nevolja,	 sva	 njena	 sredstva	 za
proizvodnju	i	znanje	bivali	bi	uništeni.

Znate,	u	ranom	periodu	sadašnje	ljudske	civilizacije	–	pre	četiri	 ili	pet	hiljada	godina	–
naša	 Zemlja	 je	 doživela	 veliki	 potop,	 koji	 je	 progutao	 celokupnu	 belu	 civilizaciju	 u
Evropi.	 Naravno,	 ono	 što	 je	 ostalo	 bilo	 je	 malo	 ali	 veoma	 dragoceno,	 mada	 se	 iz
artefakata	 koji	 su	 ostali	 i	 dalje	 mogu	 videti	 tragovi	 praistorijske	 prošlosti.	 Na	 primer,
dokazi	 o	 postojanju	 praistorijskih	 civilizacija	 mogu	 se	 videti	 u	 arheološkim	 nalazima
vezanim	 za	 kulturu	 antičke	 Grčke.	 Na	 Istoku,	 relativno	 više	 stvari	 je	 preživelo	 veliki
potop.	Svako	zna	priču	o	 Juu	Velikom,	koji	kontroliše	potop.	Poplava	 je	u	 to	doba	bila
užasna,	 a	 kad	 se	 voda	 povukla,	 Ju	 Veliki	 je	 poveo	 ljude	 da	 iscrpe	 vodu	 s	 poplavljene
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zemlje.	 Ovo	 je	 dokumentovano	 u	 istoriji.	 Drevna	 ljudska	 civilizacija	 tog	 doba	 –	 ona	 iz
poslednjeg	ciklusa	–	 je	uništena	u	velikom	potopu,	ali	mnogi	preci	Kineza	su	preživeli
džinovsku	 poplavu,	 i	 ostalo	 je	 relativno	 više	 artefakata.	 U	 poređenju	 s	 njima,	 manje
Zapadnjaka	 je	 preživelo.	 Zato	 je	 Zapadna	 kultura	 današnjice	 potpuno	 nova	 -	 potpuno
nova	 i	 bez	 ikakvog	 traga	 drevne	 istorije.	 Tako,	 drevna	 civilizacija	 Kine	 ima	 duboko
ukorenjenu	istoriju,	i	preuzela	je	drugačiji	put	nego	moderna	nauka.

Znači,	u	ovim	drevnim	civilizacijama	ima	puno	stvari	koje	današnji	ljudi	i	dalje	ne	mogu
da	 shvate	 i	 koje	 su	 razdružene	 od	 savremene	 kulture.	 Znači,	 mnogi	 ljudi,	 uključujući
Zapadnjake,	 znaju	 da	 u	 Kini	 ima	 puno,	 puno	 tajanstvenih	 stvari	 –	 stvari	 koje	 današnji
ljudi	 ne	 mogu	 da	 shvate.	 Sami	 Kinezi	 znaju	 ovo.	 U	 zemlji	 Kini	 postoji	 puno	 stvari	 iz
drevne	kulture,	koje	savremeni	ljudi	ne	mogu	da	shvate.	Neki	ljudi	su	čuli	za	njih	i	videli
ih,	a	ipak	ne	mogu	da	ih	objasne,	i	još	niko	se	još	nije	našao	ko	bi	obznanio	ove	drevne
stvari	i	predstavio	ih	ljudima.	Kako	je	[u	doba	potopa],	preživelo	više	predaka	kineskog
naroda,	opstao	je	jedan	deo	drevne	kulture.

U	 prošlosti,	 drevna	 kineska	 rasa	 nije	 bila	 skoncentrisana	 u	 onom	 što	 se	 sada	 naziva
dolina	 Žute	 reke,	 već	 je	 bila	 smeštena	 u	 području	 oblasti	 Šinđijang.	 Najprosperitetniji
period	te	civilizacije	se	desio	u	tom	području.	Kako	je	u	blizini	planina	Kunlun,	teren	u
susednim	 oblastima	 je	 bio	 na	 priličnoj	 nadmorskoj	 visini.	 Te	 godine,	 tokom	 velike
poplave,	 nivo	 vode	 je	 dostigao	 dve	 hiljade	 metara,	 potapajući	 celu	 Zemlju.	 Ali	 kad	 je
poplava	počela	da	divlja,	mnogi	ljudi	opstali	su	bekstvom	na	planinu	Kunlun,	uspevajući
da	 sačuvaju	 neke	 stvari	 iz	 drevne	 kulture.	 One	 uključuju,	 na	 primer,	 Hetu	 i	 Luošu
dijagrame,	Taiči,	originalnih	Osam	trigrama	(bagua)	i	druge	stvari	koje	neki	ljudi	u	Kini	i
dalje	ne	mogu	da	shvate,	kao	i	neke	drevne	vrste	čigonga,	za	koje	ljudi	danas	znaju.

Prosto	 rečeno,	 čigong	 nije	 nešto	 što	 su	 izmislili	 današnji	 ljudi.	 To	 je	 deo	 praistorijske
kulture,	a	u	Kini	ima	ga	relativno	više.	Ali	u	prošlosti	se	nije	nazivao	čigong.	Nego	kako
se	zvao?	Zvao	se	„kultivacija“	 (šulijan).	Naravno,	kultivacija	se	deli	na	nivoe,	a	na	nivou
običnog	ljudskog	društva,	ljudima	se	može	saopštiti	samo	to	kako	da	leče	sebe,	kako	da
se	održe	u	formi,	ili	kako	da	učine	svoja	tela	zdravim.	Znači,	neki	čigong	majstori	koriste
ovo	 da	 čine	 dobro	 ljudima.	 Drugim	 rečima,	 oni	 čigong	 majstori	 koji	 prenose	 svoju
praksu	u	društvu,	uključujući	tu	i	one	koji	su	otišli	u	druge	zemlje,	predaju	stvari	samo
na	nivou	zdravlja	i	rekreacije.	Sad,	ja	ne	kažem	da	čigong	prakse	koje	drugi	predaju	nisu
dobre.	 Ja	 vam	 kažem	 da	 oni	 ne	 predaju	 stvari	 na	 visokim	 nivoima,	 već	 predaju	 stvari
samo	 za	 lečenje	 i	 održavanje	 zdravlja,	 i	 oni	 su	 to	 spojili	 s	 prikazivanjem	 nekih
natprirodnih	 moći.	 Kad	 se	 leče,	 neke	 bolesti	 se	 mogu	 ukloniti	 samo	 natprirodnim
sredstvima,	i	zato	se	prikazuju	neke	natprirodne	moći.

„Natprirodna	 moć“	 je	 samo	 jedan	 moderan	 termin,	 a	 u	 osnovi	 se	 odnosi	 na	 urođene
sposobnosti	 bića.	 S	 narastajućim	 obiljem	 materijalnih	 stvari	 i	 napretkom	 nauke,	 ljudi
pridaju	 još	 veći	 značaj	 praktičnim	 stvarima,	 i	 sve	 više	 ostavljaju	 svoje	 prirodne	 moći	 i
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stvari	koje	su	bile	s	njima	od	drevnih	vremena.	Ako	se	ovaj	trend	nastavi,	u	budućnosti
će	 se	 nauka	 i	 tehnologija	 verovatno	 razviti	 dalje,	 dok	 će	 se	 ljudska	 bića	 progresivno
degenerisati.	 Sad	 postoje	 vozovi,	 automobili	 i	 avioni,	 pa	 niko	 nema	 potrebe	 da	 puno
hoda.	 U	 budućnosti,	 sa	 sve	 većim	 napretkom	 u	 materijalnom	 pogledu,	 ljudska	 bića
mogla	 bi	 se	 drastično	 degenerisati.	 Ako	 izvedemo	 dedukciju	 iz	 „teorije	 evolucije“,
površina	 ljudskog	 tela	 će	 se	 u	 budućnosti	 u	 potpunosti	 degenerisati,	 da	 bi	 na	 kraju
ljudski	 udovi	 postali	 izobličeni,	 nepotrebni	 i	 zakržljali,	 i	 ostala	 samo	 velika	 lobanja.
Naravno,	 ovim	 samo	 ilustrujem	 poentu.	 Ideja	 je	 da	 će	 sve	 više	 i	 više	 stvari	 čoveku
urođenih,	prvobitnih,	biti	napušteno.

Drevno	kinesko	društvo	se	nije	razvijalo	na	ovaj	način.	Zato	bi	se	neki	bi	se	mogli	upitati:
„Da	 su	 se	 stvari	 razvijale	 u	 skladu	 sa	 kineskim	 društvom,	 da	 li	 bi	 bilo	 tehnološkog
napretka?“	Naravno,	ako	u	kontekstu	postojećih	naučnih	 i	 tehnoloških	teorija	pokušaš
da	 shvatiš	 jednu	 drugačiju	 vrstu	 nauke,	 nikad	 je	 nećeš	 moći	 razumeti.	 Ako	 hoćeš	 da
razumeš	 pristup	 drugačije	 nauke	 potrebno	 je	 da	 iskoračiš	 izvan	 ograničenja	 današnje
nauke.	 A	 unutar	 te	 drugačije	 kulture,	 ljudi	 bi	 mislili	 da	 je	 to	 svakako	 očekivano	 stanje
društva.	Neki	ljudi	kažu:	„Da	su	se	stvari	razvijale	u	skladu	sa	društvom	drevnog	Istoka,
da	 li	 bi	 postajali	 automobili	 i	 avioni?	 Juče	 sam	 iz	 Hong	 Konga	 doleteo	 za	 Singapur	 i
trebalo	mi	je	samo	nešto	više	od	tri	sata.	Bilo	je	brzo!	Ljudska	vrsta	se	razvila	do	prilično
naprednog	 stadijuma.	 Da	 li	 bi	 bilo	 isto	 da	 su	 stvari	 sledile	 načine	 drevnog	 kineskog
društva?“

Zapravo,	ljudi	znaju	da	različiti	metodi	nauke	donose	različite	načine	naučnog	razvoja.
Na	 primer,	 pretpostavite	 da	 je	 stvari	 trebalo	 da	 se	 razvijaju	 u	 skladu	 sa	 drevnim
društvom	 Kine.	 Kao	 što	 znate,	 vežbanje	 čigonga	 može	 da	 razvije	 urođene	 potencijale
ljudskog	tela.	Drugim	rečima,	čigong	praksa	može	da	pretvori	ono	što	 je	neopipljivo	u
nešto	opipljivo,	 i	na	kraju	nevidljivo	u	vidljivo,	a	sve	ovo	se	može	 izvesti	bez	upotrebe
instrumenata	savremene	nauke	ili	tehnoloških	sredstava.	U	početku,	kad	uđeš	u	stanje
mirnoće	 tokom	 čigong	 meditacije,	 ne	 osećaš	 puno	 toga.	 Ali	 kad	 postaneš	 potpuno
miran,	otkrivaš	da	iako	se	spoljni	oblik	tvog	tela	nije	pomerio,	unutrašnjost	tvog	tela	se
kreće;	 osećaš	 pokret	 unutar.	 A	 taj	 pokret,	 jedva	 primetan	 u	 početku,	 postajaće	 sve
očigledniji,	 dok	na	kraju	ne	bude	 toliko	očigledan	da	ga	 tvoja	 svest	može	kontrolisati,
tako	 donoseći	 prelaz	 od	 neopipljivog	 do	 opipljivog.	 Znači,	 konačno,	 ova	 svesnost	 i
osećaj,	mogu	polako	postajati	opipljivi,	kako	praktikant	nastavlja	da	se	uzdiže.	I	dalje	su
brojne	supstance	koje	nose	energiju	i	koje	postoje	u	univerzumu,	a	koje	današnja	nauka
i	tehnologija	ne	mogu	da	detektuju.	Dok	te	energije	konstantno	ojačavaju	praktikanta,	te
nevidljive,	bezoblične	supstance	postepeno	postaju	opipljive,	i	tada	ih	ljudi	mogu	videti,
pa	čak	i	upotrebljavati.	Ako	se	ovaj	put	bude	koristio,	kvalitet	ljudi	će	svakako	porasti.	U
prošlosti,	učenici	su	nazivani	konfučijanskim	naučnicima,	a	pre	početka	časa	od	njih	se
tražilo	 da	 pre	 čitanja	 knjiga	 sede	 u	 meditaciji,	 regulišu	 svoje	 disanje	 i	 umire	 um.	 U
prošlosti	 je	 zaista	 bilo	 ovako.	 U	 drevnoj	 Kini,	 regulacija	 disanja	 i	 umirenje	 uma	 bili	 su
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važni	u	svim	oblastima	života.	U	takvom	stanju,	ljudi	su	sposobni	da	učine	mnoge	stvari,
koje	normalno	ne	bi	mogli,	i	to	prilazi	veoma	blizu	čigong	kultivaciji.	Takva	kultura	uvek
je	prožimala	umove	drevnih	Kineza.

Naravno,	 upravo	 sam	 pomenuo	 da	 postoje	 ljudi	 koji	 se	 pitaju:	 „Da	 se	 sledio	 ovakav
razvojni	put,	da	li	bi	opet	bilo	aviona	i	vozova?“	Različiti	pravci	naučnog	razvoja	mogu	da
odvedu	nauku	na	različita	mesta.	Onda	razmislite:	kad	bi	ljudi	mogli	da	levitiraju	i	lebde,
da	 li	 bi	 bilo	 ikakve	 potrebe	 za	 avionima	 i	 vozovima?	 Ljudi	 sa	 ovakvim	 sposobnostima
postoje	 u	 Kini,	 u	 Indiji,	 i	 u	 SAD,	 a	 značajan	 broj	 takvih	 ljudi	 postoji	 među	 Falun	 Gong
praktikantima.	 Kako	 oni	 mogu	 da	 [steknu	 takve	 sposobnosti]?	 Kad	 se	 otvore	 svi
energetski	kanali	u	telu	čoveka	–	kad	ni	jedno	područje	nije	blokirano	–	čovek	može	da
levitira.	Naravno,	današnja	naučna	istraživanja	ne	mogu	da	objasne	kako.	Zapravo,	to	se
niko	ne	usuđuje	da	izučava	jer	se	plaši	da	će	mu	se	smejati	–	i	da	će	na	taj	način	izgubiti
ugled	 –	 ti	 takozvani	 „naučnici“	 koji	 u	 to	 ne	 veruju.	 Kao	 što	 znate,	 nedavno	 je	 jedan
Amerikanac	 bio	 u	 Singapuru	 da	 izvede	 šou,	 i	 mnogi	 od	 vas	 mogli	 su	 ga	 videti	 kako
levitira.	 Ova	 pojava	 zaista	 postoji	 –	 ljudi	 su	 u	 stanju	 da	 levitiraju.	 Onda,	 razmislite:	 U
prošlosti,	 Kinezi	 su	 pričali	 o	 ljudima	 koji	 su	 mogli	 doći	 niotkuda	 i	 nestati	 bez	 traga.
Mnogi	čigong	majstori	su	mogli	da	putuju	s	ovog	mesta	na	ono	–	na	razdaljini	od	dve
hiljade	 kilometara	 –	 za	 samo	 nekoliko	 sekundi.	 Zašto	 su	 to	 mogli?	 Naravno,	 postoje
mnoge	 nepoznate	 stvari	 koje	 treba	 objasniti	 detaljno,	 ali	 ja	 danas	 ne	 idem	 u	 detalje.
Samo	govorim	u	najširem	smislu	o	tome	kako	različiti	oblici	naučnog	razvoja	dovode	do
različitih	rezultata.	Na	primer,	od	Hong	Konga	do	Singapura	se	avionom	može	stići	za
tri	sata,	ali	taj	čovek	je	u	stanju	da	levitira	kad	sedne,	pa	možda	može	da	stigne	tamo	za
manje	od	deset	minuta.	Zato	nema	potrebu	da	napravi	jednu	takvu	nezgrapnu	mašinu.
Ove	 stvari	 zaista	 nisu	 bajka,	 i	 mnoge	 stvari	 koje	 ljudi	 i	 dalje	 nisu	 u	 stanju	 da	 objasne,
postepeno	 potvrđuje	 nauka.	 Čak	 i	 ako	 bi	 mogao	 da	 uđeš	 u	 to	 stanje,	 u	 kontekstu
današnje	nauke	ne	možeš	razumeti	put	kojim	idu	različite	vrste	nauke.

Naravno,	izrečeno	savremenom	terminologijom,	čigong	je	naučna	disciplina.	Osim	toga,
to	je	drevnija	nauka	i	jedna	na	višoj	ravni.	Mnogi	naučnici	su	imali	hrabrost	da	istupe	i
potvrde	 nauku	 ljudskog	 tela	 i	 drevnu	 nauku,	 jer	 su	 sagledali	 istinsko	 postojanje
fenomena	čigonga.

Naravno,	ima	ljudi	koji	odbijaju	da	priznaju	čigong.	Svima	vama	ovde	prisutnima,	koji	ste
praktikanti,	mogu	reći	da	će	se	kad	drugima	kažete	da	dođu	da	uče	Falun	Gong,	dešavati
da	 neki	 od	 njih	 ne	 veruju	 i	 čak	 se	 usprotive.	 Sve	 ovo	 je	 normalno.	 Zašto?	 Jer	 ljudsko
društvo	 naprosto	 postoji	 u	 ovom	 stanju	 sukobljenih	 dualiteta.	 Kad	 bi	 svi	 verovali	 u
čigong,	kad	bi	svi	verovali	u	Buda	Fa,	i	kad	bi	svi	mogli	da	se	bave	kultivacijom,	ljudsko
društvo	 bi	 prestalo	 da	 postoji,	 i	 svi	 bi	 postali	 nebeska	 bića	 i	 bogovi.	 Upravo	 zato	 što
postoje	oni	koji	su	protiv	i	oni	su	za,	oni	koji	veruju	u	njega	i	oni	koji	ne	veruju,	može	da
nastane	 ovo	 društvo	 sukoba	 i	 uzajamnog-izazivanja	 i	 uzajamnog-sprečavanja.	 Sve
profesije	 i	 sve	 vrste	 poslova,	 uključujući	 sve	 u	 običnom	 ljudskom	 društvu,	 imaju
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pozitivno	 i	 negativno	 dejstvo,	 koji	 postoje	 istovremeno.	 Kad	 hoćeš	 da	 uradiš	 dobru
stvar,	 loša	 te	 sigurno	 već	 čeka,	 i	 pre	 nego	 što	 budeš	 obavio	 tu	 dobru	 stvar,	 moraćeš
odgovoriti	na	izazove.	Isto	tako,	naravno,	nije	lako	učiniti	lošu	stvar,	jer	postoje	državni
zakoni	i	dobri	ljudi	koji	služe	kao	provera.	Znači	da	su	stvari	ovakve,	što	je	normalno.	To
je	zato	što	u	ovom	univerzumu	postoje	dve	suprotstavljene	supstance	različite	prirode,	i
njihova	ekspanzija	na	niže	pobuđuje	 teoriju	 taičija	–	 jin	 i	 jang.	Kako	se	širi	dalje,	dole,
nastaje	princip	uzajamnog-izazivanja	i	uzajamnog	sprečavanja.	Ovaj	princip	uzajamnog-
izazivanja	 i	 uzajamnog-sprečavanja	 se	 veoma	 uočljivo	 iskazuje	 u	 običnom	 ljudskom
društvu.	Zato	postoje	oni	koji	ne	veruju	u	drevnu	nauku	o	kojoj	sam	upravo	govorio,	 i
oni	koji	veruju.	To	važi	i	za	Buda	Fa	praksu	koju	ja	danas	prenosim:	postoje	ljudi	koji	je
podržavaju,	i	oni	koji	joj	se	suprotstavljaju,	što	je	takođe	normalno.	Svi	ćete	se	susresti
sa	ovim	što	sam	opisao,	i	ja	mislim	da	to	nije	razlog	za	uzbunu.

Upravo	sam	otišao	korak	dalje	i	rekao	ovoliko,	pre	priče	o	istoriji	Falun	Gonga.	Čigong
koji	 ljudi	danas	znaju,	 takođe	 je	drevna	nauka.	To	uključuje	Falun	Gong,	koji	potiče	 iz
praistorijske	kulture.	Nije	Li	Hongdži	nešto	izmislio	na	brzinu	i	to	preneo	svima	vama.
To	bi	naudilo	 ljudima.	Sada	postoje	mnogi	 lažni	čigong	majstori	koji	varaju	 ljude,	a	oni
škode	 drugima	 i	 sebi	 samima.	 Budući	 da	 gong,	 kad	 se	 emituje,	 u	 principu	 ne	 putuje
ovom	dimenzijom,	obične	oči	čoveka	ga	ne	mogu	videti,	pa	postoje	mnogi	lažni	čigong
majstori	koji	obmanjuju	ljude.	To	je	kao	riblje	oči	pomešane	s	biserima	–	pravi	i	lažni	su
smućkani	zajedno.	Bilo	 je	puno	 ljudi	koji	u	startu	nisu	verovali	u	čigong,	a	sada	mu	se
protive	 još	 više.	 Konkretno,	 moral	 današnjih	 ljudi	 se	 iskvario,	 i	 sve	 postoji	 u	 pravoj	 i
lažnoj	 verziji	 –	 postoji	 čak	 i	 lažna	 roba	 široke	 potrošnje,	 a	 da	 ne	 pominjemo	 čigong.
Naravno,	čigong	nije	nešto	što	čovek	može	da	 izmisli	 i	 tim	da	vara	 ljude	–	činiti	 takvo
nešto	će	nauditi	ljudima	i	tom	čoveku	samom.	To	je	zato	što	prevaranti	ne	znaju	šta	će
vežbanje	proizvesti.	Naravno,	ako	ništa	ne	mogu	da	proizvedu,	onda	nema	veze.	Ali	ako
zaista	proizvedu	nešto,	to	bi	ljude	moglo	dovesti	u	opasnu	poziciju.	To	je	opasnost	koju
lažna	čigong	praksa	predstavlja	za	ljude.

Kako	je	onda	nastao	Falun	Gong?	I	kada	je	nastao?	Ako	bi	se	sledilo	unazad,	pa,	bilo	bi	to
neverovatno	 daleko,	 a	 obični	 ljudi	 teško	 bi	 poverovali	 kad	 bi	 čuli.	 Zato	 za	 sada	 neću
govoriti	 o	 ovim	 stvarima,	 ali	 postepeno	 ćete	 ih	 doznati.	 Ali	 mogu	 vam	 reći	 da	 je	 u
praistorijskom	dobu	čovečanstva,	Falun	Gong	 jednom	služio	kao	glavni	Buda	Fa	koji	 je
spasavao	 ljude	sveta.	Baš	kao	što	 je	Šakjamuni	 spasavao	 ljude	pre	2.500	godina,	Falun
Gong	 je	 jednom	 nudio	 spasenje	 svim	 životima	 na	 Zemlji.	 Otkad	 je	 obznanjen
čovečanstvu,	prošao	je	veoma	dug	istorijski	period.	Pre	svega,	istorija	je	suviše	obimna,
pa	 je	 usled	 toga	 još	 manje	 verovatno	 da	 današnji	 ljudi	 saznaju	 za	 nju.	 Istorija	 Falun
Gonga	je	veoma	duga	i	datira	veoma	daleko	unazad.

Zašto	 je	 danas	 mogao	 da	 se	 obznani?	 Naravno,	 ovo	 mogu	 da	 objasnim	 samo	 na
najpovršnijem,	najplićem	nivou.	Ja	sam	sagledao	jednu	situaciju.	Koju	situaciju?	Naime,
dok	 se	 ljudsko	 društvo	 suočavalo	 s	 povećanim	 obiljem	 materijalnih	 stvari	 i	 brzim
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razvojem	nauke,	ljudski	moral	je	drastično	opadao.	Pošto	danas	svi	ljudi	veruju	u	nauku,
oni	 misle	 da	 savremena	 nauka	 sadrži	 istinu.	 Ali	 ljudi	 nešto	 ne	 shvataju,	 naime,	 da
savremena	nauka	nije	zaokružena.	Puno	je,	puno	stvari	koje	nauka	nije	otkrila,	i	puno	je
stvari	 koje	 je	 nauka	 [pogrešno]	 odbacila.	 I	 puno	 je	 ograničenih	 ljudi	 koji	 koriste	 ovu
nesavršenu	 nauku	 da	 napadnu	 pojave	 u	 koje	 ljudi	 veruju,	 a	 ipak	 ne	 mogu	 da	 objasne
naukom.	 Međutim,	 te	 neobjašnjive	 pojave	 se	 opipljivo	 i	 konkretno	 manifestuju	 u	 ovoj
materijalnoj	dimenziji	 ljudskog	društva.	Savremena	nauka	nema	hrabrosti	da	ih	prizna.
Pošto	ih	nauka	ne	priznaje,	mnogi	ljudi	koji	veruju	u	nauku	i	imaju	jednake	predstave,	na
isti	 način	 se	 suprotstavljaju	 njima.	 Ali	 ova	 nauka	 je	 veoma	 nesavršena.	 Na	 primer,
hiljadama	godina	ljudi	su	verovali	da	je	vrlina	važna.	Danas	ljudi	misle	da	je	„vrlina“	samo
imati	 dobrodušnu,	 dobroćudnu	 svesnost	 u	 umu,	 i	 jedno	 očekivanje	 da	 ljudi	 dostignu
duhovne	vrednosti	–	i	nisu	mislili	puno	dalje	od	ovog.	Ali	ja	vam	kažem	da	je	sve	u	ovom
univerzumu	sačinjeno	od	materije,	što	mu	omogućava	da	 ima	ulogu	u	stvarima.	Vrlina
ima	 pravo,	 materijalno	 postojanje,	 i	 manifestuje	 se	 kao	 čvrst	 i	 opipljiv	 materijal.	 U
prošlosti,	ljudi	na	Istoku,	a	posebno	starci	u	Kini,	smatrali	su	da	je	važno	graditi	vrlinu.
Mladi	 ljudi	 ovo	 ne	 shvataju.	 „Zašto	 graditi	 vrlinu?	 Kako	 ćeš	 to	 ’graditi’	 vrlinu?“	 „Kako
možeš	 da	 sagradiš	 nešto	 što	 nema	 oblik?“	 Zapravo,	 ja	 vam	 mogu	 reći	 da	 ima	 oblik,
jedino	što	ga	ljudske	oči	ne	mogu	videti	jer	postoji	u	drugoj	dimenziji.	I	tamo	se	nalazi
sve	vreme.	Kad	činiš	dobro,	gradiš	vrlinu.	I	kad	trpiš	poteškoće,	gradiš	vrlinu.	Ona	ide	sa
osobom	iz	života	u	život,	znatno	opredeljujući	njenu	budućnost.	Neki	ljudi	zahvaljujući
njoj	postaju	visoki	zvaničnici,	neki	se	zahvaljujući	njoj	obogate,	a	neki	su	zbog	nje	veoma
uspešni	 u	 biznisu.	 Sve	 se	 to	 dešava	 zahvaljujući	 tome	 što	 si	 u	 prethodnim	 životima
gradio	 vrlinu,	 pa	 si	 blagoslovljen	 u	 sadašnjem	 životu.	 Zašto	 ima	 toliko	 ljudi	 kojima	 je
manje	dobro	nego	drugima?	Upravo	zato	što	nemaju	toliko	vrline	kao	drugi,	jer	je	nisu
toliko	izgradili.	To	je	razlog.	Znači,	vrlina	je	nešto	izuzetno	važno.	Upravo	sam	govorio	o
nesavršenosti	nauke.	Nauka	nije	u	stanju	da	se	probije	kroz	ovu	postojeću	materijalnu
dimenziju	u	kojoj	boravi	ljudska	vrsta,	i	nije	u	stanju	da	otkrije	druge	dimenzije.	Ali	puno
je	posebnih,	izuzetnih	naučnika	koji	su	shvatili	postojanje	drugih	vreme-prostora.	Iako	i
dalje	 ne	 mogu	 da	 učine	 proboj,	 oni	 imaju	 grubo	 teorijsko	 objašnjenje	 drugih	 vreme-
prostora	 i	 postavljaju	 ta	 pitanja	 –	 oni	 veruju	 u	 postojanje	 drugih	 vreme-prostora.
Postoje	 li,	onda,	životi	u	tim	vreme-prostorima?	Kako	 izgledaju	ti	životi?	Koji	su	oblici
njihovog	 postojanja?	 Koje	 su	 razlike	 između	 tamošnjeg	 vremena	 i	 ovog	 u	 našoj
dimenziji?	 Šta	 je	 sa	 konceptima	 u	 toj	 dimenziji,	 tome	 kako	 tamo	 životi	 izgledaju,	 i
oblicima	 koje	 tamo	 zauzima	 materija	 –	 kakvi	 su	 oni?	 Sve	 ovo	 je	 nepoznato	 nauci
današnjih	 ljudskih	bića.	Savremena	nauka	ne	priznaje	postojanje	drugih	dimenzija,	niti
priznaje	 postojanje	 vrline.	 Onda	 razmislite:	 ako	 ljudi	 snažno	 veruju	 u	 nauku,	 oni	 neće
verovati	 u	 postojanje	 nečeg	 što	 nauka	 poriče.	 Nije	 li	 onda	 nauka	 taj	 faktor	 koji	 je
odgovoran	za	ogroman	pad	ljudskog	morala?	Razlog	je	taj	što	kad	ljudi	pominju	vrlinu	i
to	 da	 je	 treba	 graditi	 i	 ceniti,	 mnogi	 ljudi	 modernih	 shvatanja	 kažu:	 „Pričaš	 sujeverne
besmislice.	Sve	to	je	sujeverje.	Mi	verujemo	u	nauku,	a	ne	u	te	sujeverne	stvari.“	Vidite,
ova	 nauka	 se	 koristi	 kao	 palica	 kojom	 se	 udara	 na	 najbitniji	 deo	 ljudskog	 bića.	 Onda,
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možete	 li	 reći	 da	 je	 nauka	 savršena?	 Kao	 što	 sam	 upravo	 pomenuo,	 materijalni	 život
današnjeg	čoveka	je	veoma	bogat.	Zašto	onda	moral	opada?	Upravo	zato	što	je	današnja
nauka	 nesposobna	 da	 dokaže	 postojanje	 drugih	 dimenzija	 i	 viših	 bića,	 nesposobna	 da
dokaže	da	će	se	ljudi	reinkarnirati	i	suočiti	s	kaznom,	i	nesposobna	da	dokaže	postojanje
vrline.	Zato	se	 ljudi	usuđuju	da	čine	 loše	stvari.	Mnogi	današnji	 ljudi	veruju:	 „Sve	to	 je
sujeverno	i	nenaučno.“	Ljudi	ne	veruju	u	postojanje	bogova,	pa	se	usuđuju	da	čine	loše.
Oni	 ne	 veruju	 u	 kaznu,	 i	 misle	 da	 je	 sve	 to	 sujeverje.	 Ovo	 je	 najveći	 problem	 koji	 su
doneli	nedostaci	savremene	nauke.

Pošto	pričam	o	onom	što	mi	dođe	na	pamet,	sad	kad	sam	stigao	do	teme	porekla	Falun
Gonga,	želim	da	elaboriram	ovo	pitanje.

Puno	je,	puno	stvari	o	kojima	se	raspravlja	u	krugovima	kultivatora,	a	koje	se	ne	mogu
pominjati	u	običnom	ljudskom	društvu.	Ali	u	običnom	ljudskom	društvu	ima	puno	ljudi
koji	 su	 videli	 ili	 čuli	 određene	 stvari;	 oni	 su	 povremeno	 možda	 videli	 ili	 osetili	 nešto
neobjašnjivo;	 ili	 su	 možda	 naišli	 na	 nešto	 neobično.	 Ipak	 nikad	 niko	 nije	 pokušao	 da
verifikuje	ove	stvari	i	izuči	ih	na	sistematski	način.

Nedavno	je	ovde	na	bini	bio	učenik	koji	je	rekao	da	je	ovaj	Fa	izuzetno	dragocen.	Ovde
sam	vam	ovoliko	rekao,	pa	oni	među	vama	koji	nisu	čitali	Džuan	Falun,	možda	žele	da	ga
pročitaju,	pa	će	možda	razumeti	o	čemu	govorim.	Džuan	Falun	sadrži	principe	Fa,	a	Fa,
naravno,	 treba	 prenositi	 kultivatorima.	 Mnogi	 ljudi	 će	 osećati	 da	 je	 kultivacija	 teška.
Zapravo,	 sama	 kultivacija	 nije	 teška,	 ono	 što	 je	 najteže	 je	 napustiti	 obično	 ljudsko
razmišljanje	i	vezanosti.	Šta	je	obično	ljudsko	razmišljanje?	Na	primer,	prva	stvar	od	koje
čovek	treba	da	se	uzdrži	 je	da	uzvrati	udarac	kad	 je	napadnut,	da	se	uzdrži	da	opsuje
kad	ga	psuju.	Obični	ljudi	to	nisu	u	stanju	jer	su	obični	ljudi.	Ipak,	kultivator	mora	biti	u
stanju.	Osim	toga,	moraš	biti	sposoban	da	učiniš	sledeće:	kad	te	drugi	maltretiraju,	ti	se
ne	žališ	i	nemaš	primedbi,	za	to	ne	mariš	-	čak	se	tome	smeješ	i	zaboraviš	ga;	ili	kad	te
neko	pretuče,	ti	se	u	tišini	zahvališ	osobi	koja	te	je	tukla.	Obični	ljudi	bi	mislili	da	je	ovo
naprosto	nemoguće.	 „Kako	 iko	može	biti	 takav?	Taj	mora	biti	 slabić.“	Ali	u	 stvarnosti,
kad	te	neko	maltretira,	on	ti	daje	vrlinu	–	stvarnu	i	opipljivu	vrlinu.	U	ovom	univerzumu
postoje	brojne	masivne	supstance	koje	 ljudi	ne	mogu	videti	golim	okom,	a	ni	današnja
nauka	 ne	 može	 da	 ih	 otkrije.	 Sve	 ove	 brojne,	 mikroskopskije	 supstance,	 imaju
inteligenciju	i	život,	i	one	kontrolišu	sva	bića	niža	od	njih	i	istovremeno	balansiraju	sve	u
ovom	 univerzumu.	 Osim	 toga,	 ovaj	 univerzum	 ima	 princip,	 naime:	 bez	 gubitka	 nema
dobitka,	 a	 da	 bi	 se	 dobilo	 mora	 se	 izgubiti.	 Kad	 neko	 želi	 da	 dobije	 nešto,	 desiće	 se
zamena,	i	to	se	zove	„dobitak	i	gubitak“.	Kako	se	gubi?	U	ovoj	dimenziji,	obični	ljudi	ne
mogu	da	vide,	iako	će	ponekad	moći	da	osete.	Generalno,	ljudi	će	dobiti	šta	žele	pošto
ulože	žrtvu	u	obliku	teških	napora.	One	koji	ne	žele	da	se	žrtvuju	i	teže	da	nasilno	dobiju
šta	 žele,	 bogovi	 će	 svejedno	 naterati	 isto.	 Na	 primer,	 recimo	 da	 neko	 uzme	 nešto	 od
nekog,	ili	da	neko	udari	nekog.	To	je	slučaj	kad	neko	nasilno	želi	da	dobije	nešto	što	je
opipljivo	ili	nije,	a	on	ne	misli	o	naknadi	za	onu	drugu	stranu.	Međutim,	ovaj	univerzum
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će	primorati	stranu	koja	dobija	da	plati	nadoknadu;	ta	strana	će	morati	da	izgubi,	čak	i
ako	ne	želi.	U	kom	smislu	da	izgubi?	Na	ovoj	strani	si	nekog	udario,	iskoristio	drugog,	ili
uzeo	stvari	koje	nisu	bile	tvoje.	Znači,	onoliko	koliko	si	dobio,	toliko	će	vrline	iz	domena
tvog	 tela	 u	 drugoj	 dimenziji	 odleteti	 onoj	 drugoj	 strani,	 i	 vrlina	 se	 može	 menjati	 za
materijalne	koristi,	ili	novac.	Drugim	rečima,	kad	se	jedan	primora	da	nešto	izgubi,	onaj
drugi	će	mu	to	nadoknaditi.	Obični	ljudi	ne	mogu	da	vide	ovo,	pa	se	usuđuju	da	čine	loše
stvari.	U	poslu,	mnogi	ljudi	bivaju	prevareni,	ili	su	primorani	da	budu	na	gubitku,	ali	ako
im	se	to	nije	desilo	kao	rezultat	gubitka	vrline	usled	nečeg	lošeg	što	su	učinili,	onda	će
vremenom	zaraditi	jednaku	količinu	vrline	kao	nadoknadu.	To	je	nadoknada	na	koju	su
primorani	oni	koji	su	drugima	prouzrokovali	gubitke,	ali	 ljudi	obično	smatraju	da	 je	to
slučajnost,	 ili	rezultat	njihovih	sopstvenih	napora.	Ljudska	bića	ne	mogu	da	vide	prave
razloge.	Ovde	vam	kažem	da	je	vrlina	izuzetno	dragocena,	i	da	se	može	transformisati	u
bilo	šta.	Savremeni	ljudi	ne	veruju	u	ove	stvari	 jer	nauka	nije	sposobna	da	ih	sagleda,	 i
ovo	je	 jedan	od	razloga	za	nagli	pad	ljudskih	moralnih	standarda.	Ali	masivne	i	goleme
supstance	 i	viša	bića	svakako	balansiraju	sve	stvari	u	univerzumu.	Kad	 izgubiš	šta	nije
trebalo,	dobićeš	nadoknadu	ili	povraćaj.	Čovek	će	izgubiti	i	ako	ne	želi,	jer	na	delu	je	ono
što	je	na	drugoj	strani,	a	ono	o	čemu	sam	ranije	govorio	je	bio	jednostavan	primer	toga.
Zapravo,	 žrtva	 će	 dobiti	 čak	 i	 više.	 Zato	 ja	 ponekad	 kažem	 da	 ne	 mora	 biti	 loše	 ako
pretrpiš	malo	poteškoća.	U	prošlosti,	stari	ljudi,	a	posebno	starci	u	Kini,	su	govorili:	„Sad
trpiš	malo	poteškoća,	ali	u	vremenu	pred	tobom	ćeš	biti	dobro.“	I	to	je	zbilja	slučaj.	Isus
je	 rekao	 da	 kad	 te	 udare	 u	 levi	 obraz,	 treba	 da	 im	 ponudiš	 desni.	 Neki	 ljudi	 to	 ne
shvataju.	Zapravo,	puno	je	katolika	i	onih	od	hrišćanske	vere	koji	to	ne	mogu	da	shvate.
Koja	je	logika	iza	ovog?	Isus	je	o	tome	govorio	samo	na	spoljnom	nivou	i	nije	objašnjavao
dublja	 značenja.	 Ono	 što	 je	 on	 mislio	 je,	 kad	 te	 neko	 udari	 po	 ovoj	 strani,	 on	 ti	 daje
vrlinu	i	pomaže	da	ukloniš	karmu	nastalu	lošim	postupcima.	Onda,	kako	se	napadač	još
nije	ohladio,	ako	mu	ponudiš	drugi	obraz	i	dopustiš	mu	da	te	udari,	zar	ti	on	ne	pomaže
da	 ukloniš	 karmu	 i	 daje	 ti	 vrlinu?	 Kad	 patiš,	 karma	 se	 uklanja	 iz	 tvog	 tela.	 Svi	 ljudi
stvaraju	karmu.	Neki	ljudi	su	oduzeli	živote,	vređali	druge,	psovali	druge,	mrzeli	nekog,
učinili	nešto	loše,	i	tako	dalje	–	a	sve	to	rezultuje	karmom.	To	je	jedna	crna	supstanca,
koja	postoji	oko	ljudskog	tela.	Određuje	kad	će	se	osoba	mučiti	i	razboleti,	suočiti	se	sa
nevoljom,	 ili	 podbaciti	u	poslu,	 ili	 kada	će	 je	drugi	napasti	 ili	 proklinjati,	 kao	 i	mnoge,
mnoge	druge	vrste	patnje.	Sve	ovo	prouzrokuje	karma.	Kad	te	neko	udari	ili	te	iskoristi,
ne	samo	da	ćeš	od	napadača	dobiti	vrlinu,	već	će	ti	dodatno,	dok	trpiš	bol,	 tvoja	crna
karma	 biti	 pretvorena	 u	 vrlinu.	 Znači,	 jedan	 postupak	 proizvodi	 dve	 dobiti.	 Ali	 kod
kultivatora,	ovo	je	test	koji	on	mora	proći.	Ako	prođe	iskušenje	te	bolne	nedaće,	njegov
šinšing	će	se	popraviti.	A	popravljanje	njegovog	šinšinga	znači	rast	njegovog	nivoa,	pa	će
se	njegov	nivo	povećati	i	njegova	vrlina	se	pretvoriti	u	gong.	Ja	sam	vam	sada	temeljno
objasnio	ovaj	princip,	ali	na	vama	je	da	ga	upotrebite	tokom	vaše	kultivacije,.

Zapravo,	 ja	ne	samo	da	prenosim	Fa,	već	sam	istovremeno	učinio	nešto	što	nikad	niko
nije.	Zbilja	sam	ljudima	ostavio	merdevine	do	neba.	Ako	se	budete	kultivisali	sledeći	ovaj
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Veliki	Zakon,	definitivno	ćete	dostići	Ispunjenje.	Niko	u	prošlosti	nije	predavao	ovaj	Fa,	a
ponajmanje	među	 ljudskim	bićima.	Ako	ne	verujete,	možete	preturiti	 sve	 tekstove	koji
postoje,	 od	 drevnih	 do	 današnjih,	 u	 Kini	 ili	 izvan	 nje.	 Ni	 Tao	 Te	 Đing,	 ni	 Biblija,	 ni
budističke	sutre	ne	predaju	Fa	na	ovakav	način,	otkrivajući	svakojake	nebeske	tajne.

Šakjamini	 je	Buda,	 i	 ljudi	veruju	da	je	ono	što	je	Buda	Šakjamuni	ostavio	iza	sebe	Buda
Fa.	Ipak	je	sam	Šakjamuni	rekao:	„Za	ceo	život	nisam	iza	sebe	ostavio	nikakav	Fa.“.	Ljudi
nisu	 shvatili	 šta	 je	 on	 mislio,	 pa	 je	 zen-budizam	 izjavio	 da	 ne	 postoji	 Fa.	 (Zen	 je
poučavao)	da	ako	Buda	Šakjamuni	nije	iza	sebe	ostavio	nikakav	Fa,	onda	sve	što	ma	ko
drugi	kaže	–	ko	god	on	bio	–	ne	može	biti	Buda	Fa;	govoriti	o	njemu	je	zabranjeno	i	ništa
što	se	izrekne	nije	Buda	Fa.	Ovo	je	bilo	razumevanje	koje	navodi	na	potpuno	pogrešan
put.	Šta	je,	onda,	Buda	Šakjamuni	mislio	kad	je	rekao	ovo?	Buda	Šakjamuni	je	božanstvo	i
on	se	reinkarnirao	u	ljudskom	društvu	da	bi	spasavao	ljude.	Kad	je	trebalo	da	dostigne
Ispunjenje	posle	kog	će	postati	Buda,	njegove	reči	su	nosile	Buda-prirodu.	Iako	ono	što
je	 on	 predavao	 nije	 bio	 Buda	 Fa	 koji	 sistematski	 usmerava	 kultivaciju,	 reči	 koje	 imaju
Buda-prirodu	su	na	sličan	način	principi	Fa	na	tom	nivou.	Ali	to	nije	bio	fundamentalan
Fa	sistematskog	univerzuma.	Isto	tako,	spisi	koje	su	sakupile	naredne	generacije	bili	su,
zapravo,	fragmentarni	i	nesistematični.	To	je	zaista	slučaj.	Pre	2.500	godina,	Šakjamuni
je	svoje	reči	uputio	ljudima	tog	doba,	i	Buda	Šakjamuni	je	video	kakvi	će	ljudi	danas	biti.
Zato	je	Buda	Šakjamuni	tada	rekao	da	njegov	Fa	neće	funkcionisati	tokom	Perioda	kraja
Darme.	Faktički,	današnji	ljudi	ne	mogu	razumeti	šta	je	Buda	Šakjamuni	rekao.

Isto	važi	za	Bibliju	u	zapadnim	religijama.	Ljudi	je	više	ne	mogu	zbilja	shvatiti,	jer	umovi
savremenih	ljudi	su	postali	veoma	komplikovani.	Ljudi	je	shvataju	svaki	na	svoj	način	–
sve	čineći	na	osnovu	emocija	koje	imaju	pred	sobom	i	lične	koristi	–	i	tako	današnji	ljudi
ne	shvataju	prava	unutrašnja	značenja.

Ja	svima	kažem	da	je	knjiga	Džuan	Falun	nešto	zaista	dragoceno.	Nijedna	druga	knjiga
koja	se	može	naći	među	ljudskim	bićima	ne	može	se	s	njom	porediti.	To	je	zato	što	je	to
knjiga	o	kultivaciji,	veoma	ozbiljan	Veliki	Zakon	koji	ljude	vodi	do	Ispunjenja.	Upravo	su
neki	 ljudi	 rekli	 da	 kad	 uzmeš	 Džuan	 Falun	 i	 čitaš	 ga,	 svaka	 reč	 u	 njemu	 sija	 zlatnom
svetlošću.	Ja	mislim	da	ako	uporno	budete	mogli	da	se	kultivišete	i	budete	marljivi	sve
do	 Ispunjenja,	 onda	 dok	 budete	 ulagali	 marljive	 napore	 i	 dok	 se	 budete	 kultivisali,
videćete	i	doživeti	mnoge,	mnoge	senzacije	i	prizore	koje	obični	ljudi	ne	mogu	da	vide	ili
dožive.	Tada	ćete	otkriti	šta	je	zaista	ova	knjiga.	Bez	obzira	kako	ja	o	njoj	ovde	govorim,	i
dalje	 sam	 to	 samo	 ja	 koji	 govorim.	 Ako	 budem	 više	 govorio	 ovome,	 počeće	 da	 zvuči
neverovatno.	Zato	mislim	da	je	bolje	da	sami	steknete	sopstveni	uvid	i	sami	afirmišete.
Ja	samo	želim	da	vam	kažem	da	je	ovaj	Fa	veoma	dragocen.

Kad	 sam	 počeo	 prenošenje	 ovog	 Fa,	 mnoga	 bića	 sa	 visokih	 nivoa	 i	 velika	 prosvetljena
bića	su	pokušala	da	me	spreče	u	tome,	rečima:	„Ljudski	moral	 je	do	te	mere	opao,	a	ti
ipak	 želiš	 da	 obnaroduješ	 nešto	 ovako	 dobro.	 Nisi	 ga	 izneo	 tokom	 najboljeg	 perioda
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čovečanstva,	a	obznanjuješ	ga	i	prenosiš	sada.“	Svi	ti	bogovi	su	razmišljali	na	ovaj	način.

Ali	razmislite	o	ovom.	Upravo	sam	govorio	o	karmi	i	vrlini.	Karma	i	vrlina	se	prenose	dok
se	ljudi	reinkarniraju.	Osim	ovih	stvari,	koje	ga	prate	kroz	cikluse	reinkarnacije,	iz	svog
života	čovek	ne	može	poneti	ništa	drugo.	Govoreći	o	reinkarnaciji,	želim	da	vam	kažem
da	 religije	 govore	 o	 ljudima	 koji	 nakon	 smrti	 odlaze	 u	 druge	 dimenzije;	 posebno	 u
Istočnim	religijama	se	govori	o	šest	puteva	reinkarnacije.	Ljudi	se	zaista	reinkarniraju,
ovo	 je	 istina.	 U	 krugovima	 kultivatora	 nema	 sumnje	 u	 ovo,	 i	 svi	 jasno	 shvataju	 ovaj
koncept.	Zašto	postoji	reinkarnacija?	Ima	ljudi	koji	kažu:	„Kad	ljudi	umru,	to	je	kraj,	zar
ne?“	Ono	što	umire	je	onaj	deo	koji	raste	usled	ishrane	ljudskom	hranom	nakon	rođenja;
sam	ljudski	život	nije	umro.

Ako	ćemo	 to	predstaviti	na	način	kako	moderni	 ljudi	 shvataju,	mislite	o	njemu	ovako:
Ljudsko	 telo	 se	 sastoji	 od	 materijala	 površinskog	 sloja	 koji	 su	 sačinjeni	 od	 čestica
molekula.	Ovo	 je	svima	poznato.	Vazduh	koji	okružuje	planetu	Zemlju,	drvo,	 i	cement,
gvožđe	i	čelik	u	građevinama	–	sve	to	su	površinski	materijali	koje	sačinjavaju	različite
molekulske	 čestice.	 Onda,	 molekule	 sačinjavaju	 atomi,	 a	 atome	 sačinjavaju	 neutroni,
elektroni	 i	 jezgra;	a	kad	se	ode	dalje	od	 jezgra,	kvarkovi	sačinjavaju	 jezgra,	a	kvarkove
sačinjavaju	 neutrini.	 Ako	 se	 pokuša	 slediti	 dalje,	 ljudi	 ne	 znaju	 šta	 je	 tamo.	 Kad	 čovek
umre,	 raspada	 se	 samo	 meso	 u	 površinskoj	 materijalnoj	 dimenziji;	 to	 je	 kao	 kad	 se
čoveku	 svuče	 odeća.	 A	 delovi	 tela	 sačinjeni	 od	 atoma,	 jezgara	 i	 materijala	 manjih	 od
kvarkova	 nikako	 nisu	 mrtvi.	 Oni	 nikako	 ne	 bi	 mogli	 umreti	 s	 površinskim	 telom.
Razmislite,	kad	se	cepa	jezgro,	rezultat	je	nuklearna	eksplozija.	Kad	umre	čovek,	može	li
tu	biti	 sile	dovoljno	velike	da	proizvede	cepanje	 jezgra?	Kad	 se	u	današnjoj	nauci	 vrši
cepanje	 jezgra,	 potrebno	 je	 obezbediti	 visoku	 temperaturu	 i	 nasilan	 sudar	 da	 bi	 se
nastala	 promena.	 Kako	 obično	 ljudsko	 telo	 može	 imati	 energiju	 dovoljno	 snažnu	 da
može	dovesti	do	fisije?	Temperatura	u	krematorijumu	nikako	nije	dovoljno	visoka	da	bi
dovela	 do	 cepanja	 jezgra.	 Drugim	 rečima,	 manje	 mikroskopske	 supstance	 koje
sačinjavaju	ljudsko	telo	ne	mogu	se	uništiti	vatrom	u	peći	krematorijuma.	Kad	bi	zaista
mogla	da	pocepa	 jezgro	u	 tvom	telu,	nastala	bi	nuklearna	eksplozija.	Kad	bi	nuklearni
materijali	unutar	tela	čoveka	eksplodirali,	to	bi	proizvelo	uništenje	povećeg	grada.	To	je
atom,	a	njegova	energija	je	ogromna.	I	zašto	se	to	nikad	nije	desilo?	Ovo	nam	govori	da
atomski	elementi	unutar	ljudskog	tela	ne	bivaju	uništeni.

Kao	što	znate,	 jezgro	i	atomi	 imaju	visoku	radioaktivnost	po	ljude.	Drugim	rečima,	oni
su	vrsta	energije.	Mada,	zapravo,	 još	mikroskopskije	 supstance,	poput	kvarkova,	 imaju
još	 jaču	 radioaktivnost	 u	 odnosu	 na	 jezgra,	 a	 niko	 ne	 zna	 koliko	 je	 puta	 radijacija
neutrina	jača	od	radijacije	kvarkova.	Što	je	čestica	manja,	energija	je	veća.	Ja	vam	mogu
reći	 da	 gong	 koji	 odgajate	 sadrži	 snažne	 atome,	 neutrone	 i	 još	 mikroskopskije
supstance.	 Zašto	 je	 gong	 koji	 razvijate	 u	 stanju	 da	 leči	 bolesti?	 Zašto	 je	 u	 stanju	 da
promeni	 ljudsko	 telo?	 Zašto	 kultivatori	 mogu	 da	 izvedu	 tolika	 čuda?	 Jer	 su	 gong	 i
natprirodne	 moći	 sačinjeni	 od	 ovih	 visoko-energetskih	 supstanci.	 Osim	 toga,	 ove

12



supstance	 koje	 se	 razvijaju	 kroz	 kultivaciju	 u	 skladu	 sa	 Ispravnim	 Fa,	 žive	 su	 i	 imaju
dobru	prirodu,	 kontroliše	 ih	glavna	 svest	kultivatora	 i	usmerava	 ih	um	 istog.	Oni	nisu
nalik	 opakom,	 destruktivnom	 dejstvu	 koje	 je	 rezultat	 nuklearne	 fisije	 proizvedene
naučnim	 sredstvima.	 Sila	 koja	 se	 otpušta	 u	 eksploziji	 atomske	 bombe	 upotrebom
specifičnih	sredstava	je	opaka.	Ona	ne	ide	u	određenom	pravcu,	škodljiva	je	za	ljudska
bića	 i	 druge	 živote,	 i	 razorna	 za	 ljudsku	 životnu	 sredinu.	 Energija	 koja	 se	 emituje	 od
kultivatora,	 s	 druge	 strane,	 je	 svesna	 i	 može	 imati	 pozitivno	 dejstvo.	 Da	 bi	 izvršili
procenu,	 istraživači	 iz	Kineske	akademije	nauka	su	 jednom	vršili	 ispitivanja	na	meni,	 i
uspeli	 su	 da	 detektuju	 energetsku	 materiju	 koja	 je	 emitovana	 dok	 sam	 predavao	 Fa.
Institut	 za	 fiziku	 visoke	 energije	 Kineske	 akademije	 nauka	 je	 specijalizovan	 za
istraživanja	 iz	 oblasti	 fizike	 visoke	 energije.	 Postavili	 su	 instrumente	 u	 četiri	 ugla
konferencijske	prostorije,	kao	i	u	raznim	tačkama	na	sredini	sobe.	Instrument	je	takođe
postavljen	na	sto	iza	mesta	sa	kog	sam	predavao	Fa.	Tokom	ispitivanja,	ustanovili	su	da
energetska	polja	koja	sam	emitovao	sadrže	snažne	neutrone,	kao	i	atome.	Naravno,	to	je
onoliko	koliko	su	mogli	da	odu	u	svojim	ispitivanjima,	 jer	za	mikroskopskije	supstance
nemaju	 instrumente.	 Ono	 što	 ih	 je	 iznenadilo	 je	 da	 su	 energetska	 polja	 koja	 sam
emitovao	 bila	 jednako	 raspoređena	 i	 da	 se	 energija	 mogla	 usmeriti.	 U	 današnjim
nuklearnim	istraživanjima,	poznato	 je	da	kad	se	emituje	nuklearna	materija,	ona	nema
određen	pravac,	i	niko	ne	zna	gde	će	otići.	Takođe,	što	je	bliže	[tački	detonacije]	ona	je
jača,	 a	 slabi	 sa	 udaljavanjem.	 Radijacija	 škodi	 svemu	 što	 je	 u	 njenom	 domašaju.	 Jasno,
savremena	nauka	nije	savršena,	i	slepa	vera	u	nju	će	veoma	nauditi	čovečanstvu.

Upravo	sam	objasnio	da	ljudski	život	ne	umire	zajedno	sa	fizičkim	telom,	pa	će	se	duša
ljudskog	bića	biti	oslobođena	kad	telesno	telo	u	ovoj	dimenziji	umre.	Ona	je	prvobitno
bila	u	drugoj	dimenziji,	 i	pripojila	 se	 ljudskom	telu	 tek	u	 trenutku	 rođenja.	Kad	 telo	u
ovoj	dimenziji	umre,	duša	se	oslobađa.	Tako	je	i	ciklus	ponovnog	rađanja	o	kom	govore
religije	stvaran.	U	ciklusu	ponovnog	rađanja	život	se	reinkarnira.	Jedna	osoba	se	može
uzastopno	 reinkarnirati	 kao	 ljudsko	 biće,	 ili	 se	 može	 reinkarnirati	 kao	 predmet,	 kao
životinja,	ili	čak	kao	više	biće,	ili	kao	nešto	drugo.

U	 Budizmu	 se	 govori	 o	 otključavanju	 Pet	 moći,	 među	 kojima	 su	 Nebeski	 vid,	 Vid
mudrosti,	Fa	vid	i	Budin	vid.	Kad	ti	se	Fa	vid	otključa,	svet	pred	tvojim	očima	neće	biti
kao	[što	je	ovde].	Kakav	će	onda	biti?	Ustanovićeš	da	tvoje	oči,	unutar	tvoga	nivoa,	vide
kroz	bilo	koji	predmet	 i	 sagledavaju	 još	mikroskopskije	supstance.	 I	ustanovićeš	da	su
svi	predmeti	živi.	Kad	ti	objekti	shvate	da	ih	možeš	videti,	oni	će	komunicirati	s	tobom,
za	komunikaciju	koristeći	 jezik	i	misao.	Nekim	običnim	ljudima	bi	se	moglo	činiti	da	je
ovo	suviše	dobro	da	bi	bilo	istinito,	i	da	je	apsurdno.	Naravno,	ovo	su	stvari	kultivacije,	i
one	 se	 predaju	 učenicima	 Falun	 Dafe.	 Svi	 vi	 ste	 kultivatori	 i	 ja	 ne	 pričam	 običnim
ljudima;	običnim	ljudima	ne	bih	tek	tako	mogao	da	kažem	ove	stvari.	Mnogi	obični	ljudi
ne	bi	verovali	u	njih.

Znači,	 tada	ćete	ustanoviti	da	 je	život	 jednog	predmeta	ranije	mogao	biti	 ljudsko	biće;
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ovaj	 je	 umro	 i	 reinkarnirao	 se	 kao	 predmet.	 Ovde	 bih	 nešto	 želeo	 da	 kažem.	 Dok	 se
reinkarnira,	 ljudsko	biće	sa	sobom	nosi	karmu,	kao	i	vrlinu.	Kako	moral	današnjih	ljudi
opada,	ljudi	imaju	sve	manje	i	manje	vrline	i	još	veće	količine	karme.	Usled	načina	kako
se	životi	reinkarniraju,	jedan	u	drugi	oblik	,	ako	sad	pogledate,	ustanovićete	da	ne	samo
ljudska	bića,	već	i	predmeti	imaju	crnu	karmu.	Život	nosi	ovu	karmu	dok	se	reinkarnira
u	ciklusu	ponovnog	rađanja,	pa	svaki	predmet	može	imati	karmu,	od	koje	se	neko	može
razboleti.	 U	 ljudskoj	 dimenziji,	 karma	 se	 manifestuje	 u	 formi	 mikroskopskih	 virusa.
Danas	je	karma	toliko	obilna	da	je	bilo	šta	može	nositi.	Kao	što	možda	znate,	u	prošlosti,
kad	 bi	 kineski	 seljak	 posekao	 ruku,	 on	 bi	 uzeo	 malo	 zemlje	 i	 stavio	 na	 ranu,	 dalje	 ne
obraćajući	pažnju	na	nju.	A	rana	bi	uskoro	zacelila.	Ali	danas	 je	bolje	da	 i	ne	dodiruješ
prljavštinu	[kad	se	posečeš].	Usled	najmanjeg	dodira,	običan	čovek	se	može	inficirati,	od
čega	 će	 se	 rana	 zagnojiti,	 pa	 se	 čak	 može	 stradati	 od	 tetanusa.	 Zašto	 je	 ovako?	 Ovo
pokazuje	 da	 je	 tlo	 danas	 natopljeno	 karmom.	 Tako,	 kad	 se	 Zemlja	 sagleda	 iz	 više
dimenzije,	karma	se	vidi	 svuda	–	 talasi	na	 talasima	karme.	Pošto	 ljudsko	oko	ne	može
ovo	da	vidi,	ljudi	misle	da	su	stvari	u	redu.

Svako	 zna	 za	 grip,	 zar	 ne?	 U	 osnovi,	 grip	 nastaje	 kad	 se	 grozd	 karme	 velike	 gustine
navalja	 na	 neko	 mesto.	 Rak,	 AIDS,	 i	 slično	 su	 maligne	 karmičke	 bolesti	 koje	 imaju
specifične	mete	–	na	primer,	AIDS	cilja	promiskuitetno	i	homoseksualno	ponašanje	–	i
to	je	karma	još	veće	gustine.	Uopšteno	govoreći,	na	mestima	gde	ima	više	karme,	ljudi
će	 bivati	 bolesni.	 U	 [geografskim]	 područjima	 gde	 postoji	 visoka	 gustina	 karme,
nastajaće	 epidemije,	 i	 to	 mesto	 biva	 pogođeno	 zbog	 velike	 količine	 karme	 koju	 su
proizvela	ljudska	bića.

Zašto	 pričam	 o	 ovome?	 Sagledavam	 da	 je	 ljudski	 moral	 drastično	 pao	 i	 ako	 se	 ovako
nastavi,	 ljudska	bića	će	se	suočiti	sa	još	većom	opasnošću.	Ako	bogovi	na	nebesima	ne
smatraju	ljudska	bića	za	ljude,	onda	je	opasnost	neposredna	i	stvarna.	Ljudi	se	ponašaju
kao	 ljudi	–	 ljudski	oblik	ne	mora	značiti	da	si	 ljudsko	biće.	Majmuni	 imaju	oblik	 sličan
ljudskom,	na	kraju	krajeva.	Kad	ljudska	bića	nemaju	ljudske	moralne	norme	i	standarde,
bogovi	 ih	 neće	 nazivati	 ljudima,	 a	 u	 tom	 slučaju	 ljudska	 bića	 se	 nalaze	 u	 smrtnoj
opasnosti.	 To	 je	 zato	 što	 su	 ljudska	 bića	 stvorili	 bogovi,	 i	 njima	 upravljaju	 bogovi.
Autentične	kulture	ljudi	su	se	javljale	kad	su	to	bogovi	hteli.	Kad	se	ljudska	bića	odmetnu
od	ljudskih	normi,	bogovi	ih	eliminišu.	Ja	nalazim	da	dok	ljudi	plove	sa	kolotečinom,	oni
ne	znajući	pogoršavaju	stvari,	sami	postaju	lošiji,	i	prouzrokuju	raspad	društva.	A	što	je
najgore,	oni	kvare	ljudski	moral.	Najočiglednija	manifestacija	sada	je	to	kako	je	kultura
postala	 demonska,	 navodeći	 ljudsku	 prirodu	 da	 postane	 zla.	 Kao	 rezultat,	 u	 društvu
cvetaju	 organizovani	 zločin,	 narkomanija,	 trgovina	 drogom,	 promiskuitet	 i
homoseksualizam.	Ljudi	 se	dave	u	moru	 laži	 i	nebrojenih	poroka.	Danas	se	slave	čak	 i
kraljevi	kriminalaca.	Puno	je,	puno	takvih	stvari.	Neka	svi	razmisle:	da	li	je	to	normalno?
Kako	su	se	promenili	 ljudski	koncepti!	 I	 to	se	ne	svodi	se	samo	na	ova	pitanja.	Snažna
demonska	 priroda	 sada	 postoji	 u	 umovima	 ljudi	 iz	 svih	 društvenih	 segmenata.	 Ja
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predajem	ovaj	Fa	u	svrhu	oslobađanja	ljudskih	bića	od	ove	opasnosti	 i	omogućujem	im
da	kroz	kultivaciju	budu	spaseni.	Ako	ste	 sposobni	da	 se	kultivišete	do	kraja,	 ja	 zaista
mogu	da	vam	omogućim	da	dostignete	Ispunjenje.

Upravo	sam	pomenuo	neke	pojave	u	društvu.	Trenutno	se	ne	radi	o	tome	da	ja	želim	da
učinim	nešto	za	društvo;	 ja	nemam	tu	 ideju.	Međutim,	ovaj	Fa	 je	sposoban	da	spasava
ljude,	on	uči	ljude	da	budu	dobri,	i	zaista	vam	može	promeniti	karakter	i	fundamentalnu
prirodu.	Tako,	iako	ima	puno	ljudi	koji	ne	upražnjavaju	kultivaciju,	kad	ljudi	znaju	učenja
ovog	Fa,	oni	će	nastojati	da	budu	dobri	ljudi.	Kad	ljudi	shvataju	kakvoj	šteti	će	doprineti

postajući	loši	(aplauz),	oni	će	pokušati	da	budu	dobri	ljudi.	Ovo	znači	da	kad	se	pravi	Fa
iznese	u	javnost,	to	će	svakako	doprineti	društvu.

Predajući	 Fa	 tokom	 godina,	 ja	 sam	 se	 držao	 sledećeg	 principa:	 ovo	 radim	 iz	 osećaja
odgovornosti	prema	ljudima	i	društvu.	Nikad	nisam	postupao	nemarno.	Kao	što	znate,
da	bih	 stigao	u	Singapur	 i	 raširio	Fa	morao	sam	daleko	da	otputujem,	ali	 ja	od	vas	ne
želim	ni	paru.	Ja	ću	uskoro	otići	i	ostaviću	vam	samo	ovaj	Fa.	Mnogi	učenici	su	me	pitali:
„Učitelju,	 u	 ovom	 univerzumu	 postoji	 princip	 da	 bez	 gubitka	 nema	 dobitka;	 da	 bi	 se
dobilo,	mora	se	 izgubiti;	dobija	se	gubeći.	Ali	vi	nas	spasavate	ne	 tražeći	ništa	od	nas,
dajete	nam	toliko	dobrih	stvari,	dajete	nam	ovaj	Fa,	brinete	o	nama	dok	se	kultivišemo,
pomažete	nam	da	eliminišemo	karmu,	postavljajući	mnoge,	mnoge	stvari	u	naša	tela,	 i
rešavate	brojne	probleme	na	različitim	nivoima	jer	’kultivacija	je	do	učenika,	a	gong	do
učitelja’	–	šta	onda	vi	želite?“	Ja	sam	rekao	da	ništa	ne	želim.	Ja	sam	drugačiji	od	vas,	jer
sam	posebno	došao	da	bih	ovo	radio.	Ako	pitate	šta	ja	želim,	ja	samo	želim	da	vidim	tu

vašu	želju	–	želju	za	kultivacijom	i	srce	koje	žudi	za	dobrotom.	(Aplauz)

Nisam	vam	oduzeo	puno	vremena,	zar	ne?	(Učitelj	se	smeje)	Ako	ima	još	vremena,	mogu
dalje	 da	 govorim.	 Puno	 je,	 puno	 metoda	 kultivacije	 budinstva.	 Svi	 znate	 da	 se	 Falun
Gong	koji	vežbate	zasniva	na	budističkim	principima	–	samo	što	ja	ne	koristim	jezik	koji
je	Šakjamuni	u	prošlosti	koristio	kad	je	predavao,	što	nikako	i	ne	bih	mogao,	jer	današnji
jezik	 je	 drugačiji.	 Tako	 za	 predavanje	 Fa	 i	 naše	 prakse	 mogu	 da	 koristim	 samo	 ljudski
jezik	sadašnjosti.	Fa	koji	danas	predajem	 je	drugačiji	od	Buda	Fa	koji	 je	 jednom	davno
predavao	Šakjamuni.	Zašto	je	tako?	Jer	način	kultivacije	koji	dajem	kultivatorima	i	stvari
na	koje	cilja	kultivacija	nisu	kao	oni	iz	prošlosti.	Viši	su	zahtevi	za	šinšingom	kultivatora	i
nivoom,	više	je	i	Istinsko	dostignuće,	jer	ovo	što	predajem	je	najfundamentalniji	Zakon
univerzuma.	Reči	koje	je	Buda	Šakjamuni	koristio	u	to	doba	imale	su	budinsku	prirodu,	i
može	 se	 reći	 da	 su	 Buda	 Fa	 na	 tom	 nivou,	 iako	 nisu	 fundamentalni	 Zakon,	 ili	 najviša
istina	 koja	 je	 stvorila	 univerzum.	 Najviša	 istina	 u	 univerzumu	 je	 Džen-Šan-Ren.	 Sve
supstance,	poput	čelika,	gvožđa,	drveta,	kamena,	vazduha,	vode	i	zemlje,	a	to	uključuje	i
svu	 mikroskopsku	 materiju	 –	 od	 njenih	 prvobitnih	 elemenata	 sve	 do	 površinskih
supstanci	 –	 sve	 imaju	 prirodu	 Džen-Šan-Ren.	 Džen-Šan-Ren	 prožima	 sva	 bića	 i	 sve
supstance	 u	 ovom	 univerzumu,	 i	 to	 je	 najfundamentalnija	 priroda	 univerzuma.	 Ja
objašnjavam	 istinu	 na	 najjasniji	 način,	 koristeći	 najjednostavniji	 jezik	 modernog
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vremena.	Dafa	je	kao	piramida,	pa	prema	vrhu	postaje	jednostavniji,	a	prema	podnožju
masivniji	i	kompleksniji.	Tako	su	ljudski	i	niži	nivoi	univerzuma	kompleksni.	Na	najvišoj
tački	 -	vrhuncu	Buda	Fa	–	 to	 je	Džen-Šan-Ren,	 tri	 reči	koje	uključuju	sve.	Sve	najviše
supstance	 i	 elementi	 univerzuma	 su	 sačinjene	 od	 Džen-Šan-Ren	 –	 duha	 univerzuma,
prirode	univerzuma,	prave	suštine	Buda	Fa.	U	prošlosti	 je	to	bila	vrhovna	tajna.	Čak	ni
mnoga	viša	bića	nisu	znala.	Iako	sam	ja,	kao	što	ste	videli,	u	svojoj	knjizi	otkrio	mnoge
nebeske	 tajne,	 ja	 ih	 nisam	 tek	 tako	 razotkrio.	 Kad	 bi	 Li	 Hongdži	 samovoljno	 otkrivao
nebeske	 tajne	 i	pričao	bez	cilja,	 a	posle	 tog	 svi	bili	 srećni	 i	 to	 je	 sve,	 ili	 kad	biste	ovo
smatrali	 samo	 za	 neke	 informacije	 koje	 ste	 dobili,	 onda	 bih	 ja	 ovde	 podrivao	 nebeske
tajne.	Da	je	to	slučaj,	Li	Hongdži	danas	nikako	ne	bi	mogao	stajati	ovde	i	bio	bi	kažnjen	-
niko	ne	bi	znao	gde	je.	Dok	predajem	Fa,	ja	sam	odgovoran	prema	svima,	s	ciljem	da	se
vi	možete	kultivisati	na	više.	U	praksi,	ja	sam	doslednošću	bio	odgovoran	prema	ljudima,
i	zaista	 ima	puno	njih	koji	su	se	dobro	kultivisali.	To	pokazuje	da	ono	što	 ja	činim	nije
bez	 cilja	 i	 nešto	 što	 se	 čini	 olako,	 u	 trenutku.	 Zapravo,	 sve	 ovo	 je	 priređeno	 jednom
davno	u	istoriji,	a	kompletne	pripreme	dugo	su	sačinjavane.	Danas	imate	mogućnost	da
sedite	ovde	i	slušate	Fa,	a	to	je	zahvaljujući	tome	što	imate	takvu	karmičku	vezu,	pa	se
ukazala	vaša	prilika.	Bez	obzira	koliko	 ste	 se	puta	 reinkarnirali	u	 ljudskom	svetu,	 vaša
prilika	je	danas	došla,	i	to	je	razlog	zašto	možete	dobiti	Fa.

Iako	 Buda	 Šakjamuni	 nije	 sagledao	 koliko	 je	 zaista	 velik	 ovaj	 univerzum,	 niti	 koliko
mikroskopski	može	biti,	ono	što	jeste	video	je	zapravo	prilično	mikroskopsko.	Video	je
da	unutar	zrna	peska	postoji	tri	hiljade	hiliokosmosa.	Šta	znači	„tri	hiljade	hilikosmosa“?
Na	primer,	u	našem	Mlečnom	putu,	Buda	je	video	da	postoji	tri	hiljade	sistema	ljudskih
bića,	 sa	 nebom	 i	 zemljom,	 i	 da	 unutar	 životnih	 sistema	 gde	 postoje	 Bogovi	 i	 Bude,
postoje	društva	poput	onih	u	kojim	 postoje	 ljudi.	Unutar	 svakog	hiliokosmosa	 postoje
nebrojena	bića,	kao	sistem	unutar	kog	postoje	božanska	bića	 i	zemaljski	 ljudi.	Buda	 je
rekao	 da	 unutar	 svakog	 zrna	 peska	 takođe	 postoji	 tri	 hiljade	 ovakvih	 hiliokosmosa.
Onda,	 razmislite:	 Ono	 što	 je	 Buda	 Šakjamuni	 opisao	 je	 tako	 mikroskopsko	 i	 tako
veličanstveno.	To	nije	nešto	suviše	fantastično	za	poverovati.	Hajde	da	vam	ilustrujem.
Zemlja	se	okreće	oko	Sunca,	a	naučnici	su	otkrili	da	se	elektroni	na	isti	način	okreću	oko
jezgra.	 Koliko	 se	 ovo	 razlikuje	 od	 Zemlje	 koja	 se	 okreće	 oko	 Sunca?	 Isto	 je.	 Kad	 bi	 se
elektron	uvećao	do	veličine	naše	Zemlje,	videli	biste	da	na	njemu	postoje	životi,	koliko
tu	ima	života,	i	koje	oblike	ti	životi	zauzimaju.	Na	još	mikroskopskijim	nivoima,	postoje
još	mikroskopskiji	životi.	Šakjamuni	je	rekao	da	u	jednom	zrnu	peska	postoji	tri	hiljade
ovakvih	 hiliokosmosa.	 Ako	 pratimo	 trag	 na	 niže	 na	 ovaj	 način,	 sledeći	 teoriju	 koju	 je
Šakjamuni	predavao	–	naime,	da	u	jednom	zrnu	peska	postoji	tri	hiljade	hiliokosmosa	–
nije	li	onda	tačno	da	tri	hiljade	hiliokosmosa	u	zrnu	peska	takođe,	kao	ljudski	svet,	ima
reke,	 potoke,	 mora	 i	 okeane?	 Zar	 onda	 te	 reke,	 potoci,	 mora	 i	 okeani	 nemaju	 takođe
pesak	 u	 sebi?	 I	 zar	 zrna	 peska	 u	 njima	 ne	 sadrže	 takođe	 tri	 hiljade	 hiliokosmosa?
Nalazim	da	su	toliko	brojni	da	nema	načina	da	se	prebroje,	a	velika	prosvetljena	bića	na
još	višim	nivoima	veruju	da	bića	 i	materija	postaju	 toliko	mikroskopski	da	 tome	nema
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kraja.	 Onda,	 koliko	 mikroskopska	 može	 biti	 materija?	 Čak	 ni	 Bogovi	 i	 Bude	 na	 veoma
visokim	 nivoima	 ne	 mogu	 da	 sagledaju	 početak	 –	 izvore	 koji	 oformljuju	 materiju.	 Po
ovom	pitanju,	ljudska	nauka	još	nije	stigla	ni	do	predškolskog	nivoa!	Zauvek	će	ostati	u
tami,	 i	 ne	 može	 se	 meriti	 s	 Buda	 Fa.	 Savremena	 nauka	 je	 u	 stanju	 da	 razume	 samo
čestice	sićušne	kao	neutrini	 i	kvarkovi.	Zapravo,	savremena	nauka	je	 jedva	detektovala
neutrine	i	kvarkove;	ona	nema	načina	da	ih	vidi,	nema	dovoljno	moćan	mikroskop.	Zato
sam	malopre	kazao	da	Buda	Šakjamuni	nije	video	šta	je	prvobitni	izvor	materije,	niti	koje
su	 najkrupnije	 supstance	 u	 univerzumu.	 Zato	 je	 izjavio:	 „Suviše	 je	 velik	 da	 bi	 imao
spoljašnjost,	i	suviše	mali	da	bi	imao	unutrašnjost“.	Što	znači	da	je	ovaj	univerzum	toliko
velik	 da	 nema	 granica,	 i	 toliko	 mali	 da	 nema	 kraja	 tome	 koliko	 sićušna	 može	 biti
materija.	 Jedan	Tatagata	Buda	 je	prilično	veličanstven,	a	 ipak,	 iako	može	da	vidi	ovako
daleko,	on	i	dalje	ne	može	da	vidi	sam	kraj.

To	 znači	 da	 je	 ovaj	 univerzum	 prostran	 i	 ekspanzivan,	 a	 materija	 koja	 ga	 sačinjava	 je
masivna	i	kompleksna.	Što	se	tiče	porekla	materije,	onda,	ona	se	više	ne	može	nazivati
„materijom“.	To	je	Fa	moć	prirode	Džen-Šan-Ren	koja	oformljuje	prvobitne	elemente	u
primitivne	supstance,	a	ti,	za	uzvrat,	kroz	Džen-Šan-Ren	oformljuju	slojeve	na	slojevima
različitih	 nivoa	 supstanci,	 dok	 se	 ne	 oformi	 još	 veći	 sloj	 materije,	 koji	 doseže	 sve	 do
neutrina,	kvarkova,	jezgara,	atoma,	molekula,	sve	do	površinskih	supstanci	koje	ljudi	sad
shvataju.	Sve	one	se	integrišu	kroz	ovu	prirodu,	Džen-Šan-Ren.	Tako	je	konačna	istina
ovog	univerzuma	Džen-Šan-Ren,	i	ona	je	suština	Buda	Fa.

Lako	je	izgovoriti	tri	reči,	ali	ako	se	ovaj	Fa	objašnjava,	to	je	zaista	nešto	obimno.	Džen
sadrži	mnoge,	mnoge	principe	na	 različitim	nivoima,	kao	 što	Šan	 i	Ren	 takođe	sadrže
mnoge,	 mnoge	 principe	 na	 različitim	 nivoima.	 Na	 običnom	 ljudskom	 nivou,	 Džen
uključuje	 dobrotu,	 čestitost,	 manire,	 pamet,	 poverljivost,	 i	 mnoge	 druge	 ljudske
principe;	Šan	na	ljudskom	nivou	uključuje	emociju	(čing),	i	sve	to	su	Fa-principi	izvedeni
iz	pravog,	fundamentalnog	Zakona	univerzuma	–	Džen-Šan-Ren.

Što	se	emocija	tiče,	kad	čovečanstvo	ne	bi	imalo	emocije,	ljudska	bića	bila	bi	u	jednom
od	ova	dva	stanja:	ili	okorela	kao	vanzemaljci,	ili	puna	milosti	kao	bogovi.	Ljudsko	biće	je
čovek	upravo	zato	što	 ima	emocije.	Usled	emocija,	čovek	 je	srećan	 ili	nesrećan.	Usled
emocija,	 čoveku	 se	 nešto	 dopada	 ili	 ne	 dopada;	 neko	 vas	 nervira,	 a	 prema	 nekom	 ste
naklonjeni,	 srećni	 ste	 kad	 radite	 neki	 posao,	 ili	 želite	 da	 zaradite	 neki	 iznos	 novca;	 ili
želite	da	dobijete	dobru	državnu	službu	–	vaše	preference	prema	svemu	onom	što	želite
da	 učinite…	 želite	 ovo	 da	 učinite,	 ono…	 sve	 u	 ljudskom	 svetu	 je	 unutar	 emocija.	 A
ljudska	bića	uporno	teže	stvarima	upravo	zato	što	ih	pokreću	emocije.	Na	ovom	nivou
ljudskog	 društva,	 Fa	 je	 stvorio	 ljudska	 bića	 i	 ljudsku	 dimenziju,	 i	 uspostavio	 ljudsko
stanje.	Kultivacija	je	u	suštini	stvar	napuštanja	ljudskog	stanja,	oslobađanje	od	vezanosti
pogonjenih	 emocijama,	 postepeno	 nemarenje	 za	 njih	 tokom	 kultivacije,	 i	 na	 taj	 način
polako	 uzdizanje.	 Neki	 ljudi	 misle	 da	 bi	 život	 bio	 dosadan	 bez	 emocija	 –	 nema	 više
filmova,	nema	više	zanimanja	da	se	nađe	privlačno	društvo,	nema	više	želje	za	ukusnom
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hranom	 –	 bilo	 bi	 tako	 dosadno.	 Ja	 ću	 vam,	 međutim,	 reći,	 da	 tako	 izgleda	 kad	 se
posmatra	 sa	 stanovišta	običnog	čoveka.	Ako	se	uzdigneš	na	više	nivoe,	otkrićeš	divno
stanje	tih	domena,	i	otkrićeš	da	je	tamo	sve	bolje	nego	ovde,	u	ljudskom	svetu.	Ali	ako
želiš	da	uživaš	u	toj	lepoti,	moraćeš	da	se	rešiš	emocijama	pogonjenih	običnih	vezanosti
za	ljudska	interesovanja.	Tek	kad	napustiš	obične	ljudske	vezanosti,	dobićeš	bolje	stvari.

Svi	 vi	 ste	 moji	 učenici,	 i	 dok	 se	 kultivišete	 ja	 bih	 za	 vas	 mogao	 postaviti	 jako	 visoke
standarde.	Dok	se	kultivišete,	vi	možda	za	sada	nećete	biti	u	stanju	da	se	rešite	mnogih
ljudskih	vezanosti,	ali	ne	brinite.	Kad	biste	danas,	kad	ja	završim	ovo	predavanje	Fa	svaki

od	 vas	 mogao	 da	 ispuni	 očekivanja,	 postao	 bi	 Buda	 na	 licu	 mesta.	 (Aplauz)	 Ali
početnicima	je	to	teško	izvodljivo.	Nemoguće	je	odjednom	napustiti	sve	što	 je	 ljudsko.
Svi	se	dok	sede	ovde	slušajući	Fa	osećaju	dobro,	i	žele	da	me	čuju	dok	govorim,	jer	to	je
dejstvo	 moćne	 snage	 prave	 prakse.	 Energija	 u	 pravom	 načinu	 kultivacije	 je	 blaga,
harmonična	 i	 sposobna	 da	 očisti	 i	 pobrine	 se	 za	 sve	 negativne	 elemente.	 Zato	 se	 svi
osećaju	dobro	dok	sede	ovde.	Kasnije,	kad	dostignete	određeni	nivo	kultivacije,	i	vi	ćete
moći	 da	 činite	 isto.	 U	 početku	 to	 nećete	 moći	 jer	 i	 dalje	 ima	 puno	 vezanosti	 kojih	 se
niste	oslobodili	i	vaše	ispravne	misli	još	nisu	jake.	Sva	osećanja	koja	postoje	između	ljudi,
i	sukobi	koji	se	generišu	iz	lične	koristi	na	koju	nailaziš	u	ljudskom	društvu	će	te	i	dalje
uznemiravati	do	izvesne	mere.	A	tvoje	telo	će	se	osećati	loše	ili	bolesno	kad	se	eliminiše
karma.	Kako	ćeš	se	poneti	usred	teškoće?	Ako	si	u	stanju	da	se	popraviš	i	ne	postupaš	u
sukobima	kao	obični	ljudi,	onda	napreduješ	i	ojačavaš	svoje	ispravne	misli.	Kad	te	neko
udari,	 ako	 si	 u	 stanju	 da	 se	 setiš:	 „Ja	 sam	 praktikant,	 ti	 si	 običan	 čovek.	 Zato	 ja	 neću
učiniti	 isto,“	onda	napreduješ.	Ako	si	zaista	sposoban	da	ne	uzvratiš	kad	te	udare	 i	ne
opsuješ	kad	te	psuju,	ako	se	drugi	svađaju	s	tobom	da	bi	napredovali,	a	ti	uspeš	da	malo
mariš	 za	 to,	 onda	 si,	 iako	 je	 razlika	 u	 samo	 jednoj	 misli,	 već	 hiljadu	 milja	 daleko	 od
običnih	 ljudi.	 Međutim,	 ako	 hoćeš	 da	 dostigneš	 tu	 tačku,	 onda	 treba	 da	 napreduješ
nepokolebljivo,	kultivišući	se	među	običnim	ljudima.	Mogao	bi	reći:	„Ja	to	odmah	želim
da	 dostignem,“	 ali	 to	 je	 zaista	 teško.	 Ti	 treba	 da	 se	 oslobađaš	 vezanosti	 usred	 pravih
iskustava	i	ispita,	pa	će	tek	onda	ono	što	ostvariš	u	kultivaciji	biti	solidno.

Ljudska	 nauka	 nikad	 neće	 biti	 u	 stanju	 da	 dostigne	 domen	 Buda.	 Zašto?	 Jer	 ljudska
pamet	je	ograničena	i	kontrolišu	je	viša	bića.	Zašto?	Jer	ljudska	bića	stvorili	su	bogovi,	i
ljudske	istine	su	izokrenute	[u	poređenju	sa	onim	gore].	Šta	je	Buda?	On	je	garant	svih
bića	na	ovom	nivou,	zaštitnik	svih	bića,	 i	branitelj	 istine	univerzuma.	Razmislite,	onda:
Ljudska	 bića	 imaju	 svakojake	 vezanosti,	 uključujući	 vezanost	 za	 slavu,	 bogatstvo,
emocije	 i	želje,	 i	 ljubomoru,	pa	ako	bi	 im	bilo	dopušteno	da	uđu	u	domen	Buda,	oni	bi
možda	zapodeli	kavgu	s	nekim	Budom.	Kako	se	to	može	dopustiti?	Znači,	pre	nego	što
budeš	 mogao	 da	 dostigneš	 taj	 domen	 i	 položaj,	 moraš	 se	 osloboditi	 ovih	 ljudskih
vezanosti	 dok	 si	 ovde,	 među	 ljudima.	 Sada	 postoje	 sveštenici	 koji	 govore	 običnim
ljudima:	„Ti	si	Buda!	Mantraš	Budino	ime,	pa	ćeš	kad	ti	se	ovaj	život	okonča	postati	Buda
–	čak	i	ako	to	ne	želiš	da	budeš.“	Ovo	je	klevetanje	Bude	i	klevetanje	Fa.	Jedan	monah	je
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ljudsko	biće,	a	čak	 i	oni	koji	zaista	uspevaju	da	se	kultivišu,	 i	dalje	su	samo	kultivatori.
Ako	 mu	 kultivacija	 ne	 ide	 dobro,	 on	 je	 ništa,	 baš	 kao	 svakodnevna	 osoba.	 Ako	 tokom
kultivacije	učini	greške,	greh	koji	izvrši	biće	veći	od	greha	običnog	čoveka,	i	to	se	zove
„naneti	 štetu	Budi	noseći	odeću	Bude.“	Zato	nemojte	slepo	verovati	 tim	sveštenicima,
koji	se	ne	kultivišu	istinski.	U	pravoj	kultivaciji	se	radi	o	kultivaciji	ljudskog	uma,	i	osoba
nikad	 ne	 može	 dostići	 taj	 domen	 ako	 se	 ne	 oslobodi	 svojih	 ljudskih	 vezanosti.	 Kad	 bi
ljudska	bića	mogla	stići	tamo	pomoću	sredstava	nauke	i	tehnologije,	sigurno	bi	planuo
galaktički	rat,	kosmički	ratovi.	Kako	bi	 ti	Buda	mogao	dopustiti	da	to	postigneš?	To	 je
samo	naučna	fantastika	i	nikad	neće	biti	stvarnost.	Ako	ljudi	žele	da	se	probiju	do	viših
nivoa	 i	upoznaju	viša	bića	–	ako	želiš	da	budeš	više	biće,	 ili	 ako	zaista	želiš	da	saznaš
istinu	 univerzuma	 –	 jedini	 način	 je	 kultivacija.	 To	 je	 jedini	 način.	 Zato	 vam	 kažem,	 u
običnom	ljudskom	društvu,	bez	obzira	s	kojim	izazovima	se	budete	susreli	u	danima	koji
slede	–	bilo	da	su	to	sukobi	[koji	ispituju]	vaš	šinšing,	neko	ko	vas	nervira,	neko	ko	vas
iskorišćava,	neko	ko	vas	maltretira,	ili	patite	na	jedan	ili	drugi	način	–	ja	vam	kažem,	to
ne	mora	biti	loše.	Ako	zaista	želiš	da	se	kultivišeš,	ja	ću	ti	reći,	tvoj	životni	put	će	za	tebe
biti	 preuređen.	 Zašto	 mora	 da	 bude	 preuređen?	 Jer	 ljudsko	 biće	 ima	 svoj	 sopstveni
ljudski	život,	pa	pre	nego	što	započne	kultivaciju,	njegova	je	budućnost	običnog	čoveka,
i	ko	zna	koliko	ima	da	živi.	Neki	ljudi	mogu	živeti	duže	od	drugih,	ali	niko	ne	zna	kad	će
takvi	 ljudi	 imati	 ozbiljnu	 bolest,	 i	 koliko	 će	 godina	 bolovati.	 Kako	 bi	 se	 takvi	 mogli
kultivisati?	 Ili,	 neki	 ljudi	 bi	 mogli	 proći	 kroz	 veća	 stradanja	 –	 a	 takvi	 scenariji	 bi
onemogućili	kultivaciju.	 Ja	ću	vam	svima	očistiti	vaš	put,	očistiti	sve	te	stvari,	 i	urediti
put	kultivacije.	Naravno,	ovo	se	ne	može	tek	tako	učiniti	za	obične	ljude.	Može	se	samo
za	kultivatore.

Zašto	 su,	 onda,	 kultivatori	 tako	 posebni?	 Jer	 ljudski	 život	 nije	 namenjen	 da	 se	 bude
čovek.	Vaš	život	ne	dolazi	sa	ove	Zemlje;	vaš	život	dolazi	iz	viših	dimenzija.	Svrha	vašeg
života	je	povratak,	pa	kad	se	rodi	želja	za	kultivacijom,	ona	sija	sjajnije	od	zlata,	i	Bude
koje	se	rasprostiru	desetosmernim	svetom	je	vide.	Kad	čovek	ima	tu	misao	–	želju	da	se
kultiviše	–	to	je	toliko	dragoceno.	Ništa	se	tek	tako	ne	može	učiniti	za	obične	ljude,	jer
obični	ljudi	nisu	činili	dobre	stvari	u	svojim	prethodnim	životima,	pa	u	ovom	moraju	da
plaćaju.	Kad	bi	im	se	tek	tako	eliminisala	karma	i	uklonile	njegove	nesreće,	to	bi	značilo
da	ljudi	nekažnjeno	mogu	da	čine	loše.	To	bi	bilo	podrivanje	principa	Buda	i	nebeskog
zakona.	Kako	bi	se	moglo	dopustiti	da	se	to	desi?	Ne	bi	nikako.	Bude,	Taoi	i	Bogovi	štite
principe	univerzuma	i	čine	stvari	da	zaštite	Fa	principe	Džen-Šan-Rena.	Zato	ja	kažem
da	kad	ti,	kao	kultivator,	pomalo	patiš	ili	kad	se	susrećeš	sa	poteškoćama,	dobićeš	četiri
stvari.	 Kad	 te	 drugi	 šikaniraju,	 kad	 te	 koriste,	 ili	 kad	 ugrožavaju	 tvoje	 interese,	 oni	 će
dati	 vrlinu	 za	 uzvrat	 i	 te	 [stvari	 koje	 dobijaš]	 će	 se	 pretvoriti	 u	 još	 veće	 koristi.	 I	 dok
patiš,	 ti	 si	 strana	 koja	 gubi,	 ti	 si	 strana	 koja	 se	 muči,	 pa	 će	 karma	 iz	 tvog	 tela	 biti
transformisana	 u	 vrlinu.	 Količina	 patnje	 jednaka	 je	 onoj	 količini	 koja	 se	 transformiše.
Takođe,	 ti	 si	 kultivator	 i	 ti	 ne	 pristupaš	 sukobima	 kao	 ostali.	 U	 svom	 srcu,	 ti	 ne
sagledavaš	 problem	 kao	 ostali,	 pa	 tvoj	 gong	 raste.	 Zašto	 je	 tako?	 To	 je	 zato	 što	 ti	 se
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šinšing	popravio.	Koliko	god	da	je	visok	nivo	tvog	šinšinga,	toliko	je	visok	tvoj	gong	–	to
je	 apsolutna	 istina.	 Tvoj	 gong	 neće	 moći	 da	 poraste	 više	 ako	 se	 tvoj	 šinšing	 nije
popravio,	jer	ovaj	Fa	univerzuma	vlada	svim	bićima.	Sve	supstance	u	ovom	univerzumu
su	životi,	i	sve	je	stvorila	Džen-Šan-Ren.	Znači	da	i	one	sputavaju	ljudska	bića,	i	kad	ne
dostigneš	standard,	svi	elementi	će	te	sprečiti	da	se	uzdigneš.	To	je	kao	princip	koji	sam
jednom	 objasnio:	 ako	 se	 boca	 napunjena	 prljavštinom	 baci	 u	 vodu	 –	 „buć“,	 potonuće
pravo	na	dno.	Prospi	iz	nje	napolje	malo	prljavštine	i	ona	će	se	malo	podići;	prospi	 još
malo,	pa	će	se	podići	još	malo.	Isprazni	svu	prljavštinu	iz	boce,	pa	više	neće	tonuti	čak	ni
kad	 je	pritisneš.	Plutaće	na	površini	vode,	 i	 to	 je	ono	gde	treba	da	bude.	Ako	se	zbilja
kultivišete,	 to	 je	 kao	 prosipanje	 prljavštine:	 stepen	 do	 kog	 ste	 očistili	 stvari	 treba	 da
pokaže	dokle	ste	se	kultivisali.	Tako	to	ide.

Puno	 je	 toga	 o	 čemu	 sam	 želeo	 da	 govorim.	 Kako	 sam	 se	 zaista	 nadao	 da	 ću	 svima
pomoći	da	dobiju	više	Fa,	kad	sam	počeo	da	pričam,	svima	sam	želeo	da	kažem	puno
stvari.	Naravno,	nikako	vam	ne	mogu	reći	sve	što	sam	želeo	kad	 je	vreme	ograničeno.
Knjiga	 Džuan	 Falun	 sadrži	 sadržaj	 nekoliko	 serija	 predavanja	 koja	 sam	 držao	 dok	 sam
predavao	 Fa	 u	 Kini.	 Spojio	 sam	 ih	 u	 jednu	 knjigu	 i	 lično	 je	 redigovao	 pre	 nego	 što	 je
objavljena.	Tako	je	Fa	ono	što	sistematski	usmerava	kultivaciju.	Sada	su	na	raspolaganju
audio	 i	 video	 snimci	 mojih	 predavanja,	 pa	 svoju	 praksu	 možete	 potpomoći	 slušajući	 i
gledajući	ih.

Takođe,	svima	sam	hteo	reći	da	sam	u	ovu	knjigu,	u	ovaj	Fa,	ubrizgao	moćnu	snagu	Buda
Fa	i	svoje	različite	sposobnosti.	Bilo	da	je	video	traka,	audio	traka,	ili	knjiga	–	dok	god	je
budete	gledali,	slušali,	 ili	čitali,	doživljavaćete	promene.	Ako	je	budete	čitali,	moći	ćete
da	 sprečite	 bolesti.	 Dok	 god	 se	 budete	 kultivisali,	 vaše	 telo	 će	 prolaziti	 kroz
fundamentalne	 promene.	 Dok	 god	 budete	 istrajavali	 u	 kultivaciji,	 razvijaćete	 moći.	 I
videćete,	čuti	 i	osetiti	neizmerne	blagoslove	Buda	Fa.	Ako	si	 istinski	kultivator,	 ja	ću	ti
dati	sve	moći	Buda	Fa.	Dok	god	se	budeš	kultivisao,	ti	ćeš	ih	dobijati.	Naravno,	ako	se	ne
budeš	kultivisao,	nećeš	ih	dobijati.

Unutrašnja	 značenja	 u	 knjizi	 su	 jezgrovita,	 i	 neće	 se	 razotkriti	 tokom	 prvog	 čitanja.
Pošto	 se	 od	 vas	 traži	 da	 se	 kultivišete	 korak	 po	 korak,	 na	 polaznoj	 tački,	 običnom
ljudskom	nivou,	postoji	ovaj	Fa	da	navodi	vašu	kultivaciju.	Ali	kad	se	budete	uzdigli	kroz
kultivaciju,	neće	ići	ako	se	isti	princip	nastavi	koristiti	u	navođenju	vaše	kultivacije.	Na
primer,	kad	idete	u	srednju	školu,	a	koristite	udžbenike	iz	osnovne	škole,	vi	ste	 i	dalje
osnovac.	Kad	idete	na	fakultet,	a	i	dalje	koristite	udžbenike	osnovne	škole,	vi	ste	i	dalje
osnovac.	 Ovo	 znači	 da	 kad	 dostignete	 određeni	 nivo	 u	 kultivaciji,	 Fa	 na	 konkretnom
nivou	će	se	pojaviti	kao	vaš	vodič.	Samo	na	ovaj	način	ćete	moći	da	se	kultivišete	naviše.
U	 knjigu	 Džuan	 Falun,	 ja	 sam	 uključio	 principe	 Fa	 u	 rasponu	 od	 običnog	 ljudskog
domena,	sve	do	najvišeg	domena	univerzuma.	Iako	nisu	vidljivi	na	površini,	principi	Fa
svih	nivoa	su	ubrizgani	u	knjigu.	Prvo	čitanje	će	otkriti	kako	se	postaje	bolji	čovek.	Kad
je	drugi	put	pročitate,	ustanovićete	da	nije	tako.	A	nakon	trećeg	čitanja,	ustanovićete	da
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je	 to	knjiga	o	pravoj	kultivaciji.	Kako	 je	dalje	budete	čitali,	otkrićete	da	 je	 to	božanska
knjiga.	 Sa	 jednom	 istom	 rečenicom,	 imaćete	 različita	 razumevanja	 i	 različite
interpretacije	 na	 različitim	 nivoima	 i	 u	 različitim	 domenima.	 Unutrašnja	 značenja
ubrizgana	u	knjigu	su	ogromna.	Sada	postoji	puno,	puno	ljudi	koji	čitaju	knjigu.	Neki	su
je	 pročitali	 stotinu	 puta	 i	 opet	 nastavljaju	 da	 je	 čitaju.	 Čak	 i	 ako	 si	 je	 pročitao	 deset
hiljada	 puta,	 nećeš	 osetiti	 da	 u	 njoj	 nema	 ničeg	 što	 je	 vredno	 da	 se	 pročita,	 već	 da
postoje	 brojne	 stvari	 koje	 ranije	 nisi	 shvatio,	 pa	 ćeš	 i	 dalje	 imati	 mnoga,	 mnoga	 nova
shvatanja.	 Zato	 je	 ova	 knjiga	 toliko	 vredna.	 Ja	 ovde	 nikako	 ne	 mogu	 dotaći	 svaki	 njen
aspekat.	Ako	ste	sposobni	da	se	kultivišete,	mislim	da	treba	da	je	čitate	sa	ozbiljnošću,	i
čitate	 je	 iznova	 i	 iznova.	 Tada	 ćete	 dobiti	 sve.	 Sva	 pitanja	 koja	 imate	 u	 svom	 prvom
čitanju	 dobiće	 odgovor	 u	 drugom	 čitanju.	 Posle	 ćete	 imati	 nova	 pitanja,	 ali	 kad	 je
pročitate	treći	put,	sva	ta	pitanja	ponovo	će	dobiti	odgovore.	Onda,	dok	nastavljate	da	je
čitate,	 imaćete	 pitanja	 na	 višim	 nivoima,	 i	 dok	 god	 ne	 prestajete	 da	 čitate,	 sva	 vaša
pitanja	dobijaće	odgovor	i	objašnjenje.

Ne	 znam	 da	 li	 ovo	 što	 sam	 rekao	 odgovara	 vašem	 ukusu.	 (Aplauz)	 Željan	 sam	 da	 vas
navedem	da	napredujete	u	svojoj	kultivaciji,	pa	sam	govorio	o	stvarima	na	višim	nivoima.
Ako	postoji	 išta	što	nije	na	mestu,	na	to	mi	možete	skrenuti	pažnju.	Hvala	vam	svima.
(Dug	aplauz)

Li	Hondži	
28.	juli	1996.

Prevod	na	srpski,	18.04.2017.
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Prvo	Fa-predavanje	održano	u	SAD

Li	Hondži
Područje	zaliva	San	Franciska,	05.10.1996.

Sešću	ovde	da	svi	mogu	da	me	vide.	(Aplauz)

Mnogi	ljudi	su	požurili	ovamo	iz	udaljenih	mesta	i	vozili	su	od	ranog	jutra.	Znam	da	ovde
ima	puno	ljudi	koji	se	sada	kultivišu,	 i	mislio	sam	doći	u	SAD	da	to	vidim.	Zbog	raznih
razloga	 nisam	 imao	 priliku	 da	 dođem.	 Ovaj	 put	 mogu	 da	 se	 sretnem	 s	 vama,	 i	 to	 je
zahvaljujući	sudbinskoj	vezi.	Biti	u	mogućnosti	da	se	uči	ova	praksa	takođe	je	sudbinska

veza.	 (Aplauz)	Planiram	da	održim	predavanje	u	Hjustonu	da	bih	 se	 sreo	s	više	 ljudi	u

SAD,	pa	sam	ovde	stao	na	svom	proputovanju,	i	prvo	se	s	vama	srećem.	(Aplauz)

Vaše	poznavanje	ove	prakse	i	ovog	Fa	moglo	bi	varirati,	baš	kao	vaše	razumevanje	istog.
Ali	 šta	 god	 bio	 slučaj,	 pošto	 je	 ovo	 što	 ja	 prenosim	 kultivacioni	 metod	 Buda-škole,
koristiću	 neke	 izraze	 iz	 Buda-škole:	 biti	 u	 mogućnosti	 da	 se	 ovo	 dobije	 je	 posledica
sudbinske	 veze.	 U	 ovom	 času	 vi	 ne	 znate	 koliko	 je	 to	 nešto	 dragoceno.	 Kad	 budete
shvatili	 da	 je	 ovo	 dragoceno,	 osećaćete	 da	 ste	 pravi	 srećnici.	 O	 ovim	 principima	 i
stvarima	koje	mogu	navoditi	bilo	čiju	kultivaciju,	 koju	 ja	predajem,	nikad	se	 javno	nije
govorilo	-	stotinama,	hiljadama	godina,	pa	zapravo	ni	u	još	dužem	periodu.	Niko	u	svoj
istoriji	 nikad	 o	 tome	 nije	 govorio.	 Kad	 pominjemo	 kultivaciju,	 vi	 pomišljate	 na	 brojne
kultivatore	 iz	 istorije,	 u	 posebnoj	 sredini	Kine.	 Zapravo,	 ti	 kultivatori	 i	 dalje	 postoje,	 i
puno	je	kultivatora	raštrkanih	širom	sveta.	Uvek	je	bilo	ljudi	koji	se	kultivišu	na	mestima
gde	 je	malo	 ljudi	 kročilo	nogom,	 i	 svi	 oni	 su	prilično	 stari.	 Pošto	 izbegavaju	 sekularni
svet	i	ne	dolaze	u	kontakt	s	običnim	ljudima,	obični	ljudi	ne	znaju	za	njih.

Dok	se	današnja	nauka	 i	 tehnologija	 razvijaju,	 i	dok	 ljudi	 sve	više	stavljaju	naglasak	na
tzv.	 stvarnost,	prava	 istorija	 ljudi	 i	prave	 stvari	 se	progresivno	odbacuju.	U	modernim
vremenima,	svaki	put	kad	 ljudi	progovore	o	 tim	stvarima,	čini	se	kao	da	pričaju	bajke,
kad	zapravo	to	nije	slučaj.	Kako	to	da	su	prave	religije	i	mnoge	drevne	legende	uspele	da
neoslabljene	traju	hiljadama	godina?	Mora	da	ima	razloga.	U	običnom	ljudskom	društvu,
takođe	 ima	 puno	 pojava	 koja	 se	 ne	 mogu	 objasniti—mi	 nailazimo	 na	 njih,	 slušamo	 o
njima,	ili	ih	sami	opažamo—a	one	se	ne	mogu	objasniti	načinom	razmišljanja,	ili	naučnim
teorijama	danas	postojećim.	 Jer	nauka	 još	nije	dovoljno	razvijena,	 i	u	svom	razvoju	ne
može	 doseći	 tako	 visoku	 ravan.	 Zapravo,	 ja	 bih	 rekao	 da	 sve	 te	 stvari	 zaista	 postoje.
Samo	 što	 savremeni	 ljudi	 previše	 veruju	 u	 nauku,	 koja	 nije	 baš	 napredna,	 i	 stoga	 ne
može	da	se	probije	izvan	ove	dimenzije	da	bi	sagledala	istinu.
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Današnja	nauka	 i	 tehnologija	su,	 iako	 ljudi	misle	da	su	vrlo	razvijene,	u	stvarnosti	vrlo
manjkave	naspram	istine	univerzuma.	Ljudi	misle	da	su	kompjuteri	vrlo	napredni,	ali	bez
obzira	koliko	su	možda	razvijeni,	oni	se	zapravo	ne	mogu	porediti	s	ljudskim	mozgom;
ljudski	mozak	će	uvek	biti	misterija	za	ljude.	U	budućnosti,	mnogi	ljudi	će	dostići	tačku
otključavanja	gonga,	prosvetljenja	i	Ispunjenja	učeći	Fa	i	kultivišući	sebe,	i	u	toj	tački	će
njihov	uvid	u	život,	univerzum	i	materiju	prodreti	u	ravni	minijaturne	i	ogromne.

Kao	što	znate,	kad	 je	materija	u	pitanju,	ono	što	se	dešava	 je	da	mikroskopske	čestice
sačinjavaju	 veće	 slojeve	čestica,	 a	 za	uzvrat	 veći	 sloj	 čestica	 sačinjava	 još	 krupniji	 sloj
čestica,	 dok	 se	 na	 kraju	 ne	 oformi	 površinska	materija.	 Slično	 kako	 neutrini	 vode	 do
kvarkova,	 a	 zatim	 do	 atomskog	 jezgra,	 pa	 do	 atoma.	 Sloj	 materije	 koji	 oformljuje
najspoljniju	 površinu	 ljudskog	 bića—molekulske	 čestice	 na	 površini—je	 sačinjen	 od
različitih,	 mikroskopskijih	 vrsta	 materije.	 Današnji	 naučnici	 znaju	 samo	 za	 sastav
mikroskopskih	 čestica—onaj	 sićušni	 deo	 koji	 mogu	 da	 vide	 mikroskopom.	 Znaju	 za
postojanje	molekula,	postojanje	atoma	 itd,	 i	 tako	do	neutrina;	dalje	međutim,	stvari	se
ne	daju	razaznati,	čak	ni	uz	pomoć	instrumenata.	Kad	bi	postojao	instrument	dovoljno
snažan	da	detektuje	oblast	velikog	raspona,	i	kad	to	što	se	može	opaziti	nije	molekulska
čestica	 ili	nekoliko	molekulskih	čestica,	već	ravan	sačinjena	od	mikroskopskih	čestica,
to	bi	onda	značilo	da	ljudi	vide	druge	dimenzije.	Godinama	ljudi	ne	uspevaju	da	iskorače
izvan	ovog	okvira	razmišljanja,	u	kom	je	njihova	pažnja	usmerena	na	posmatranje	jedne
ili	 više	 tačaka	mikroskopskih	 čestica.	 Oni	 se	 nisu	 oteli	 od	 preovlađujućeg	 koncepta	 i
spojili	 ih	zajedno	da	bi	videli	kako	 izgleda	cela	ravan	mikroskopskih	čestica.	To	 je	ono
što	mi	 nazivamo	 drugim	 dimenzijama.	 To	 je	 naprosto	 to.	 U	 ovom	 času	 je	 nemoguće
probiti	se	do	tih	stvari;	današnja	tehnologija	ne	može	dostići	taj	nivo.

Sada	sam	govorio	o	tim	stvarima	koristeći	način	razmišljanja	i	jezik	savremenih	ljudi,	i	to
su	stvari	koje	 ljudska	bića	žele	da	znaju,	a	nije	 im	dozvoljeno	da	znaju.	Niko	nikad	nije
otkrio	pravu	istinu	univerzuma	ljudima,	i	ranije	ljudima	nije	bilo	dopušteno	da	je	znaju.
Jer,	u	skladu	s	nebeskim	zakonima,	ljudi	su	postepeno	pali	u	društvo	običnih	ljudi	s	neba
na	vrlo	visokim	nivoima.	Drugim	rečima,	oni	su	pali	na	Zemlju.	U	krugovima	kultivatora
ne	priznaje	 se	Darvinova	 teorija	 evolucije	 i	 čovek	nije	 evoluirao	od	majmuna.	Uistinu,
ono	što	viša	biće	vide	je	zaista	suštinski	drugačije.	Ono	što	empirijska	nauka	sada	shvata
kao	 istinu	 je	 nepotrebno	 stvorilo	 mnogo	 lažnih	 utisaka,	 tako	 da	 se	 ljudska	 bića	 ne
usuđuju	da	je	raskrinkaju.	Čini	se	da	ljudi	imaju	praktičnih	koristi	i	da	su	stekli	naučna
znanja	 zahvaljujući	 tim	 manjkavim	 teorijama,	 ali	 u	 stvarnosti	 sve	 to	 je	 razorno	 za
čovečanstvo,	život	i	univerzum,	i	bića	nikad	neće	dobiti	stvari	koje	će	im	omogućiti	da
se	uzdignu.	 I	pored	 toga,	 i	dalje	 ima	puno	 ljudi	koji	 čuvaju	svoju	 tzv.	učenost	 i	 znanje
radi	sopstvenog	autoriteta,	koji	štite	da	te	stvari	ne	budu	odbačene,	i	sprečavaju	druge
da	steknu	viši	uvid.	Znači,	u	nekim	stvarima	ljudska	bića	znaju	da	nisu	u	pravu,	ali	i	dalje
emocijama	 štite	 to	 iracionalno	 ponašanje.	 Po	 pitanju	 istine	 univerzuma,	 ljudi	 su	 sebe
potpuno	 sprečili	 da	 dođu	 do	 nje.	 Kultivacija	 može	 omogućiti	 osobi	 da	 se	 istinski

23



unapredi,	i	kultivatori	mogu	da	vide	i	dođu	u	kontakt	s	istinama	života	i	univerzuma.

Pošto	su	današnji	ljudi	tako	snažno	sputani	savremenom	naukom,	sve	te	istine	za	njih	su
“sujeverje”.	 Ali	 čak	 i	 sa	 stvarima	 koje	 su	 sujeverje,	 naučnik,	 ili	 osoba	 sa	 sopstvenim
stavom,	 trebalo	 bi	 sama	 da	 istraži	 zašto	 su	 takve	 stvari	 sujeverje	 i	 zašto	 ljudi	 žele	 da
budu	sujeverni.	Danas	se	ipak	skoro	niko	ne	usuđuje	da	takne	u	te	stvari.	Mislim	da	je	u
sredini	 SAD	mnogo	 bolje	 jer	 razmišljanje	mnogih	 ljudi	 ovde	 nije	 tako	 ograničeno.	 Ali
svejedno,	 okovi	 stvoreni	 od	 strane	 savremene	 empirijske	 nauke	 naveli	 su	 čoveka	 da
sputa	svoj	um.	Zato	je	vrlo	teško	znati	šta	je	istina	o	životu,	univerzumu	i	materiji.

Osoba	 može	 da	 vidi	 istinu	 univerzuma	 kroz	 kultivaciju,	 posebno	 s	 Buda	 Fa.	 Ali	 ljudi
danas	 veruju	 samo	 u	 savremenu	 nauku,	misleći	 da	 sve	 te	 stvari	 pripadaju	 teologiji	 ili
religiji,	i	da	nisu	nauka.	Ali	to	je	zapravo	jedini	način	za	čoveka	da	shvati	univerzum.	Kao
što	znate,	sam	Ajnštajn	je	verovao	u	religiju	u	svojim	poznim	godinama.	Mnogi	ljudi	koji
su	smatrani	vrlo	uvaženim	u	nauci	na	kraju	su	se	okrenuli	 religiji.	Oni	su	otkrili	da	su
principi	koji	se	propovedaju	u	religiji	još	više	istine.	Čovekovo	shvatanje	je	ograničeno,	i
kad	 stvari	 prevaziđu	 limite	 ovog	 znanja,	 nauka	 postaje	 nemoćna.	 Buda	 Fa,	 s	 druge
strane,	može	da	objasni	sve	pojave	u	univerzumu.	Te	osobe	su	otkrile	da	je	ono	što	su
bogovi	prenosili	viša	nauka,	i	zato	su	se	okrenuli	religiji.

Naravno,	 ja	 prenosim	 ovaj	 Fa	 u	 formi	 čigonga,	 ali	 zapravo	 je	 ono	 što	 je	 uključeno
ogromno.	To	su	stvari	o	kojima	niko	u	istoriji	nikad	nije	pričao,	a	ja	ih	otkrivam.	Ako	ste
sposobni	da	 s	ozbiljnošću	čitate	knjigu,	Džuan	Falun,	otkrićete	da	 je	ona	neverovatno
dragocena.	Puno	je,	puno	tajni	razotkriveno	u	njoj,	 i	čak	i	samo	brzo,	letimično	čitanje
će	osobi	 izuzetno	 koristiti.	Osoba	 će	uopšteno	 znati	 kako	da	 bude	 ljudsko	biće.	 Ljudi
koji	ne	žele	da	 se	bave	kultivacijom,	međutim,	neće	videti	unutrašnja	 značenja	Džuan
Faluna	 i	 njegove	 više	 istine.	 Ali,	 ono	 što	 je	 unutar	 je	 naprosto	 ogromno,	 i	 može
omogućiti	osobi	da	se	kultiviše	do	Ispunjenja.	Tu	je	i	više	od	dostizanja	Ispunjenja—ona
može	omogućiti	osobi	da	dostigne	još	više	domene.

Kao	što	 ljudi	znaju,	kultivacija	nije	 isto	što	 i	 fiskultura.	Da	sam	hteo	da	vam	prenesem
praksu	samo	da	biste	ušli	u	kondiciju,	ne	bih	predavao	ovako	ogroman	Fa.	To	sam	uradio
baš	zato	što	sam	hteo	da	svi	vi	dobijete	ovaj	Fa,	upravo	da	vam	prenesem	 istine	ovog
univerzuma,	 i	 upravo	 da	 vam	 omogućim	 da	 se	 kultivišete	 i	 unapredite	 se	 tako	 da
dostignete	 više	nivoe	 i	da	 se	možete	uzdići.	Ako,	 tokom	kultivacije,	uspete	da	uradite
ovo	što	sam	opisao,	onda	će	vas	ova	knjiga	voditi	u	postizanju	ovog	cilja.	Ali	ljudi	koji	ne
žele	da	se	kultivišu,	neće	videti	 sve	ovo.	Zašto	ne?	Obično	kad	osoba	prvi	put	pročita
knjigu,	ona	će	naći	da	ona	uči	principima	kako	biti	dobra	osoba.	Kad	je	drugi	put	pročita,
neće	biti	isto:	tada	će	shvatiti	da	je	to	knjiga	o	kultivaciji.	Kad	je	treći	put	bude	čitala—
kad	je	zaista	uspete	pročitati	triput	za	redom—ona	na	dalje	verovatno	više	neće	moći	da
ostavi	knjigu.	Uzeće	je	i	čitati	uvek	kad	ima	vremena,	i	shvatiće	da	je	to	božanska	knjiga.
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Možda	 ste	 primetili	 da	 gramatička	 i	 jezička	 struktura	 knjige,	 u	 svetlu	 književnih
konvencija,	 nije	 sasvim	 standardna.	 Pošto	 današnji	 standardizovani	 jezik	 ne	 može
sadržati	 tako	 duboko	 značenje,	 ja	 sam	 se	 oteo	 od	 toga	 i	 nisam	 predavao	 koristeći
savršeno	 standardizovanu	 modernu	 gramatiku.	 Šta	 više,	 koristio	 sam	 dosta	 lokalnog
dijalekta,	jer	standardizovanom	jeziku,	standardizovanim	izrazima	nedostaje	sposobnost
da	 objasne	 neke	 stvari.	 Takođe	 je	 puno	 izraza	 iz	 religije,	 i	 puno	 je	 narodnih	 izraza	 iz
stare	 Kine,	 koji	 su	 u	 vezi	 s	 kultivacijom.	 Znači,	 ovu	 Dafu	 sam	 predavao	 koristeći
najobičniji,	popularan	jezik,	najjednostavniji	i	najprizemniji	jezik.	Oni	koji	su	obrazovani
mogu	ga	razumeti,	kao	i	oni	koji	to	nisu,	pa	se	i	jedni	i	drugi	mogu	kultivisati.	Ali	ono	što
se	sadrži	unutra	je	vrlo,	vrlo	duboko.

Treba	 da	 znate	 da	 se	 ovde	 radi	 o	 kultivaciji.	 Da	 ja	 učim	 ljude	 čigongu	 za	 održavanje
zdravlja,	bilo	bi	u	redu	učiti	samo	o	tome	kako	čigong	podešava	disanje	 i	umiruje	um.
Upotreba	 tih	metoda	 će	 služiti	 svrsi	 popravljanja	 i	 održavanja	 zdravlja.	 Ali	 ako	 osoba
može	da	se	kultiviše	prema	visokim	nivoima,	te	stvari	nisu	od	neke	koristi,	jer	ne	mogu
navoditi	kultivaciju	ljudi	prema	višim	nivoima.	To	je	kao	pohađanje	škole.	Ako	hoćeš	da
ideš	 na	 ideš	 na	 fakultet,	 najpre	 moraš	 steći	 znanja	 u	 osnovnoj	 i	 srednjoj	 školi,	 radi
temelja.	Vi	koristite	udžbenike	za	osnovnu	školu	i	pohađate	osnovnu	školu;	kad	idete	u
srednju	 školu,	 onda	 koristite	 udžbenike	 za	 srednju	 školu,	 a	 kad	 konačno	 pođete	 na
fakultet,	 vi	 koristite	 fakultetski	 kurikulum.	 Kad	 biste	 koristili	 udžbenike	 za	 osnovnu
školu,	i	dalje	biste	bili	učenici	osnovne	škole.	Jer	niste	učili	stvari	s	fakulteta,	a	kad	niste
učili	 viši	Fa,	ne	možete	se	kultivisati	na	više.	To	znači	da	vašu	kultivaciju	prema	višim
nivoima	moraju	navoditi	viši	principi,	koji	služe	da	navode	kultivaciju.

Džuan	Falun	ima	unutrašnja	značenja	tako	visokog	nivoa,	ali	ona	nisu	vidljiva	nekome	ko
gleda	 površinu	 ove	 knjige.	 S	 istom	 rečenicom,	 samo	 kad	 je	 pročitaš	 nakon	 što	 se
unaprediš,	naći	ćeš	da	ta	rečenica	ima	drugačije	značenje	nego	pre,	i	to	je	značenje	na
drugačijem	nivou.	Definitivno	je	tako.	Nijedna	druga	knjiga	to	ne	može	da	dostigne,	jer
nijedna	 nije	 knjiga	 kultivacije,	 i	 one	 su	 ograničene	 na	 teorije	 običnih	 ljudi.	 Ovaj	 Fa,
međutim,	daleko	prevazilazi	teorije	običnih	ljudi,	i	zato	su	njegova	unutrašnja	značenja
ogromna.	 Tu	 se	 radi	 o	 kultivaciji,	 na	 kraju	 krajeva.	 Ono	 što	 se	 u	 Buda	 školi	 zove
“započeti	 kultivaciju	 od	 stadijuma	 običnih	 ljudi,”	 ja	 ovde	 zovem	 “praksa	 Fa-unutar-
trojnog-sveta,”	 što	se	 takođe	zove	kultivacija	 ljudskog	 tela.	Tokom	ove	 faze	moraju	se
desiti	promene	osobe	u	puno,	puno	aspekata.	U	prošlosti,	izgleda	da	se	mnogo	od	onog
što	je	napisano	u	knjigama	o	kultivaciji	odnosilo	na	kultivaciju	tela,	pa	iako	nejasno,	oni
su	govorili	o	tim	stvarima.

Kad	bi	knjiga	mogla	da	bude	vaš	vodič	samo	u	praksi	Fa-unutar-trojnog-sveta,	vi	se	ne
biste	 mogli	 kultivisati	 dalje	 od	 Tri	 domena.	 Zato	 knjiga	 mora	 sadržavati	 principe	 o
kultivaciji	ljudskog	tela,	kao	i	principe	različitih	nivoa	Tri	domena,	sve	do	principa	izvan
Tri	domena.	Kultivator	se	može	kultivisati	do	nekog	nivoa	samo	vođen	principima	tog
nivoa,	i	samo	ako	postoje	još	viši	principi	da	nas	vode,	možete	se	kultivisati	do	još	viših
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nivoa.	 Drugim	 rečima,	 pre	 nego	 što	 se	možete	 kultivisati	 na	 nivoe	 izvan	 Tri	 domena,
moraju	postojati	principi	izvan	Tri	domena.	Slično	kao	ono	što	sam	rekao	o	pohađanju
škole.	Da	nema	tako	velika	unutrašnja	značenja,	vi	se	uopšte	ne	biste	mogli	kultivisati—
to	 sam	mislio.	 Fa	 koji	 danas	 prenosim	 je	 drugačiji	 od	 onog	 što	 drugi	 čigong	majstori
predaju,	 jer	 ti	 čigong	majstori	 uče	 ljude	 samo	 stvari	 u	 vezi	 s	 lečenjem	 i	 održavanjem
zdravlja.	Ovde	ne	kažem	da	nivo	drugih	čigong	majstora	nije	visok,	ili	da	oni	ne	valjaju	i
sl.	To	nije	moja	namera.	Kažem	da	niko	nikad	nije	činio	ovako	nešto.	Znam	da	sam	jedini
koji	sada	čini	ovako	nešto.	Pročitali	ste	knjigu	i	mnogi	ljudi	već	znaju	šta	ja	radim.	U	Kini
ili	na	celom	svetu,	nema	nikog	ko	radi	ovo,	jer	ovo	nije	mala	stvar.	Ovo	služi	da	odvede
ljude	 na	 visoke	 nivoe,	 pa	 jednom	 kad	 se	 tome	 pristupi,	 uključena	 pitanja	 će	 biti
ogromna.

Teško	je	prenositi	Ispravan	zakon.	Kao	što	znate,	svojevremeno	je	Isus	zbog	prenošenja
Ispravnog	 zakona	 zakucan	 na	 krst.	 Šakjamuni,	 ne	 našavši	 bolju	 alternativu,	 je	 otišao
putem	Nirvane.	U	društvu	običnih	ljudi	puno	je,	puno,	konvencionalnih	predubeđenja,	i
raznih	 ljudskih	 snaga—uključujući	 religiozne	 snage	 i	 mnoge	 druge	 elemente—i	 oni	 su
stvorili	 svoje	 sopstvene	 sredine.	 Elementi	 koji	 su	 sadržani	 u	 tome	 imaju	 pozitivnu
stranu,	kao	i	negativnu	stranu,	a	negativna	strana	je	zla	sila.	U	ljudskom	društvu,	svaka
pozitivna	 stvar	 sadrži	 stvari	 koje	 su	 negativne,	 a	 te	 negativne	 stvari	 mogu	 da	 naude
ljudima,	uguše	ljude,	napadnu	ljude,	 i	uguše	ljude	korišćenjem	političke	moći	 ili	raznih
sredstava.	Zato	je	prenošenje	Ispravnog	zakona	najteže.	Ironija	je	što	kad	rđavi	ljudi	šire
zle	prakse,	niko	im	neće	smetati.

U	očima	bude,	sva	bića	se	muče.	 Isus	 je	rekao	da	treba	voleti	ne	samo	svoje	prijatelje,
već	i	neprijatelje.	Oni	su	milostivi	prema	svim	bićima,	pošto	spašavaju	ljude	sveta.	Onda
kao	 kultivator,	 ako	 u	 tvojoj	 ličnoj	 kultivaciji	 ne	 možeš	 da	 voliš	 obične	 ljude	 koji	 su
jednom	 bili	 protiv	 tebe,	 nećeš	 postati	 buda.	 To	 je	 istina,	 jer	 kultivatori	 moraju	 imati
milosti.	Imati	milosti	znači	odbaciti	svu	prethodnu	istoriju	i	sporove	s	običnim	ljudima,	i
to	znači	ne	biti	vezan	za	bilo	šta	što	je	u	vezi	s	običnim	ljudima,	ne	težiti	slavi	 i	novcu
običnih	 ljudi,	 i	 osloboditi	 se	 ljudskih	vezanosti.	To	znači	da	za	vreme	kultivacije	 treba
malo	mariti	za	sve	što	je	u	vezi	s	običnim	ljudima,	i	tako	ćete	moći	da	se	oslobodite	toga.

Naravno,	zahtevi	o	kojima	se	ovde	govori	mogli	bi	biti	malo	viši	nego	obično	jer	ono	što
ja	prenosim	nije	prosečna	vrsta	čigonga,	koja	se	može	pronaći	među	običnim	 ljudima.
Ovo	 je	prava	kultivacija,	 iako	se	ne	može	razdvojiti	od	čigonga.	Zašto?	 Jer	na	visokom
nivou,	čigong	 je	kultivacija,	 tu	nema	sumnje.	Samo	što	su	sve	 te	prakse	koje	 se	 šire	u
društvu	nešto	na	najnižem	nivou	kultivacije,	gde	je	cilj	imati	zdravo	telo	i	osloboditi	se
bolesti,	 i	 ništa	 više	 od	 toga.	 Ovo	 što	 ja	 radim	 je	 ogroman	 izazov,	 pa	 nije	 kao	 da	 je
nekome	tek	tako	palo	na	pamet,	i	onda	je	to	mogao	da	uradi.

Kad	 sam	 rekao	da	 je	 vrlo	 teško,	 rekao	 sam	da	 je	meni	 bilo	 teško	da	 prenesem	ovo,	 a
vama	 teško	 da	 to	 dobijete.	Mnogi	 od	 vas	 koji	 ovde	 sedite	 imaju	 sudbinske	 veze,	 i	 to
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verovatno	 jake,	 pri	 tom.	 Neki	 ljudi	 možda	 misle	 da	 ništa	 što	 se	 ovde	 dešava	 ne
prevazilazi	uobičajeno.	[Možda	mislite,]	“Naprosto	sam	naišao	na	ovu	knjigu”,	“Naprosto
se	desilo	da	počnem	da	učim	ovaj	Fa”,	“Naprosto	se	desilo	da	znam	da	ima	ljudi	koji	rade
ovu	 praksu”,	 ili	 “Naprosto	 je	 bilo	 prirodno	 da	 počnem	 da	 učim	 pošto	 me	 je	 prijatelj
upoznao	s	ovim.”	Pošto	 je	ovo	društvo	običnih	 ljudi	u	stanju	opsene,	neće	se	desiti	da
božansko	biće	odjednom	doleti	 iznad	tvoje	glave	 i	pozove	te	da	učiš	ovaj	Fa.	Neće	biti
tako,	 jer	 bi	 to	 razrušilo	 iluziju	u	 svetu	običnih	 ljudi.	Kad	bi	 nestalo	opsene,	 ne	bi	 bilo
prosvetljenja,	i	tako	bi	kultivacija	postala	teško	izvodljiva.	Zbog	toga	mnogo	od	onog	na
šta	ljudi	nailaze	izgleda	slučajno,	kad	te	stvari	možda	nisu	slučajne.

Kad	sam	pričao	učenicima	u	Kini,	rekao	sam	da	mnogi	ljudi	ovo	ne	shvataju.	To	će	reći,
vama	 se	 možda	 čini	 da	 se,	 baš	 kao	 s	 bilo	 čim	 drugim	 u	 vašem	 normalnom	 životu,
jednostavno	 desilo	 da	 prisustvujete	 ovom	 predavanju,	 ali	 verovatno	 je	 da	 ste	 tokom
nekoliko,	ili	čak	desetinu	prethodnih	života,	prolazili	kroz	teškoće	da	biste	dobili	ovaj	Fa.

(Aplauz).	Samo	što	to	ne	shvatate.	Neki	ljudi	su	izgubili	život	da	bi	mogli	doći	do	ovog	Fa.
Dok	se	kultivišete,	 ja	vas	ozbiljno	i	blagonaklono	učim	vrlini	dobrote	i	vodim	vas,	 jer	ja
znam	 ko	 ste	 u	 istoriji	 bili,	 i	 znam	 da	 ste	 puno	 toga	 žrtvovali	 da	 biste	 danas	 došli	 do
njega.	Ja	bih	vas	izneverio	kad	vas	ne	bih	na	ovaj	način	učio.

Naravno,	ovo	što	sam	rekao	zvuči	teško	za	shvatiti,	i	to	jeste	nešto	duboko.	Zapravo,	kad
čovek	živi	na	svetu,	on	može	znati	šta	se	dešava	samo	unutar	nekoliko	decenija	u	ovoj
dimenziji,	samo	tako	malo.	Ali	život	osobe	ne	nestaje	s	njegovom	smrću.	Čak	i	ako	ode
Pakao—makar	u	osamnaesti	 krug	Pakla—to	 i	 dalje	nije	 kraj.	Biće	koje	 je	počinilo	 velike
grehe	 će	 pasti	 na	 još	 niža	mesta,	 gde	 će	 biti	 eliminisano,	 uništeno.	 Kad	 ljudsko	 biće
premine,	 ljušti	 se	 samo	 fizičko	 telo	 sačinjeno	 od	 sloja	molekula,	 dok	 će	 stvaran	 život
napustiti	telo	u	času	kad	ljudsko	telo	umre.	Ljudi	se	plaše	pre	smrti,	ali	ja	vam	mogu	reći
da	 se	 nemate	 čega	 bojati,	 zapravo.	 Ljude	 užasava	 [smrt]	 dok	 god	 imaju	 ljudski	 um.
Ljudski	um	je	sačinjen	od	fizičkih	ćelija,	i	jednom	kad	prestane	da	funkcioniše,	osoba	će
momentalno	 osetiti	 kao	 da	 je	 ponovo	 preporođena	 i	 kao	 da	 je	 oslobođena—nastaje
osećaj	 uzbuđenja.	 Osim	 toga,	 telo	 se	 oseća	 lako,	 neopterećeno	 fizičkim	 telom,	 pa	 je
razmišljanje	 osobe	 potpuno	 nesputano.	 Sve	 što	 je	 osoba	 učinila	 u	 svom	 životu	 će
izgledati	kao	da	učinjeno	samo	minut	ranije.	Svaki	detalj	biće	tu	pred	očima,	i	ni	 jedna
jedina	sitnica	neće	biti	zaboravljena,	jer	um	osobe	je	potpuno	oslobođen.	U	tom	času	će
znati	ko	je	ona	zapravo,	i	znaće	je	li	ono	što	je	činila	tokom	života	bilo	dobro	ili	loše.	To
će	biti	kao	buđenje	iz	sna.

Naravno,	ovo	 što	 sam	sada	 rekao	verovatno	 je	nešto	 što	nikad	pre	niste	 čuli,	 ali	 to	 je
istina.	Puno	znam	kad	su	ove	stvari	u	pitanju,	 i	puno	toga	sam	video.	Jedna	konkretna
stvar	je,	ponekad	kad	sam	posmatrao	doktore	u	bolnici	kako	se	bore	da	spasu	pacijenta,
zapazio	sam	da	je	pacijent	već	bio	mrtav	u	času	dok	su	pokušavali	da	ga	spasu.	Duša	tog
pacijenta	 već	 je	 bila	 napustila	 telo	 i	 otišla.	 Pošto	 dva	 vreme-prostora	 imaju	 drugačije
koncepte—brzina	vremena	i	struktura	dimenzija	su	drugačiji	od	onih	na	ljudskoj	strani—
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jednom	kad	 se	 [biće]	oslobodi	 ljudskog	 tela,	 ono	 što	 se	dešavalo	 tokom	njenog	života
izgleda	 kao	da	 se	 upravo	desilo.	 Kao	da	 je	 upravo	 završen	 kratak	dremež.	 I	 to	 je	 ono
kako	buda	gleda	na	 ljudsko	biće.	Ljudi	su	u	opseni	 i	konfuziji,	 i	 ljudski	život	 je	kratak	 i
prolazan.

Ja	vam	svima	prenosim	ovaj	Fa,	i	koji	god	slučaj	bio,	vi	ste	predodređeni	da	ga	dobijete.
Evo	šta	ja	mislim:	pošto	ste	već	došli	do	njega,	danas	kad	vam	se	završi	radni	dan,	mogli
biste	iskoristiti	svoje	slobodno	vreme	da	čitate	knjigu.	Svi	je	više	čitajte	i	proverite	je	li
ovako	 kako	 sam	opisao.	 Ako	 nije,	možete	 prestati	 da	 je	 učite.	 Ali	 ako	 je	 zbilja	 budete
čitali	s	pažnjom,	bez	potrebe	da	vam	ja	 išta	više	kažem,	vi	 je	nećete	ostaviti,	 jer	u	njoj
ćete	 sagledati	 više	 istine	 i	 želećete	 da	 nastavite	 da	 je	 čitate.	 Ona	 prevazilazi	 ljudsko
znanje.	 Svako	 ima	 buda-prirodu,	 i	 dok	 god	 je	 budete	 čitali,	 više	 nećete	 hteti	 da	 je
ostavite	ili	odložite.

Dok	 sam	 predavao	 ovaj	 Fa,	 verovatno	 sam	 to	 činio	 koristeći	 način	 razmišljanja	 kakav
imaju	 ljudi	u	Kini,	 pa	 je	 takva	 i	 građa	knjige.	 Iako	 se	 razlikuje	od	načina	 razmišljanja	 i
gledanja	na	stvari	koje	imaju	Amerikanci	ili	 ljudi	drugih	nacija,	 iako	se	razlikuje	spoljna
misaona	 struktura,	 i	 to	 do	 koje	 dubine	 neko	 može	 da	 je	 razume,	 tokom	 kultivacije
unutrašnja	značenja	Fa	principa	su	ista.	Mogu	je	učiti	 ljudi	 iz	bilo	kog	područja,	 iz	bilo
koje	 zemlje,	 ili	 bilo	 koje	 nacije,	 pa	 nema	 razlike	 dok	 je	 čitate.	 Nemojte	 mozgati	 o
stvarima	 dok	 učite.	 Ja	 mislim	 da	 sve	 ovo	 možete	 prihvatiti,	 jer	 ovaj	 poduhvat	 nije
započet	posle	nekoliko	dana	priprema.	Pripreme	dosežu	daleko	u	prošlost.

Već	 znate	 da	 kad	 se	 nešto	 desi	 u	 običnom	 ljudskom	 društvu,	 to	 nije	 slučajno,	 već	 je
rezultat	 promena	 nebeske	 klime.	Da	 nisu	 napravljene	 pripreme	dok	 je	 ljudska	 istorija
napredovala,	 ova	 stvar	 definitivno	 se	 ne	 bi	 pojavila	 kao	 deo	 istorije.	 Kao	 što	 znate,
postoje	 nebrojena	 viša	 bića.	 Buda	 škola	 uči	 da	 su	 bude	 svuda—njihov	 broj	 je
neverovatan.	Osim	 toga,	 postoje	 bogovi	 sa	 oblikom,	 i	 bogovi	 koji	 su	 bezoblični,	 a	 oni
prožimaju	 univerzum.	 Među	 njih	 se	 ubraja	 veliki	 broj	 mikroskopskih	 supstanci	 koje
postoje	u	društvu	običnih	ljudi.	Ljudska	bića	ih	zovu	tragovi	elemenata,	ili	razni	elementi
u	vazduhu,	i	to	je	deo	koji	je	ljudima	dozvoljen	da	znaju.	Takođe	postoje	supstance	koje
su	 mikroskopskije,	 i	 još	 mikroskopskije,	 koje	 su	 nepoznate	 ljudskim	 bićima.	 Ove
sveprisutne	supstance	koje	 ispunjavaju	golemi	univerzum	su	sve	sama	viša	bića	buda-
prirode,	i	sva	ona	posmatraju	ljudska	bića,	gledaju	u	njih,	prate	ih.	Zato	ništa	u	ljudskom
društvu	nije	slučajno.

Predstavljanje	 ove	 Dafe	 javnosti	 je	 diglo	 na	 noge	 Nebo	 i	 Zemlju.	 Trenutno	 to	 nije
očigledno	u	društvu	običnih	 ljudi,	 ali	 tako	 je	 to	 u	 drugim	dimenzijama.	Niko	u	 istoriji
nikad	nije	predavao	pravu	istinu	univerzuma	ljudskim	bićima—nikad.	Znate,	ljudi	poput
Laocea,	Šakjamunija,	Isusa	i	sličnih	su	predavali	samo	delić	Fa-principa	univerzuma	koji
su	sagledali,	koji	su	potvrdili	i	u	koji	su	se	prosvetlili.	Oni	su	predavali	samo	ono	što	su
sami	saznali,	dok	je	Fa	univerzuma	bezgraničan.	Nebrojeno	mnogo	buda	je	na	stepenu
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višem	od	 tatagate,	 pa	 je	 i	 Fa	 koji	 su	 oni	 sagledali	mnogo	 veći.	 Takođe	 ima	 ogromnih,
bezobličnih	 bića	 koja	 daleko	 premašuju	 nivo	 bude,	 a	 i	 ona	 imaju	 buda-prirodu.
Univerzum	 nije	 tako	mali	 kako	 su	 ljudi	 u	 religijama	 verovali.	 Ljudska	 razumevanja	 su
ograničena	samo	na	ovo	ljudsko	društvo.	Ljudi	veruju	da	su	uvidi	u	religijama	ogromni,
ali	u	očima	viših	bogova,	to	je	sasvim	beznačajno.

Principi	 kojima	 ja	 učim	 su	 verovatno	 još	 veći,	 i	 ja	 ih	prenosim	 ljudskim	bićima—zaista
prvi	put	u	istoriji.	Ovaj	moj	poduhvat	se	odvija	u	ljudskom	obliku	i	koristeći	ljudski	jezik.
Ja	radim	nešto	najveće,	i	to	radim	koristeći	najniži	oblik	kultivacije.	Usled	jezičkih	razlika
i	drugačije	 sredine,	 trenutno	u	SAD	 i	drugim	zemljama	nema	 tako	puno	 ljudi	 koji	uče
Dafu	kao	u	Kini.	Većina	ljudi	koja	to	radi	u	Kini	se	zaista	kultiviše;	više	od	10	miliona	ljudi
svakodnevno	 vežba	 i	 kultiviše	 se;	 s	 onima	 koji	 vežbaju	 neredovno,	 taj	 broj	 dostiže
desetine	miliona;	a	broj	osoba	u	Kini	koje	znaju	za	ovu	praksu	koju	ja	predajem	meri	se
stotinama	miliona—kad	 se	 pomene,	 izgleda	 da	 svi	 znaju	 za	 nju.	 Ali	 ja	 ne	 želim	da	 ova
praksa	 postane	 politična,	 i	 neću	 dopustiti	 da	 uđe	 u	 politiku.	 Jednom	 kad	 se	 metod
kultivacije	umeša	u	politiku,	on	postaje	rđav.	Mi	ovo	širimo	među	ljudima	isključivo	od
usta	 do	 usta.	 Mi	 nismo	 koristili	 medije	 poput	 novina,	 niti	 smo	 se	 mnogo	 bavili
publicitetom.	Ono	što	se	dešava	 je	da	kad	se	ovo	dopada	nekom	ko	se	kultiviše,	on	tj.
ona	zovu	druge	da	dođu	da	nauče.	Kad	 jedna	osoba	oseća	da	 je	ovo	dobro,	ona	će	 to
preporučiti	 svojoj	 porodici.	 Svako	 zna	 da	 ako	 neko	 puno	 ne	 misli	 o	 tome,	 on	 neće
pozvati	svoju	porodicu	da	dođe	da	nauči.	Kad	porodica	ustanovi	da	je	ovo	dobro,	oni	će
ohrabriti	 svoje	 rođake	 i	 prijatelje	 da	dođu	 i	 nauče.	 I	 tako	 se	 širi	među	 ljudima.	Druga
stvar	 je	 to	 što	 sam	 ja	 počeo	 da	 predajem	 ovo	 na	 najnižem	 nivou,	 i	 postepeno
napredovao	do	viših	nivoa,	za	šta	su	mi	bile	potrebne	dve	godine.	Onda	mi	je	trebalo	još
dve	godine	da	zbilja	predajem	Veliki	Zakon.	Znači	da	je	to	ukupno	četiri	godine,	i	u	Kini
svako	domaćinstvo	zna	za	ovo.	I	izvan	Kine	je	imalo	dosta	uticaja,	jer	iako	ljudi	još	nisu
počeli	da	se	kultivišu,	mnogi	su	čuli	za	ovo.	Uticaj	u	jugoistočnoj	Aziji	verovatno	je	veći
nego	u	SAD,	i	mnoge	nacije	su	osnovale	asistentske	centre,	Falun	Dafa	asocijacije,	Falun
Dafa	društva,	itd.	Zapažamo	trend	brzog	rasta.

Ovde	 nešto	 hoću	 da	 vam	 kažem.	 Po	 rečima	 Šakjamunija,	 sada	 je	 Period	 kraja	Darme,
vreme	kad	[Darma]	više	ne	važi.	To	znači	da	više	ne	postoji	Fa.	Šakjamuni	 je	rekao	da
njegova	 Darma	 više	 neće	 moći	 da	 spašava	 ljude	 kad	 nastupi	 Period	 kraja	 Darme.
Naravno,	 mnogi	 sveštenici	 ne	 mogu	 uspeti	 u	 kultivaciji	 jer	 više	 ne	 znaju	 kako	 da	 se
kultivišu;	oni	više	ne	shvataju	sveto	pismo,	ne	poimaju	pravo	značenje	svetog	pisma.	Pa
je	sada	vrlo	teško	kultivisati	se.	Puno	 ljudi	danas	uči	 [Dafu].	 Ja	ću	vam	reći	da	nijedna
pojava	koja	se	javlja	u	ljudskom	društvu	nije	slučajna.	Tako	puno	ljudi	dolazi	da	uči.	Ne	bi
bilo	 tako	 da	 ne	 postoji	 odgovarajući	 kosmički	 aranžman,	 zar	 ne?	 Ja	 vam	 kažem	 da
definitivno	postoji	razlog.

Čovečanstvom	vlada	zakon	uzajamnog	podsticanja	i	uzajamnog	suzbijanja;	gde	je	dobro,
tu	je	i	zlo.	Kao	odraz	našeg	rasta,	u	današnjem	društvu	povećava	se	i	broj	rđavih	praksi	i
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lažnih	čigong	praksi.	Na	površini,	novac	i	slava	su	ono	što	ljude	nagoni	da	rade	te	stvari,
ali	u	stvarnosti	mnogi	od	njih	su	inkarnacije	opakih	demona,	koji	su	tu	da	bi	svetu	doneli
haos.	 Dok	 je	 prenosio	 svoju	 Darmu,	 Šakjamuni	 je	 rekao	 da	 ljudsko	 društvo	 ima	 “pet
poroka.”	Zapravo,	današnje	društvo	je	mnogo	komplikovanije	nego	u	to	doba:	u	njemu	je
čak	“deset	poroka,”	i	pojavile	su	se	rđave	religije.

Hteo	bih	da	dam	do	znanja	da	mi	ovde	nikako	ne	stvaramo	neku	organizovanu	religiju.
Ako	želiš	da	dođeš	i	naučiš	našu	praksu,	možeš	doći,	a	ako	ne	želiš	da	je	učiš,	možeš	da
ideš—sve	 je	 na	 dobrovoljnoj	 bazi.	 Recimo	 da	 smo	 te	 primorali	 da	 učiš,	 da	 smo	 ti	 to
nametnuli,	 naterali	 te	 da	 učiš,	 a	 jednom	 kad	 si	 počeo	 da	 je	 učiš,	 recimo	 da	 ti	 nije
dozvoljeno	da	odeš,	i	da	moraš	ostati	s	nama.	Pa,	kao	što	možete	pretpostaviti,	to	bi	bilo
rđavo	 delo.	 Ako	 je	 praksa	 ispravna,	 mora	 biti	 da	 osoba	 koja	 želi	 da	 je	 uči	 to	 radi
sopstvenom	voljom.	Ako	si	nekog	primorao	da	uči,	hoće	li	on	to	moći?	On	definitivno	ne
bi	upražnjavao	pravu	kultivaciju.	Osoba	se	može	kultivisati	samo	kad	to	zaista	želi.	Zato
bi	bilo	besmisleno	siliti	nekog	da	ostane.	Mi	tako	ne	radimo.	Ako	želiš	da	učiš,	učićeš.	A
ako	budeš	učio,	ja	ću	za	tebe	preuzeti	odgovornost.	Bez	obzira	na	tvoju	sudbinsku	vezu,
ako	 želiš	 da	 učiš,	 ja	 ću	 preuzeti	 odgovornost	 za	 tebe.	 Ako	 ne	 želiš	 da	 učiš,	 onda	 si
slobodan	da	radiš	šta	god	ti	je	volja.

Moj	cilj	širenja	Fa	je	da	svima	dam	ove	divne	stvari	i	dobre	vesti.	Mnogi	od	vas	zbilja	su
predodređeni	 i	 trebalo	 je	 da	 dobiju	 ovaj	 Fa;	 vi	 ste	 čekali	 da	 dobijete	 ovaj	 Fa.	 S
čovečanstvom	 koje	 je	 dospelo	 u	 tako	 užasno	 haotična	 vremena,	 moral	 celokupnog
društva	 opada.	Mnogi	 ljudi	 su	 rekli	 da	 se	 bliži	 katastrofa.	Dok	 vam	 ja	mogu	 reći	 da	 u
ovom	času	nema	ničeg	 sličnog,	ovaj	negativan	 trend	ugrožava	 ljudsku	vrstu.	Kako	 to?
Hajde	 da	 razmislimo:	 u	 šta	 su	 se	 pretvorili	 ljudi	 u	 današnjem	 društvu?	 Degenerisane
pojave	su	toliko	brojne	da	se	naprosto	ne	mogu	nabrojati.	Ljudsko	biće—zašto	se	naziva
ljudskim	bićem?	Ako	će	ljudi	živeti	na	svetu,	oni	moraju	živeti	po	moralnim	standardima
i	normama	čovečanstva,	i	tek	tada	se	možete	zvati	ljudskim	bićima.	Inače	se	ne	možeš
smatrati	ljudskim	bićem.	Nisi	ti	ljudsko	biće	samo	zato	što	imaš	glavu	i	udove.	I	majmuni
imaju	udove,	i	puno	je	živih	entiteta	u	drugim	dimenzijama	koji	su	slični	ljudskim	bićima,
ali	 se	 ne	 mogu	 zvati	 ljudima.	 Jer	 ljudska	 bića	 su	 ljudi	 samo	 ako	 imaju	 standarde
ponašanja	i	etike,	kao	i	moralne	norme.	Ako	ljudi	napuste	norme	za	ljudski	moral—to	jest
napuste	moralne	 standarde	 ustanovljene	 za	 ljude—i	 postanu	 kao	 životinje,	 onda	Nebo
ljude	neće	smatrati	ljudima,	već	zverima.	Kad	to	vreme	dođe,	čovečanstvo	će	se	suočiti
s	jezivom	perspektivom.

Zašto	je	perspektiva	jeziva?	Razmislite:	ovo	je	dimenzija	ljudi,	i	bogovi	su	stvorili	Zemlju
specijalno	za	ljudska	bića,	a	ne	za	životinje.	U	tom	slučaju,	iako	možda	vidimo	puno	loših
ljudi	koji	se	u	ovom	času	usuđuju	da	rade	stvari	daleko	preko	mere,	sve	su	šanse	da	je
ono	 što	 ih	 čeka	 potpuno	 uništenje.	 Puno	 je	 dobrih	 ljudi	 i	 puno	 onih	 koji	 su	 bolji	 od
proseka,	koji	ipak	takođe	klize	na	dole.	U	ovom	času,	čak	i	kad	osoba	nije	u	stanju	da	uđe
u	 kultivaciju,	 ako	 je	 ja	 učim	 istini,	 ona	 će	 se	 probuditi	 i	 shvatiti	 šta	 je	 čovečanstvo
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postalo,	s	ishodom	da	neće	dalje	kliziti	i	doneti	sebi	užasne	posledice.

Kad	krenem	da	pričam,	to	se	malo	oduži,	jer	sam	uvek	želeo	da	vam	saopštim	ove	istine.
Pošto	 sam	 na	 putu	 na	 sastanak	 u	 Hjustonu,	 samo	 sam	 hteo	 da	 se	 sretnemo	 ovde	 i

napravim	nekoliko	 kratkih	 primedbi,	 iskoristim	 priliku	 da	 vas	 vidim	 (Aplauz)	 i	 ponovo
vam	kažem	da	je	ovaj	Fa	zbilja	dragocen.	Ja	vam	ga	predajem	ne	tražeći	ništa	za	uzvrat.
Ovo	 je	 pravi	 Fa	 čija	 dragocenost	 je	 neuporediva,	 koji	 su	 ljudska	 bića	 želela	 da	 znaju
stotinama,	hiljadama	godina,	a	nije	bilo	nikog	da	ih	nauči.	Priroda	je	ljudskih	bića	da	kad
tragate	 za	 dragocenim	 stvarima,	 ako	 makar	 malo	 dođete	 do	 njih,	 samo	 do	 jedne
rečenice,	to	ćete	vrlo	pažljivo	negovati.	Nećete	zaboraviti	do	kraja	života.	Ali	kad	vam	se
na	putu	nađe	nešto	dragocenije,	 ili	 čak	 ako	 vam	 to	dam	na	 tanjiru,	 vi	 [ćete	 to	možda
prevideti	 jer]	 osećate	 da	 je	 došlo	 previše	 lako—a	 zbog	 toga,	 neki	 ljudi	 to	možda	 neće
ceniti.	 Ljudi	 zaista	 imaju	 sklonost	da	ne	 cene	 stvari	 koje	previše	 lako	dođu.	Međutim,
mogu	vam	reći	da	nema	drugog	načina	[za	predavanje	Fa].	Ne	bih	voleo	da	svi	posvuda
putuju	tragajući	za	mnom.	Ja	vam	samo	mogu	dati	sve	ove	stvari,	dati	svima	da	znaju,
dati	da	više	 ljudi	zna,	 još	 jednom	povezujući	sudbinske	veze.	 Ja	samo	tako	mogu,	a	na
vama	 je	 da	 li	 ćete	 to	 ceniti	 ili	 ne,	 jer	 vi	 imate	 potrebnu	 predodređenost.	 Ljudi	 imaju
sposobnost	da	analiziraju,	pa	sami	procenite	jesu	li	principi	ovde	dobri.	Ja	verujem	da	je
budinska	priroda	prisutna	u	svakoj	pojedinoj	osobi,	pa	sami	treba	da	dođete	do	svojih

razumevanja.	(Aplauz)

Neki	od	vas	izgleda	da	su	doputovali	iz	daleka,	i	niko	ne	želi	da	ide.

Učenik:	Učitelju,	smemo	li	fotografisati?

Učitelj:	Da,	smete.

Učenik:	Možemo	li	postavljati	pitanja?

Učitelj:	Hajdemo	ovako.	Ne	možemo	ostati	predugo,	ali	daću	vam	 još	 jedno	pola	sata.
Odgovoriću	 na	 neka	 od	 vaših	 pitanja.	 Ipak	 imam	 jedan	 uslov:	 postavljajte	 samo	 ona
pitanja	koja	 su	 reprezentativna	 i	koja	vas	zaista	 intrigiraju.	Nemojte	postavljati	pitanja
na	koja	se	odgovor	može	naći	u	knjizi.	To	kažem	 jer	ovde	 ima	 tako	puno	 ljudi.	Kad	bi
svako	od	vas	postavio	pitanje,	ni	dva	sata	ne	bi	bila	dovoljna	da	odgovorim	na	sve.	Nije	li
tako?

Učenik:	Smem	li	postaviti	pitanje?

Učitelj:	Naravno,	naravno.

Učenik:	Pročitao	sam	Učiteljevu	knjigu	i	učim	Fa.	Mnogim	svojim	prijateljima	i	rođacima
sam	ispričao	o	tome.	Njima	je	problem	to	što	su	većina	njih	budistički	vernici.	I	naravno,
mnogi	prijatelji	su	hrišćani.	Njih	brine	da	će,	ako	sada	počnu	da	uče	Falun	Gong,	i	dalje
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moći	da	recituju	sutre,	tj.	da	idu	u	crkvu	kao	ranije?

Učitelj:	U	redu,	objasniću.	Ti	pitaš	da	li	osobe	drugih	vera	mogu	da	uče	Falun	Gong	i	da
li	će	biti	 ikakvih	smetnji.	 Ja	sam	zapravo	objasnio	ove	stvari	u	mojoj	knjizi,	ali	bih	 ipak
ponovo	mogao	da	govorim	o	tome.

Kultivacija	budinstva,	znate,	nije	kako	obični	ljudi	misle	kad	misle	o	sticanju	neke	vrste
znanja.	 Kultivacija	 budinstva	 je	 zbilja	 ozbiljna	 stvar.	 Ništa	 na	 ovom	 svetu	 nije	 tako
ozbiljno,	ništa	 tako	veličanstveno.	Postoje	 razne	škole	kultivacije,	 i	princip	 „bez	druge
discipline“	 je	 važan	u	budizmu,	kao	što	 je	 i	 kod	nas.	Malopre	sam	rekao	da	u	Periodu
kraja	Darme	kultivacija	u	budizmu	nije	laka.	Zašto?	U	ovom	vremenu,	ljudi	ne	mogu	da
shvate	 pravu	 poruku	 svetog	 pisma.	 Glavni	 problem	 posebno	 je	 to	 što	 objašnjenja	 u
savremenim	budističkim	rečnicima	nisu	u	skladu	s	onim	što	je	Šakjamuni	svojevremeno
predavao.	 Na	 primer,	 princip	 odsustva	 druge	 discipline,	 kom	 je	 buda	 Šakjamuni
podučavao,	znači	da	prakse	ne	treba	mešati	dok	se	osoba	kultiviše,	da	istovremeno	ne
treba	kultivisati	dve	 ili	 više	 stvari.	Recimo	da	učite	Zen.	Onda	ne	 treba	da	učite	Čistu
zemlju.	Ako	naučite	Čistu	zemlju,	onda	ne	treba	da	učite	Tjantai	ili	Hvajan.	A	ako	učite
Hvajan,	onda	ne	treba	da	učite	Tjantai,	kao	ni	Zen	ili	Tantrizam.

Zašto?	Ljudi	to	danas	ne	shvataju.	Samo	ako	je	buda,	oni	će	ga	obožavati,	i	samo	ako	je
buda,	oni	neće	mariti	iz	koje	je	on	discipline	i	sve	će	ih	obožavati.	Ovo	je	primarni	razlog
zašto	sveštenici	danas	ne	mogu	uspeti	u	kultivaciji.	 Istina	 je	da	svaki	buda	predsedava
svojim	 sopstvenim	 rajem,	 i	 svaki	 raj	 ima	 jednog	 tatagatu.	 Na	 primer,	 buda	 Isceljenja
predsedava	Lapic	Laculi	rajem;	Avamtasaka	raj	 ima	svog	Avamtasaka	tatagatu;	Lotosov
raj	ima	Lotos	tatagatu;	a	Zapadni	raj	ima	tatagata	budu	Amitabu,	itd.	Svaki	tatagata	buda
ima	sopstveni	skup	kultivacionih	metoda,	 i	osnovne	tačke	principa	svakog	od	buda	su
izvedene	 iz	 Fa	 principa	 univerzuma.	 A	 ipak	 su	 razumevanje	 svakog	 tatagate	 i	 njegovi
kultivacioni	 metodi	 drugačiji.	 Zašto	 je	 tako?	 Kao	 što	 možda	 znate,	 sposobnosti	 koje
svaki	buda	ima	su	različite,	i	svaki	buda	je	drugačiji.	Ovaj	buda	ima	ovu	moć,	a	onaj	onu,
ali	svi	oni	su	u	istom	domenu;	samo	što	se	njihove	moći	razlikuju.	To	je	kao	pohađanje
fakulteta.	 Ti	 si	 student	 fakulteta,	 a	 i	 onaj	 je.	 Ti	 si	 na	 prirodnim	 naukama,	 a	 onaj	 na
društvenim,	neko	drugi	je	na	poljoprivredi,	a	treći	na	astronomiji.	Svaki	je	drugačiji.	Svi
oni	 su	 studenti	 fakulteta,	 a	 ono	 što	 uče	 i	 znanja	 koja	 stiču	 su	 različiti.	 Samo	 dajem
jednostavnu	analogiju.

Sad	ako	biće	želi	da	ode	u	neki	raj,	budizam	je	jednom	davno	zahtevao	da	se	zavetuješ
da	ćeš	ići	tamo.	Na	primer,	neko	bi	mogao	reći:	“Ja	želim	da	idem	u	Zapadni	raj,	želim	da
se	kultivišem	do	mesta	gde	je	buda	Amitaba	i	postanem	jedno	od	bića	pod	tim	budom,”
ili	 možda	 osoba	 ima	 aspiraciju	 da	 kroz	 kultivaciju	 postane	 bodisatva	 ili	 arhat.	 Onda
pošto	daš	takav	zavet,	ti	se	kultivišeš	samo	u	njegovoj	školi,	čitaš	samo	Amitabine	sutre,
i	mantraš	samo	ime	Amitabe.	I	zabranjeno	ti	je	da	čitaš	bilo	koje	druge	sutre.	To	se	zove
“bez	druge	discipline.”	Ako	želi	da	ideš	u	Avamtasaka	raj,	onda	treba	da	čitaš	isključivo
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Avamtasaka	sutru.	Ljudska	bića	misle	da	su	sva	učenja	i	dalje	budistički	principi	i	da	su
sva	 dobra	 za	 ljude,	 ali	 to	 je	 samo	 nešto	 što	 ljudsko	 biće	misli.	 Ako	 o	 ovom	ne	 vodite
računa,	 stvari	 će	 se	 poremetiti.	 Jedna	 sveska	 svetog	 pisma	 će	 sadržavati	 sve	 principe
potrebne	kultivatoru,	u	rasponu	od	najnižih	nivoa	do	najviših.	Samo	ljudsko	razmišljanje
može	smatrati	da	je	dobro	kultivisati	njihovu	mešavinu.

Ljudsko	društvo	je	sputano,	i	svi	bogovi	koji	su	ranije	bili	odgovorni	za	spašavanje	ljudi
više	 ne	 vode	 računa	 o	 ljudima.	Oni	 više	 ne	 vode	 računa	 o	 ljudima	 jer	 smatraju	 da	 su
današnji	ljudi	daleko	ispod	standarda	i	zato	ih	ne	žele	–	više	neće	da	ih	spašavaju.	Nešto
sam	malopre	rekao.	Naime,	da	mi	je	bilo	vrlo	teško	da	prenesem	ovaj	Fa,	i	da	su	mnoge
bude	i	bogovi	pokušali	da	me	spreče	u	ovom.	Oni	misle	da	je	današnje	ljude	nemoguće
spasiti,	i	da	ih	ne	treba	zadržati.	Ljudska	bića	ovo	ne	shvataju,	njima	se	i	dalje	čini	da	im
je	 dobro	 dok	 prolaze	 kroz	 sopstveni	 život.	 Ljudska	 bića	 ne	 znaju	 koliko	 je	 ogromna
razlika	 između	morala	 danas	 i	 nekad.	 Niti	 ljudi	 znaju	 kolika	 je	 razlika	 između	 Neba	 i
Zemlje,	 kako	 bogovi	 i	 bude	 gledaju	 na	 ljude,	 koliko	 je	 čisto	 Nebo,	 ili	 koliko	 su	 bude
spektakularne	i	veličanstvene!

Zbilja	 je	ogromna	razlika	 između	ljudskih	i	božanskih	bića.	Nebo	izgleda	čisto	onima	u
ljudskom	svetu,	ali	to	je	zato	što	ljudska	bića	vide	stvari	očima	sačinjenim	od	supstanci	s
ovog	mesta.	Kad	bi	 ljudi	 imali	 sposobnost	da	sagledaju	čovečanstvo	 iz	viših	dimenzija,
oni	 bi	 otkrili	 da	 je	 ljudsko	 društvo,	 sa	 crnim	 talasima	 masivne	 karme	 koji	 se	 valjaju,
užasno	prljavo.	Zato	bogovi	 i	bude	ne	vide	 ljude	onako	kako	 ljudska	bića	to	zamišljaju.
Ljudima	se	nudi	spasenje	zato	što	su	bogovi	i	bude	milostivi	prema	ljudskim	bićima.	Nije
slučaj	da	ako	slaviš	budu,	buda	će	te	odvesti	[u	raj].	I	nije	da	će	ti	bogovi	i	bude	ispuniti
svaku	 želju.	 Činjenica	 je	 da,	 bilo	 bog	 ili	 buda,	 kad	 je	 kultivacija	 u	 pitanju,	 oni	 malo
značaja	pridaju	formi.	Bez	obzira	koliko	jedna	religija	može	postati	velika,	to	i	dalje	nije
kultivacija.	 Ja	 takođe	 prenosim	 praksu	 za	 ljudska	 bića,	 i	 to	 se	 ne	 radi	 da	 bi	 se	 širila
religija.	Bogovi	i	bude	ne	priznaju	religiju	po	sebi,	već	samo	ljudska	bića.

Ljudi	 stalno	 govore:	 “Religija	 u	 koju	 verujem	 je	 tako	 dobra.”	 Izgleda	 kao	 da	 osoba
podržava	budu,	 ili	podržava	Isusa	 ili	Gospoda	Boga.	 Ipak	nije	tako.	Što	 je	više	zanesen
samom	tom	religijom,	više	 je	vezan;	a	što	 je	više	vezan,	on	 je	dalje	od	Boga.	Religija	 je
samo	 oblik	 kultivacije	 koji	 su	 uspostavila	 ljudska	 bića.	 Koliko	 god	 jedna	 religija	 bila
celovita	 i	 savršena,	 to	 nije	 jednako	 kao	 kad	 se	 ljudsko	 biće	 savršeno	 kultiviše.	 Kad	 se
ljudi	 fokusiraju	 na	 te	 stvari,	 bude	 i	 bogovi	 se	 osećaju	 vrlo	 loše	 kad	 to	 vide.	 Bude	 ne
gledaju	 na	 formu	 koju	 vi	 usvajate	 u	 ljudskom	 svetu.	Možda	 ste	 prošli	 preobraćanje	 ili
krštenje,	ali	ako	vam	je	um	i	dalje	ljudski,	u	čemu	je	razlika?	Bude	ne	gledaju	na	te	stvari;
oni	gledaju	samo	na	to	da	li	se	zaista	kultivišete.	Ako	niste	preobraćeni	ili	pokršteni,	ili
čak	ne	palite	mirisne	štapiće	niti	mantrate	ime	bude,	a	pridržavate	se	standarda	koje	su
postavile	bude	i	bogovi	i	marljivo	se	kultivišete,	kad	vas	vide	oni	neće	moći	biti	srećniji.
Ne	morate	im	čak	ni	tražiti,	a	oni	će	vas	neprekidno	štititi	i	brinuti	se	o	vama,	pomažući

vam	da	se	kultivišete.	Nije	li	to	ideja?	(Aplauz)
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Ljudi	kažu:	“Ja	ne	mogu	da	se	odreknem	budističkih	knjiga,”	“Ne	mogu	da	se	odreknem
Biblije,”	ili	“Ne	mogu	da	se	odreknem	pojanja.”	Ono	čega	se	ne	možeš	odreći	je	religija,	a
ne	buda.	Pažljivo	razmislite	i	pogledajte.	To	je	slučaj	s	vernicima	religija,	zar	ne?	Zašto
ljudi	ne	mogu	da	otpuste	to?	Kopaj	po	svom	umu	da	pronađeš	uzrok	i	vidi	kako	gledaš
na	 ovo	 pitanje	 duboko	 unutar.	 S	 nekim	 stvarima,	 ono	 što	 na	 površini	 izgleda	 istinito
zapravo	nije	takvo.	Samo	istinska	kultivacija	predstavlja	istinsku	veru	u	bogove	i	bude.	I
to	je	ono	kako	bude	na	to	gledaju;	njih	ne	zanima	koliko	dobro	je	neka	religija	vođena.
Kao	 što	 znate,	 mnogi	 ljudi	 u	 istoriji	 su	 uspeli	 u	 kultivaciji,	 ali	 oni	 nisu	 obavezno	 bili
osobe	s	verskim	opredeljenjem.	Mnogi	ljudi	velike	vrline	se	ne	kultivišu	u	religijama.	Oni
se	pridržavaju	strogih	standarda	i	usmereni	su	na	to	da	budu	dobri	ljudi.	A	ako	to	mogu
da	čine	istrajno	i	u	dugom	vremenskom	periodu,	i	postaju	sve	bolji,	bude	će	se	pobrinuti
za	njih	i	oni	će	dostići	Ispunjenje.

Princip	kom	ja	učim	je,	u	suštini,	da	budete	bolja	osoba,	još	bolja	osoba,	i	budete	dobra
osoba	 koja	 prevazilazi	 obične	 ljude.	 Ako	 to	 možete,	 bićete	 više	 biće,	 a	 kad	 se	 dalje
uzdignete	bićete	biće	u	još	višem	domenu.	Znači,	ako	se	osoba	poput	ove	ne	uzdigne	do
nebeskog	raja,	može	li	ona	ostati	na	Zemlji?	Ljudsko	biće	je	sebično	i	takmiči	se,	bori	se
za	slavu	i	novac.	To	znači	da	su	ljudska	bića	na	Zemlji	drugačija	od	vas.	To	je	istina.	Ako
o	 ovome	 pričate	 s	 tim	 ljudima	 s	 [verskim	 ubeđenjima],	 onda	 bez	 obzira	 veze	 koja	 je
religija,	jednom	kad	je	bogovi	napuste,	ona	postaje	samo	društvena	forma	među	običnim
ljudima	i	posao	u	običnom	društvu.	[Njihova	verska	ubeđenja]	zapravo	nemaju	nikakvog
efekta	na	istinsku	kultivaciju.	Međutim,	ovde	je	uključeno	pitanje	ozbiljnosti	u	kultivaciji.
Fokusirati	se	na	jedan	način	kultivacije	je	prava	kultivacija.	Ako	osoba	želi	da	uči	[našu
Dafu],	ona	to	može.	Reci	mu	da	iako	[biće	iz	druge	religije]	ne	ometa	[kultivaciju	u	Dafi],
tu	postoji	pitanje	ozbiljnosti	u	kultivaciji.	Reci	mu	da	[njegova	verska	ubeđenja]	nemaju

efekta	i	da	će	on	razumeti	stvari	pošto	pročita	knjigu.	(Aplauz)

Učenik:	Pored	pet	vežbi	kojima	ste	nas	naučili,	vidim	da	postoji	skup	mudri,	mudri	koje	vi
izvodite.

Učitelj:	 Najpre	 ću	 vam	 reći	 šta	 su	 mudre.	 Mudra	 se	 može	 smatrati	 jezikom	 buda,
oblikom	 izražavanja,	 jer	 kad	bude	nešto	 iskazuju	 i	 ne	 žele	da	 koriste	 jezik,	 oni	 izvode
mudre.	Misli	se	takođe	koriste	za	komunikaciju	između	buda.	Kad	ste	u	snu	videli	moj,	ili
fašen	ili	bude	ili	bodistave,	kad	su	vam	se	obraćali,	oni	ponekad	nisu	koristili	svoja	usta.
Ali	mogli	ste	čuti	da	zvuk	izlazi	iz	njih.	To	je	komunikacija	mislima.	Rečeno	na	moderan
način,	to	se	zove	stereoskopska	transmisija	misli.	Mudre	se	često	koriste	kad	se	predaje
Fa	velikom	broju	bodisatvi	i	arhata.	To	nije	znakovni	jezik	kao	što	ga	imaju	ljudska	bića.
On	je	svetiji	 i	čistiji	od	toga,	 i	moćan	je.	To	je	 jezik	buda,	pa	kad	se	izvode	mudre,	one
nose	energiju	i	moć,	i	ono	što	buda	iskazuje	je	Fa	za	sva	bića	ispod	njega.	Ali	mudre	su
kao	usmene	reči,	 a	 reči	 se	mogu	kombinovati	na	 razne	načine	da	bi	 se	 iskazale	 razne
ideje.	 Bilo	 koje	 pitanje	 se	 može	 objasniti	 iz	 različitih	 uglova,	 pa	 one	 nisu
standardizovane.	Međutim,	postoji	 skup	mudri	 koji	 se	koristi	posebno	za	vežbe;	 to	će
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reći,	kad	su	ruke	spojene	da	naprave	pozituru,	koja	se	zove	skup	mudri.	Na	primer,	lotos
mudra	i	set	mudri	koje	mi	koristimo	kad	radimo	vežbe—to	je	skup	mudri.	Mudre	koje	se
koriste	sa	pokretima	su	drugačije	od	onih	u	skupu.	Mudre	koje	sam	izvodio	radeći	vežbe
na	video	snimku	namenjene	su	vašoj	 svesnoj	 strani	da	 ih	vidi	pre	nego	što	započnete
vežbe,	kao	i	bićima	u	drugim	dimenzijama.	Pa	nema	potrebe	da	ih	učite.	Oni	od	vas	koji

se	kasnije	budu	kultivisali	u	bude	će	znati	kako	da	ih	izvedu.	(Aplauz)

Učenik:	Učitelju	Li,	je	li	istina	da	nam	danas	svima	možete	ugraditi	Falun?	(*Aplauz*)

Učitelj:	Reći	ću	vam,	dok	god	ste	 iskreni	u	vezi	kultivacije—to	 jest,	bez	obzira	da	 li	ste
došli	 ovamo,	 ili	 samostalno	 čitate	 knjigu—svi	 ćete	 ga	 dobiti.	 Takođe	 želim	 da	 kažem:
gledajte	da	cenite	knjigu.	Možda	to	sada	ne	shvatate,	ali	ono	čemu	knjiga	uči	su	sve	sami
budinski	 principi.	 Knjigom	 su	 obuhvaćeni	 svi	 nivoi	 kultivacije.	 Zapravo,	 ono	 što	 vodi
vašu	 kultivaciju	 je	 ništa	 drugo	 do	 Buda	 Fa.	 Dok	 se	 kultivišete,	 bude	 i	 bogovi	 će	 vam
pomagati.	Onda	razmislite:	ko	su	oni	koji	žive	na	svakom	od	nebeskih	nivoa?	Nisu	li	to
bude	i	bogovi?	Nisu	li	to	više	bude,	još	više	bude,	i	još	više	bude?	Zato	sam	vam	ja	rekao
da	svaka	reč	u	knjizi	predstavlja	slojeve	na	slojevima	nebrojenih	buda,	završavajući	se	s
mojim	 fašenima	 i	 falunom	 koji	 se	manifestuje	 na	 svakom	od	 različitih	 nivoa.	 Zašto	 se
neki	ljudi	dobro	osećaju	čim	uzmu	knjigu	i	počnu	da	čitaju?	Zašto	im	se	karma	eliminiše
čim	počnu	da	čitaju?	 I	 zašto	 im	bolesti	nestaju	čim	počnu	da	čitaju?	Naravno,	dok	 se
kultivišete	 vaša	 karma	 neće	 sva	 odjednom	 biti	 potpuno	 eliminisana;	 ne	 može	 se	 sva
ukloniti	prvi	put,	to	bi	bilo	previše.	[Ono	što	se	dešava	je	da]	se	jedna	dodatna	količina
uklanja	 kad	 se	 vaš	 misaoni	 domen	 uspne	 na	 viši	 nivo,	 i	 tako	 se	 radi	 da	 biste	 mogli
napredovati	 kroz	 kultivaciju.	 Znači	 da	 je	 moć	 ovog	 Fa	 ogromna.	 Razmislite:	 ima	 li
potrebe	da	svakom	lično	postavim	falun?	Ako	ste	iskreni	u	želji	da	učite	Dafu	i	želite	da
se	kultivišete,	dobićete	ga,	ko	god	da	ste.	Dafa	se	prenosi	širom	sveta.	Nikako	se	ne	bih
mogao	sresti	sa	svakom	osobom	širom	sveta.	U	Kini	su	me	videli	samo	učenici	koji	su
prisustvovali	 seminarima;	 većina	 nikad	 nije.	 Da	 li	 bi	 vaša	 kultivacija	 funkcionisala	 bez
stvari	koje	vam	dajem,	poput	 faluna?	Ne,	ne	bi.	Zato	sam	 ja	dao	svoju	moć	ovoj	knjizi.
Dok	 god	 se	 neko	 kultiviše,	 on	 će,	 jednom	 kad	 počne	 da	 čita	 knjigu,	 dobiti	 sve	 što	 je
potrebno	u	kultivaciji.

U	ovom	času	puno	je	učenika	koji	me	posvuda	traže,	ali	ja	ne	želim	da	ih	vidim.	Postoji
razlog	što	neću	da	ih	vidim,	naime,	ja	želim	da	ostanu	gde	su	i	da	se	solidno,	neprekidno
kultivišu.	 Kad	 me	 vide,	 neki	 učenici	 se	 uzbude,	 i	 to	 predstavlja	 smetnju	 u	 njihovoj
kultivaciji.	Ja	želim	da	se	oni	kultivišu	mirnog	uma.	Nije	dovoljno	to	što	ja	prenosim	Fa:
morate	doći	do	Fa,	i	takođe	imati	vremena	da	ga	čitate	i	kultivišete	se	na	solidan	način.
Zato	se	ja	trudim	da	se	ređe	srećem	s	mojim	učenicima.	Kad	bi	situacija	bila	takva	da	Fa
koji	predajem	ne	može	da	vodi	računa	o	vama	sem	ako	me	lično	vidite,	onda	bih	ja	ovo
uzalud	radio.	Zato,	dok	god	čitate	knjigu	i	dok	god	se	istinski	kultivišete,	u	ovoj	praksi

dobijaćete	sve	što	treba.	To	je	garantovano.	(Aplauz)
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Hiljadama	godina	učenici	bude	Šakjamunija	su	se	kultivisali	putem	sutri,	i	to	su	činili	ne
videći	 svog	 učitelja,	 zar	 ne?	 Fa	 će	 pružiti	 sve	 što	 je	 potrebno	 onima	 koji	 se	 istinski
kultivišu.	Obično	kad	vam	postavim	falun,	ja	vam	ne	dopuštam	da	ga	vidite.	To	služi	da
ukloni	vezanost	s	kojom	nećeš	učiti	praksu	dok	ti	se	nešto	ne	da.

Učenik:	Učitelju	Li,	rekli	ste	da	postoje	prave	i	lažne	čigong	prakse.	Kako	da	razlikujemo
prave	od	lažnih?

Učitelj:	 Postoje	 prave	 i	 lažne	 čigong	 prakse,	 i	 običnim	 ljudima	 je	 zbilja	 teško	 da	 ih
razlikuju,	 jer	su	kriterijumi	po	kojima	 ljudi	danas	sude	šta	 je	dobro	a	šta	 loše	drugačiji
nego	pre.	Kad	se	osoba	 istinski	kultiviše,	ona	će	polako	uspeti	da	 ih	 razlikuje.	Možete
videti	šta	ta	osoba	predaje.	[Možda	ćete	videti	da]	stvari	koje	ona	predaje	nisu	ispravni
principi,	ili	prividno	ona	traži	od	ljudi	da	rade	dobre	stvari,	li	duboko	unutar,	ona	juri	na
novcem	 i	 tako	vara	 ljude.	Buda	Fa	kultivacija	 je	ozbiljna,	 i	nikad	se	ne	može	mešati	 sa

zarađivanjem	novca.	 (Aplauz)	Skoro	sve	na	svetu	 ljudska	bića	mogu	koristiti	da	zarade
novac,	s	izuzetkom	Buda	Fa,	što	se	apsolutno	ne	može.	Osim	toga,	motiv	nekih	ljudi	je
slava,	 i	obični	 ljudi	 su	stalno	vezani	za	slavu	 i	novac.	Lažni	čigong	majstori	vode	 ljude
krivim	putem,	i	oni	ne	mogu	spašavati	ljude.	Oni	uništavaju	ljude.

Zapravo,	 njihovi	 gresi	 nikako	 nisu	 mali.	 Ako	 je	 on	 uništio	 osobu	 visokog	 urođenog
kvaliteta,	 koja	 je	došla	da	dobije	 Fa,	 samo	zamislite	 koliko	 je	 krupan	 taj	 greh.	On	 radi
nešto	 loše	za	novac	 i	 bogatstvo.	 “Zarađivanje	novca”	nije	opravdanje	 za	 takve	zločine.
Kad	je	čigong	bio	na	svom	vrhuncu	u	Kini,	glavnina	čigong	majstora	 je	uglavnom	širila
čigong	 besplatno.	 Lažni	 čigong	 majstori	 koji	 su	 posle	 došli	 su	 ti	 koji	 upropašćavaju
stvari.	 Bilo	 je	 puno	 čigong	 majstora	 koji	 su	 bili	 odlični	 kad	 su	 svojevremeno	 izašli	 u
javnost.	U	 svakom	od	 tih	 slučajeva	 kultivisala	 se	 sporedna	duša,	 a	 ljudska	 strana	 toga
nije	bila	svesna.	Vremenom	bi	se	razvile	vezanosti	za	novac	i	slavu.	Pre	nego	što	su	izašli
u	javnost,	na	njih	su	pazili	njihovi	učitelji,	a	pored	toga	ih	je	sporedna	duša	obuzdavala.
Ali	 jednom	 kad	 su	 postali	 aktivni	 u	 društvu,	 njihova	 ljudska	 strana	 bi	 se	 pokazala
ranjivom	naspram	iskušenja	slavom	i	novcem.	A	čim	bi	počeli	da	žude	za	tim	stvarima,
oni	bi	pali.	Tako	više	ne	bi	imali	gong,	i	tako	bi	se	čak	i	oni—čigong	majstori—razboleli.

Učenik:	Želim	da	pitam	Učitelja:	Ako	mi	učenici	doživimo	Ispunjenje,	gde	ćemo	otići?

Učitelj:	 Ja	 imam	Falun	 raj.	Puno	 je,	puno	nebeskih	 rajeva,	 i	mogu	vam	pričati	o	 tome.
Mnogi	ljudi	koji	ovde	sede	izgleda	da	su	dobro	obrazovani,	na	ljudski	način,	pa	ću	kratko
govoriti	o	konceptu	univerzuma.

Ono	 što	 ljudi	 znaju	 je	 samo	 ova	 jedna	 dimenzija,	 i	 to	 nije	 tako	 jednostavno	 kako	 to
sledbenici	budizma	shvataju.	Kad	je	buda	Šakjamuni	bio	na	ovom	svetu,	on	je	potvrdio	i
prosvetlio	se	u	mnoge	istine	iz	fundamentalnog	Fa	univerzuma.	Ljudi	ih	u	to	doba	nisu
dokumentovali,	niti	su	sakupljali	i	beležili	sutre.	Zato	one	nisu	ostavljene	za	ljude	sveta.
Ljudi	 nisu	 sakupili	 sutre	 sve	 dok	 nije	 prošlo	 500	 godina	 otkad	 je	 Šakjamuni	 napustio
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svet.	Kao	što	možete	zamisliti,	500	godina	kasnije	ljudima	je	bilo	vrlo	teško	da	se	tačno
sete	onog	što	 je	Šakjamuni	 svojevremeno	 izrekao,	 i	 to	 su	sutre	koje	 su	danas	s	nama.
One	su,	zapravo,	sve	u	svemu	drugačije	od	onog	što	 je	buda	Šakjamuni	 izvorno	rekao,
iako	sadrže	neke	budističke	principe	 i	stoga	mogu	omogućiti	kultivaciju.	 [Ono	što	one
sadrže]	su	samo	neke	stvari	koje	su	ljudima	u	prošlosti	bile	dopuštene	da	znaju,	i	bića	u
ovoj	dimenziji	smeju	znati	samo	toliko.

Univerzum	nije	tako	mali	kako	se	opisuje	u	budističkim	sutrama,	niti	je	tako	jednostavan
kako	su	sugerisali	taoistički	kultivatori	u	prošlosti.	Ono	što	je	Šakjamuni	svojevremeno
predavao	bio	je	arhat	Fa,	a	arhat	Fa	je	najniži	od	svih	statusa	dostignuća.	Naravno,	on	je
predavao	i	više	stvari,	ali	vrlo	malo	toga	je	ostavljeno.	Buda	Šakjamuni	takođe	je	u	svoje
vreme	rekao,	naime:	Tatagata	buda	ima	koliko	i	zrna	peska	u	reci	Gang,	i	svaki	tatagata
buda	 predsedava	 jednim	 rajem.	 Čak	 i	 taj	 raspon	 koji	 je	 opisao	 je	 ogroman	 za	 ljudsko
biće.	 Ali	 zapravo,	 znate,	 molekuli	 su	 sačinjeni	 od	 mikroskopskih	 čestica,	 i	 ljudi	 žive
između	 molekula	 i	 planeta.	 Zapravo,	 Mlečni	 put	 je	 čestica	 u	 univerzumu,	 a	 raspon
sastavljen	od	brojnih	mlečnih	puteva	 ima	granicu	 i	 ljusku,	 takođe.	 I	 to	 je	univerzum	o
kom	 ljudska	 bića	 govore.	 Ali	 u	 stvarnosti,	 ovo	 je	 samo	mali	 univerzum.	 Šta	 leži	 izvan
ovog	malog	univerzuma?	Savremena	nauka	se	ne	usuđuje	ni	da	pomisli	na	to,	i	 ljudska
bića	čak	nemaju	taj	koncept.	Niti	je	univerzum	nastao	u	velikom	prasku.

Na	krajnje	udaljenim	mestima	izvan	ovog	malog	univerzuma	su	nebeski	sistemi	identični
malom	univerzumu.	 Bogovi	 i	 bude	 imaju	 nivoe,	 a	 bude	na	nižim	nivoima	ne	mogu	da
vide	one	na	višim	nivoima.	U	očima	bogova	i	buda	na	još	višim	nivoima,	ovo	je	i	dalje	vrlo
mali	raspon.	Ljudskim	bićima	je	nemoguće	da	ga	istraže.	Ljudi	znaju	za	brzinu	svetlosti,
ali	 brzina	 svetlosti	nije	najbrža.	 Svetlost	 je	ograničena	 vremenom	 i	prostorom,	 a	 sami
vreme	 i	 prostor	 su	 sačinjeni	 od	 materije	 iz	 univerzuma.	 Sve	 u	 dimenziji,	 uključujući
svetlost,	 je	 materija,	 i	 svaka	 vrsta	 materije	 ima	 energiju.	 Svi	 žive	 u	 ovoj	 dimenziji
molekulskog	nivoa.	Bez	obzira	 je	 li	 vazduh,	drvo,	 voda,	metal,	 zemlja	 ili	 kamen,	 sve	 je
sačinjeno	 od	 čestica	 na	 ovom	molekulskom	 sloju.	 U	 ovoj	 dimenziji,	 ljudska	 bića	 nisu
sposobna	 da	 opaze	 radioaktivnu	 energiju	 iz	 molekula	 jer	 sami	 ljudi	 su	 sačinjeni	 od
molekula.	Ali	zapravo	i	molekuli	imaju	energiju.	Svetlost	u	ljudskoj	dimenziji	takođe	ima
ovaj	 sloj	 čestica	 na	 svojoj	 površini.	 Ono	 što	 hoću	 da	 kažem	 je	 da	 različite	 dimenzije
imaju	 različitu	 svetlost	 i	 ona	 vrsta	 materije	 koja	 sačinjava	 svetlost	 u	 različitim
dimenzijama	je	takođe	drugačija.	A	zbog	razlika	u	vremenu	i	prostoru,	brzina	svetlosti	u
njima	 je	 različita.	 Pa	 hajde	 da	 pogledamo	 dalje,	 dole:	 atomi	 imaju	 energiju,	 energija
nukleusa	je	 jača,	neutrona	još	jača,	 i	kod	elektrona,	kvarkova	i	neutrina,	naredni	sloj	 je
jači	nego	prethodni	sloj	po	pitanju	radijacije	i	energije.	Što	je	čestica	dalje,	niže,	jača	je
energija	i	radijacija.	Dole	na	nivou	prvobitne	materije,	sila	je	toliko	jaka	za	ljudsko	biće
da	to	reči	ne	mogu	opisati.	Ali	onda	naravno,	ljudska	bića	nikad	ne	bi	mogla	proniknuti	u
prvobitnu	materiju.

Ja	govorim	o	ovim	stvarima	da	bih	vam	rekao	da	ovaj	univerzum	nije	tako	plitak	kako	ga
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ljudi	 shvataju.	 Koliko	 univerzuma	 različitih	 veličina	 postoji	 u	 univerzumu?	 Broj	 se	 ne
može	kvantifikovati.	Međutim,	ako	se	opiše	unutar	malog	sistema	univerzuma,	može	se
ovako	 predstaviti:	 oko	 tri	 hiljade	malih	 univerzuma	 sačinjava	 univerzum	 drugog	 sloja
malo	 veće	 veličine,	 i	 otprilike	 isti	 broj	 univerzuma	 drugog	 sloja	 sačinjava	 univerzum
trećeg	sloja.	Na	ovaj	način	ide	se	dalje	i	dalje,	beskrajno,	barem	kako	bi	to	ljudska	bića
videla.	I	koliko	je	veliko	“nebo”	(tian)?	Ja	ću	vam	reći	da	ljudi	nikad	neće	otkriti	koliko	je
velik	nebeski	sistem.	To	ne	mogu	reći	ni	tatagata	bude.	Naprosto	je	previše	velik.	Ništa
slično	onom	kako	čovek	to	konceptualizuje	svojim	znanjem.

Razmislite	o	rečima	koje	sam	sad	izrekao.	Koliko	vredi	to	malo	znanja	kojim	su	ljudska
bića	 ovladala?	 To	 je	 dečja	 igra,	 a	 osim	 toga,	 savremena	 empirijska	 nauka	 je	 potpuno
skrenula	ljudska	bića	u	stranu.	Empirijska	nauka	je	stvorila	mnoge	lažne	dojmove.	Ljudi
to	možda	ne	vide	u	ovom	času.	Da	vam	dam	primer.	Savremena	empirijska	nauka	veruje
da	 je	 univerzum	 o	 kom	 sam	 sada	 govorio	 nastao	 u	 „velikom	 prasku“.	 Nije	 li	 to	 lažni
dojam	 koji	 je	 ona	 za	 vas	 stvorila?	 Svi	 ljudi	 u	 to	 veruju.	 Empirijska	 nauka	 veruje	 da	 je
čovek	nastao	evolucijom,	a	 teorija	evolucije	nas	uči	da	 je	čovek	evoluirao	 iz	majmuna.
Uopšte	nije	tako.	Zar	vas	to	ne	navodi	na	pogrešan	trag?	I	ljudska	percepcija	materije	je
pogrešna,	 takođe—čak	 i	 njegovo	 poznavanje	 osnovnih	 stvari	 je	 pogrešno.	 Osim	 toga,
ljudi,	živeći	u	opseni,	su	potpuno	sputani	takvim	znanjem.	Oni	su	toliko	snažno	sputani
da	 ljudima	 jedva	 da	 ostaje	 ikakvog	 prostora.	 A	 istina	 ovog	 univerzuma	 je	 potpuno
pokrivena	[ovom	vrstom	znanja].	Pod	takvim	okolnostima—neka	svi	razmisle—ako	neko
hoće	da	priča	o	istini	univerzuma,	hoće	li	to	ova	nauka	prihvatiti?	Ova	nauka	je	stvorila
sredinu,	i	sigurno	je	da	će	se	odupreti.	Zato	kad	se	pomenu	stvari	na	višim	nivoima,	ona
će	reći	da	imaš	slepu	veru.	Tako	stvari	funkcionišu.

Mnogi	 ljudi	 su	 tako	 oformili	 čvrste	 predstave.	 Ako	 su	 ljudi	 iz	 prethodnih	 generacija
postavili	 neke	principe	 i	 doktrine,	 poput	Ajnštajnove	 teorije	 relativnosti,	 ljudi	 to	onda
smatraju	 vrhuncem	 nauke.	 Ljudsko	 mišljenje	 u	 potonjim	 generacijama	 je	 onda
ograničeno	 ovim	 stvarima,	 i	 ako	 se	 neko	 usudi	 da	misli	 više,	 ili	 namerava	 da	 u	 svom
istraživanju	ode	dalje	 od	njih,	 odmah	 će	 biti	 ljudi	 koji	 kažu:	 “Možeš	 li	 zaista	 prevazići
Ajnštajna?”	Zašto	je	tako?	Postojeća	fizička	sredina	savremene	empirijske	nauke	sputava
ljude.	Kad	bi	istinski	dobar	naučnik	prevazišao	uvide	prethodnih	generacija,	on	bi	otkrio
da	iako	su	uvidi	prethodnih	generacija	dobri	i	ispravni	unutar	njihovog	domena,	jednom
kad	ih	neko	prevaziđe,	on	će	otkriti	da	oni	nisu	ispravni	sami	po	sebi,	i	da	zapravo	služe
da	ograniče	 ljude.	Zbilja	napredna	osoba	koja	misli	 svojom	glavom	će	se	usuditi	da	se
probije	kroz	to.	Nešto	si	zaista	postigao	ako	se	probiješ	kroz	konvencije	koje	su	drugi

postavili.	(Aplauz)

Učenik:	Planiramo	da	uredimo	vaše	skripte	hronološki.	Je	li	to	u	redu?

Učitelj:	 Da,	 to	 je	 u	 redu.	 Reč	 “skripta”	 (đingven)	 nema	 nikakvo	 posebno	 značenje.
Izvorno	značenje	 izraza	vezano	 je	za	napise	koji	se	često	uče,	čitaju.	Napisi	na	koje	se
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često	vraćamo	nazivaju	se	“skripte.”

Učenik:	Dok	sam	bio	u	meditaciji,	odjednom	se	pojavio	leopard.	Šta	je	bio	taj	leopard?

Učitelj:	Pošto	si	hteo	da	meditiraš,	on	je	došao	da	te	omete.	Nemoj	ga	se	plašiti—ništa	ti

ne	može	nauditi.	(Aplauz)	Pošto	sam	preduzeo	ovaj	poduhvat,	ja	sam	u	stanju	da	budem
odgovoran	 prema	 kultivatorima.	Možete	 računati	 na	 to.	 Tako	 je	 puno	 ljudi	 koji	 uče,	 i
niko	nije	imao	problema.	Ali	ima	jedno:	sebe	moraš	smatrati	praktikantom.	Neće	ići	ako
imaš	strah,	jer	strah	je	ljudska	vezanost	koju	treba	odstraniti.

Učenik:	Učitelju	Li,	u	knjizi	Kineski	Falun	Gong	smo	pročitali	da	prvu	vežbu	treba	raditi
tri	puta,	pa	je	od	tada	radimo	tri	puta.	Ali	zašto	se	pokreti	gore-dole	i	Nebesko	kolo	Faluna
ne	rade	tri	puta	[umesto	devet]?

Učitelj:	Ja	bih	rekao	da	je	ova	praksa	vrlo	fleksibilna.	Ako	imaš	vremena,	možeš	vežbati
više,	 a	 ako	 nemaš,	možeš	manje.	 Ako	 si	 danas	 zauzet	 i	 imaš	 vremena	 samo	 za	 jednu
vežbu,	 onda	 je	 to	 u	 redu.	 Kad	 nemaš	 vremena,	 ili	 kad	 imaš	 vremena	 samo	 za	 jedan
pokret,	onda	vežbaj	samo	taj	jedan	pokret.	A	ako	imaš	više	vremena,	onda	možeš	vežbati
više.	Ali	treba	da	staneš	svaki	put	kad	devet	puta	ponoviš,	a	to	znači	da	ne	treba	da	radiš
bez	 prekida.	 Tako	 je	 bolje.	 Ova	 kultivacija	 kojoj	 ja	 podučavam	 je	 drugačija	 od	 ostalih
načina	kultivacije.	U	ostalim	načinima	kultivacije,	kad	radiš	pokrete,	onda	vežbaš,	a	kad
ih	 ne	 radiš,	 vežba	 staje	 i	 stvari	 se	 više	 ne	 aktiviraju.	 U	 našoj	 praksi,	 praktikant	 se
oplemenjuje	24	sata	na	dan,	i	to	se	zove	“Fa	oplemenjuje	praktikanta.”	Zašto	onda	radiš
vežbe?	Time	ojačavaš	mehanizme	koje	sam	u	tebe	postavio.	Zašto	sam	rekao	da	pokreti
treba	 da	 slede	 mehanizme?	 Dok	 radiš	 vežbe,	 energija	 u	 tvojim	 rukama	 će	 rasti,	 i
praktikant	ojačava	mehanizme.	Što	 jači	mehanizmi	postanu	kroz	 takvo	ojačavanje,	oni
su	moćniji.	Tako	će	služiti	da	automatski	vode	tvoje	pokrete.

Učenik:	Koji	je	najbolji	način	učenja	Fa?	Samo	čitati	knjigu,	ili	je	prepisivati	dok	čitamo,
ili	samo	prepisivati?

Učitelj:	U	Kini	 ima	puno	ljudi	koji	uče	knjigu	napamet,	 i	puno	je	onih	koji	 je	prepisuju.
Ima	i	onih	koji	ne	mogu	da	je	nauče	napamet,	pa	je	oni	naprosto	često	čitaju.	Bilo	koji
pristup	 je	 u	 redu.	 Osobe	 koje	 su	 naučile	 knjigu	 napamet	 otkrile	 su	 da	 svaki	 put	 kad
naiđu	na	probleme,	momentalno	se	sete	Fa.	A	to	znači	da	oni	nisu	skloni	tome	da	loše
postupe.	 I	prepisivanje	služi	da	produbi	razumevanje.	 I	često	čitanje	 isto	tako	služi	da
produbi	razumevanje	i	konstantno	donosi	napredak.

Učenik:	Učitelju,	mi	 osećamo	da	nije	 u	 redu	 zvati	 vas	 “Učiteljem.”	 “Učitelj”	 izgleda	 kao
suviše	 obična	 reč,	 pa	mi	 se	 čini	 da	 ste	 nam	možda	 rekli	 da	 vas	 zovemo	učiteljem	 zbog
postojećih	okolnosti	u	Kini.	Zato	ćemo	vas	ovde	pozdraviti	sa:	 “Pozdrav,	Šifu”	Oni	među
nama	koji	 imaju	 iskustvo	u	 budizmu	osećaju	da	 je	Učitelj	 iznad	nas,	 pa	ne	 treba	da	 ga
oslovljavamo	učiteljem.
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Učitelj:	Hvala	 vam.	Zapravo	 je	 u	 redu	kako	god	me	 zvali—bilo	da	 je	 to	Učitelj,	 Šifu,	 ili
moje	ime.	Sve	je	to	u	redu.

Zašto	 vas	upućujem	da	me	zovete	kako	hoćete?	 Jer	današnje	društvo	 su	pokvarili	 oni
koji	 su	 rđavi.	Neki	 sebe	nazivaju	budama,	neki	 sebe	nazivaju	 živim	budama,	neki	 sebe
nazivaju	velikim	majstorima,	a	neki	sebe	nazivaju	religijskim	 liderima.	Ali	ne	 teže	 li	 svi
oni	slavi	 i	novcu?	 Ja	kažem	da	me	možete	zvati	kako	god	hoćete.	Nema	ničeg	 lošeg	u
tome	da	me	oslovljavate	„učiteljem“.	Meni	ne	treba	ništa	od	tih	titula,	ja	ne	težim	takvim
stvarima.	Ali,	naravno,	ako	ti,	kao	moj	učenik,	želiš	da	iskažeš	poštovanje	prema	meni,	i
osećaš	da	te	tvoj	Učitelj	zbilja	spašava	i	pomaže	ti,	i	zbog	toga	želiš	da	mi	se	obraćaš	na
određeni	način,	onda	od	tebe	zavisi.	Meni	je	u	redu	da	me	zovete	“Učiteljem.”

Učenik:	Ima	još	nešto,	a	to	je	Učitelj	upravo	pomenuo:	“Ne	činiti	to	zbog	novca.”	Ovo	me	je
navelo	da	pomislim	da	je	on	pravi	buda.	Naravno,	Učitelj	nije	u	knjizi	rekao	da	je	on	buda,
ali	 ja	osećam	da	kad	smo	upražnjavali	budizam,	mi	se	nikad	nismo	sreli	s	prosvetljenim
učiteljem	koji	nas	je	zaista	mogao	voditi.	Zato	sam	drugima	rekao:	“Gde	možeš	naći	nekog
ko	ti	neće	uzeti	novac,	a	učiće	te	kultivaciju	i	odstraniće	ti	karmu?	Jesi	li	ikad	video	nekog
takvog?”	Zašto	sada	govorim	o	ovome?	Jer	mi	se	čini	da	je	naš	Učitelj	mentor	koji	je	zbilja
došao	 da	 nas	 usmeri	 u	 kultivaciji,	 pa	 me	 nije	 briga	 za	 ono	 što	 sam	 u	 prošlosti	 učio.
Pretpostavljam	 da	 su	mnogi	među	 prisutnima	 budistički	 vernici,	 puno	 je	 budista	 laika,
kao	 i	 onih	 koji	 uče	 druge	 stvari.	 Ali	 ja	 mislim	 da	 od	 danas	 treba	 da	 tretiramo	 našeg
prosvetljenog	 učitelja	 kao	 istinskog	Učitelja	 koji	 nas	 vodi	 u	 kultivaciji	 i	 da	 ne	 treba	 da
radimo	druge	stvari.	Naravno,	ne	smem	da	pričam	u	ime	drugih,	ali	barem	mi	se	čini	da,
pošto	je	Učitelj	danas	došao	ovamo,	ove	reči	se	čine	kao	nešto	što	sam	godinama	želeo	da
iskažem,	pa	konačno	to	činim.

Celog	 života	 sam	 želeo	 da	 se	 kultivišem	 na	 više	 nivoe,	 ali	 nikad	 nisam	 pronašao
[odgovarajuću	 praksu].	 Učio	 sam	 tantrički	 budizam	 i	 neke	 čigong	 prakse.	 Čak	 sam
zvanično	postao	učenik	jednog	velikog	majstora.	Ali	posle	toga	mi	je	i	dalje	bilo	kao	ranije,
i	ništa	nisam	osećao.	Čuvši	Učiteljev	Fa,	međutim,	[mogu	reći	da]	Učiteljev	Fa	jeste	Buda
Fa.	Kad	sam	prvog	dana	došao	da	gledam	video	predavanja,	Učitelj	 je	rekao	“dok	god	se
istinski	kultivišete	…”	pa	sam	rekao	pred	televizorom,	“Želim	istinski	da	se	kultivišem,”	ali
nadam	sam	se	da	će	Učitelj	doći	u	SAD	jer	svi	mi	ovde	prisutni	smo	se	nadali	da	će	Učitelj
doći.	Zato	se	nadam	da	će	nas	Učitelj	dalje	prosvetliti	i	dati	nam	nagoveštaje	na	šta	ovde
u	San	Francisku	da	obratimo	pažnju.	Ovo	je	moj	iskreni	zahtev.	(*Aplauz*)

Puno	je	budista	laika,	i	njima	je	teško	da	se	oslobode	stvari	iz	njihove	prakse.	Zato	imamo
obavezu	da	 im	pomognemo.	Ali	 jedno	bih	direktno	pitao	Učitelja,	a	 to	 je	ovo:	 ima	 jedan
čovek	koji	 je	 bio	 budista	 i	 koji	 je	 čitao	 sutre	 i	 obožavao	Budu	puno	godina.	Rekao	 je	 da
uvek	kad	je	čitao	sutre	(budističke	sutre	iz	ranijeg	vremena),	osetio	bi	se	lep	miris,	ali	kad
je	čitao	knjige	Falun	Gonga,	osetio	bi	se	čudan	miris.	Učitelj	je	danas	ovde,	a	pošto	ja	ne
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mogu	da	opazim	niti	vidim	išta,	molim	Učitelja	da	nam	malo	rasvetli	ovo.

Učitelj:	Dobro.	Realnost	je	da	u	Periodu	kraja	Darme	prave	bude	više	ne	vode	računa	o
stvarima	na	ovom	svetu.	Ali	mnoge	životinje	koje	su	stekle	malo	moći	su	se	popele	na
statue	 bude	 i	 navele	 ljude	 da	 ih	 obožavaju	 i	 svete	 ih.	 Oni	 čine	 neke	 trivijalne	 usluge
ljudima	 ili	 im	 malo	 pomažu.	 Jednom	 kad	 osoba	 istinski	 želi	 da	 se	 kultiviše,	 te	 stvari
smetaju.	Na	primer,	neki	ljudi	kažu	da	baviti	se	određenom	praksom	generiše	miris,	ali
zapravo,	taj	miris	emituju	lasice.	Miris	se	razlikuje	u	dve	dimenzije:	on	je	miris	na	ovoj
strani,	a	smrad	na	onoj.	Istine	su	obrnute	u	svetu	ljudi,	kao	i	sve	ostalo.	Ono	što	ljudima
miriše,	zapravo	smeta	jednom	budi.	To	želi	da	te	spreči	da	učiš	Dafu,	pa	namerno	stvara
taj	miris.

Evo	 šta	 ja	mislim.	Naši	 učenici	 u	 San	 Francisku	 ne	 treba	 da	 gledaju	 isključivo	 na	 San
Francisko,	već	na	celokupne	SAD.	Što	se	tiče	toga	kako	se	kultivisati,	samo	se	držite	ove
forme.	Ja	radim	što	radim	da	bi	to	ostalo	za	generacije	koje	slede,	i	one	će	stvari	raditi
na	taj	način.	Da	je	moja	želja	drugačija,	ja	bih	[predavao	Fa]	u	hramu	i	postao	monah.	Ali
ne	bi	vredelo	da	budem	monah.	Religije	više	ne	mogu	omogućiti	ljudima	da	dobiju	Fa	na
široj	osnovi.	 Ja	sam	usvojio	ovaj	oblik	da	bi	se	 ljudi	kultivisali,	pa	 tako	treba	da	radite.
Nije	slučaj,	kad	neko	usvoji	moju	praksu	da	se	mora	pridržavati	raznih	pravila	i	propisa.
To	ne	 valja.	 Ako	neko	 želi	 da	 uči,	 njemu	 se	mora	omogućiti	 proces	 razumevanja.	 Ako
neko	zna	da	 je	ovo	dobro,	 samo	ga	uputite	da	čita	knjigu.	Kad	postane	svesniji,	on	će
automatski,	svesno	raditi	stvari	bolje.	U	tom	smislu	stvari	su	relativno	lakše	za	budiste
laike.	 Sveštenici	 su	 u	 najžalosnijoj	 situaciji,	 jer	 su	 u	 potpunosti	 blokirani	 religijskim
formama,	tako	da	ne	mogu	da	se	sretnu	s	Fa,	niti	se	usuđuju	da	ga	taknu.

Učenik:	 Učitelju,	 ja	 imam	 dva	 pitanja.	 Prvo	 pitanje	 je:	 Zahvaljujući	 sudbinskoj	 vezi,
Učitelj	 je	 došao	 ovamo	 da	 se	 sretne	 s	 nama.	 Učitelj	 je	 rekao	 da	 ima	 sudbinsku	 vezu	 s
nama.	Šta	onda	Učitelj	misli	o	našem	nivou—to	će	reći	kao	grupe	učenika?	Može	 li	 ova
grupa	učenika	uspeti	u	praksi	i	dostići	Ispunjenje?

Učitelj:	 Ja	 vam	 kažem,	 svima	 vama	 koji	 ovde	 sedite—uključujući	 i	 decu—da	 dok	 god
uspevate	da	se	kultivišete,	put	koji	vam	ja	priređujem	će	na	kraju	dovesti	do	Ispunjenja.

(Aplauz)	Ali	nemojte	se	prerano	radovati.	S	kultivacijom,	Učitelj	vas	upoznaje	s	praksom,
dok	sama	kultivacija	zavisi	od	vas	samih.	Ja	sam	za	vas	sačinio	aranžmane,	ja	vas	mogu
zaštititi,	ojačati	vas,	 i	 transformisati	gong	za	vaš	uspon	na	svaki	novi	nivo.	Ali	kad	 je	u
pitanju	kultivacija	vašeg	uma,	to	je	do	vas	samih.	Kad	je	vaš	um	u	pitanju,	dok	nailazite
na	nevolje	i	suočavate	se	s	testovima,	u	potpunosti	zavisi	od	vas	da	li	možete	izdržati	i
uspeti.	Naravno,	kad	vam	zaista	ne	ide,	 ja	ću	vam	dati	nagoveštaj.	Tada	će	moja	 jedina
briga	biti	da	li	je	vaše	razmišljanje	postalo	previše	ekstremno	da	biste	shvatili,	bez	obzira
kako	pokušam	da	vam	dam	nagoveštaj,	i	tako	nastaje	dilema.	Ja	vam	mogu	reći	da	kad	ne
uspete	 da	 prođete	 test,	 i	 čujete	 stvari	 koje	 vam	 ne	 gode	 ušima,	 to	 je	 moj	 fašen	 koji
koristi	neprijatne	reči	da	vam	skrene	pažnju	i	nešto	vam	saopšti.	Teško	je	proći	test,	ali
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jednom	 kad	 ga	 prođete	 i	 osvrnete	 se,	 videćete	 da	 taj	 test	 zbilja	 nije	 bio	 nešto,	 pa	 je
čudno	 kako	 ste	 sve	 vreme	 bili	 vezani	 za	 to.	 Kad	 zaista	 prođeš,	 tvoj	 šinšing	 će	 se
unaprediti,	 a	 karma	 će	 biti	 eliminisana—garantovano.	 Ako	 nevolju	 s	 kojom	 se	 srećeš
drugi	prouzrokuju,	drugi	će	 ti	dati	vrlinu.	Zato	vam	 ja	kažem	da	muke	nisu	 loša	stvar.
Ljudi	su	jedini	koji	misle	da	su	muke	nešto	loše,	da	život	pun	muka	nije	srećan	život.	A
za	kultivatora,	patnja	ne	samo	da	će	eliminisati	karmu,	već	će	mu	takođe	unaprediti	nivo
i	dovesti	do	Ispunjenja.	Ako	kažeš	da	samo	želiš	da	budeš	srećan	među	ljudskim	bićima,
i	 da	 ne	 želiš	 nimalo	 da	 se	 mučiš,	 vežbajući	 u	 udobnosti,	 onda	 ti	 karma	 neće	 biti
uklonjena,	nećeš	unaprediti	svoj	šinšing,	i	nećeš	dostići	Ispunjenje.	To	je	ideja.

Iako	sam	rekao	ovo	što	 jesam,	 i	Fa	principi	su	 jasno	 izrečeni,	kad	su	muke	u	pitanju,	 i
dalje	je	moguće	da	nećete	moći	da	ih	izdržite.	Svima	sam	ranije	rekao	istinu.	Zašto	bude
imaju	toliko	blagoslova?	Oni	istinski	imaju	i	sreću	i	dugovečnost.	To	je	upravo	zato	što
onoliko	koliko	se	mučio,	toliko	će	blagoslova	uživati.	Kad	bih	danas	od	svih	vas	zatražio
da	se	toliko	mučite,	niko	ne	bi	mogao	dostići	Ispunjenje.	Na	fundamentalnom	nivou,	ako
možeš	da	istraješ	u	kultivaciji,	Učitelj	će	pomoći	da	ti	se	ukloni	više	karme.	Ono	što	sam
ranije	rekao	i	dalje	stoji:	možda	ste	se	mučili	tokom	puno	života	da	biste	mogli	doći	do
ovog	 Fa.	 Mnogi	 ljudi	 su	 stvarno	 došli	 da	 bi	 dobili	 Fa,	 pa	 su	 njihove	muke	 počele	 još
odavno.	 Šta	 vam	 danas	 još	 nedostaje?	 Jedino	 što	 vam	 nedostaje	 je	 da	 se	 oslobodite
svojih	 ljudskih	 vezanosti.	Muke	 o	 kojima	 govorim	 su	 pre	 svega	 teškoće	 koje	 dolaze	 s
vašim	oslobađanjem	od	vezanosti.

Li	Hondži	
5.	oktobar	1996.

Prevod	na	srpski,	18.04.2017.
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Predavanje	Fa	na	Međunarodnoj	konferenciji	za
razmenu	iskustava	u	Pekingu

Li	Hondži
11.11.1996.

Znam	 kako	 se	 osećate	 -	 nedostajete	 i	 vi	 meni.	 Ali	 ovo	 vam	 mogu	 reći:	 dok	 god	 se
marljivo	 kultivišete,	 ja	 sam	 bez	 prestanka	 kraj	 vas.	 Mnogi	 učenici	 su	 vrlo	 dobro
napredovali	u	kultivaciji	–	znam	i	to.	Mnogi	učenici	su	na	pragu	dostizanja	prosvetljenja.

U	 poslednje	 vreme,	 mnogim	 učenicima	 govorim	 ovo;	 kažem	 im:	 nije	 lako	 dobiti	 Fa.
Možda	su	neki	ljudi	osetili	ovo:	„Čuo	sam	za	nju,	ili	mi	je	prijatelj	rekao,	znači,	slučajno
sam	naišao	na	ovu	knjigu“,	ili:	„Saznao	sam	iz	novina,	došao	sam,	a	zatim	sam	krenuo	na
put	 Dafa	 kultivacije.“	 Zapravo,	 vi	 možete	 misliti	 da	 je	 to	 jako	 jednostavno,	 i	 možete
misliti	da	izvana	izgleda	kao	da	je	lako	dobiti	ovaj	Fa.	To	je	zato	što	se	retko	pojavljuje
bog	 ili	 besmrtnik	 da	 vam	 kaže	 da	 primite	 Fa.	 U	 većini	 slučajeva,	 to	 preuzima	 običnu
formu,	kakva	je	ova,	pa	za	njega	saznaješ	na	sasvim	običan	način.	Ali	reći	ću	vam,	vama
je	 bilo	 veoma	 teško	 da	 dobijete	 ovaj	 Fa.	 Možda	 su	 teškoće	 koje	 ste	 prolazili	 u	 prvoj
polovini	 svog	 života	 postojale	 zarad	 dobijanja	 Fa.	 To	 je	 deo	 za	 koji	 znate.	 I	 dalje,
međutim,	 ima	stvari	za	koje	ne	znate;	da	bi	dobili	ovaj	Fa,	možda	ste	se	mučili	 i	 trpeli
teškoće	u	svojim	prethodnim	životima,	ili	čak	duži	vremenski	period.	Takođe	ima	i	ljudi
koji	su	radi	dobijanja	Fa	još	intenzivnije	trpeli	muke,	što	je	nešto	za	šta	ne	znate.	Kad	u
budućnosti	budete	dostigli	Ispunjenje,	sve	ćete	znati	i	videti.	Uopšte	nije	bilo	lako.	Vi	ste
već	došli	do	dosta	 jasnog	razumevanja	ovog	Fa.	Zašto	možete	da	se	kultivišete	na	ovaj
način?	Jer	ste	shvatili	da	ovaj	Fa	nije	običan	Fa.	U	prošlosti,	u	Budizmu,	Buda	Šakjamuni
se	potvrdio	i	prosvetlio	se	u	mnoge	stvari,	i	dosta	je	ostavio	iza	sebe	ljudima.	Međutim,
dok	su	stvari	koje	je	Buda	Šakjamuni	ostavio	ljudima	prenošene,	puno	toga	je	vremenom
izgubljeno.	Pored	toga,	ono	što	je	zabeleženo	u	svetim	spisima	promenila	su	i	preinačila
ljudska	bića.	Jedan	jedini	događaj	je	tako	opisivan	na	mnoge	različite	načine,	u	različitim
verzijama	jedne	iste	sutre,	i	ovo	je	jedan	od	faktora	koji	su	proizveli	da	ono	što	je	Buda
Šakjamuni	predavao	uznapreduje	prema	Kraju	Darme.	Naravno,	bilo	je	i	drugih	razloga
za	napredovanje	prema	Periodu	kraja	Darme.

Današnje	društvo	je	postalo	prilično	komplikovano,	pa	su	ljudi	još	manje	u	stanju	da	se
kultivišu.	 Ja	 bih	 rekao	 da	 je	 Fa	 koji	 ja	 predajem	 veoma	 velik,	 i	 naši	 učenici	 su	 to
verovatno	 osetili.	 Kroz	 istoriju,	 ljudskim	 bićima	 niko	 nikad	 nije	 sistematski	 predavao
principe	 Fa	 univerzuma,	 niti	 je	 govorio	 ljudima	 kako	 da	 se	 kultivišu,	 niti	 kako	 da	 se
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uzdižu	kroz	kultivaciju.	Naravno,	Šakjamuni	 je	Buda,	pa	su	reči	koje	 je	on	rekao	nosile
Buda-prirodu.	 Ali	 mogu	 vam	 reći	 da,	 faktički,	 Buda	 Šakjamuni	 nije	 saopštio	 ljudima
fundamentalne	zakone	univerzuma.	Zato	je	Buda	Šakjamuni,	u	svojim	poznim	godinama,
rekao:	„Nisam	predavao	nikakav	Fa.“	A	na	kraju	je	svojim	učenicima	rekao	da	„zapovesti
uzmu	 za	 svog	učitelja“.	 Zašto	 je	 to	 rekao?	Zato	 što	 je	 Buda	 Šakjamuni	 znao	 šta	 će	 se
desiti	 pri	 završetku	 Perioda	 kraja	 Darme,	 i	 da	 će	 zakon	 kojem	 je	 on	 podučavao	 biti
iskrivljen.	Rekao	je	svojim	učenicima:	„Dok	god	se	budete	kultivisali	na	osnovu	zapovesti
koje	 sam	 vam	 preneo,	 moći	 ćete	 da	 ispunite	 kriterijume	 za	 kultivatore	 i	 dostignete
Ispunjenje.“	Znači,	ono	što	je	on	ljudima	zbilja	ostavio	iza	sebe	jesu	zapovesti.

Naravno,	Šakjamuni	je	Buda,	pa	su	reči	koje	je	on	izrekao	nosile	budinsku	prirodu.	Znači,
ne	možete	 reći	da	 reči	 koje	 je	 izrekao	nisu	zakoni.	 Ipak	 to	nisu	 fundamentalni	 zakoni
univerzuma,	 ili	najviše	nebeske	 istine.	Ono	što	vam	ja	danas	dajem,	s	druge	strane,	su
zakoni	koji	pokrivaju	sve	ono	što	započinje	od	ljudskog	nivoa	i	što,	može	se	reći,	ide	sve
do	najvišeg	domena	u	univerzumu.	Međutim,	obični	ljudi	to	neće	moći	da	vide	u	knjizi
Džuan	Falun,	na	površini,	 jer	 ljudi	koji	ne	žele	da	 izvode	kultivaciju	misle	da	 je	gotovo
kad	 jednom	pročitaju	Džuan	Falun.	Kad	završe	 jedno	čitanje,	oni	misle:	 „Ovo	 je	knjiga
koja	uči	ljude	kako	da	postanu	dobri.“	Ovo	je,	nesumnjivo,	osećanje	koje	čovek	ima	kad
je	jednom	pročita.	Verovatno	ste	i	vi	imali	to	osećanje	kad	ste	počeli	da	se	kultivišete.	Ali
kad	 je	pročitate	drugi	put,	ustanovićete	da	nije	baš	tako.	Na	pitanja	koja	vam	se	posle
prvog	iščitavanja	rađaju	u	glavi	dobiće	se	odgovor	tokom	drugog	čitanja.	I	ustanovićete
da	to	nije	obična	ljudska	knjiga,	mada	nećete	nužno	moći	da	zaključite	šta	je.	Ali	kad	je
pročitate	treći	put,	ustanovićete	da	je	to	zbilja	knjiga	koja	podučava	kultivaciji.	Ako	ste	u
stanju	da	je	pročitate	četvrti	ili	peti	put,	knjiga	će	vas	pratiti	ostatak	života	–	nećete	je
ispuštati	iz	ruku.

Zašto	 je	 ovako?	 Jer,	 kao	 što	 sam	 rekao,	 pomoću	 običnih	 ljudskih	 principa	 ne	možete
navoditi	 svoju	 kultivaciju	 do	 domena	 Buda.	 Ova	 knjiga,	 međutim,	 ima	 jezgrovita
unutrašnja	 značenja,	 i	 vi	 ćete	 povodom	 jedne	 iste	 rečenice	 imati	 različita	 osećanja	 i
shvatanja	na	 različitim	nivoima.	Vi	 apsolutno	nećete	 imati	 to	 isto	osećanje	 kod	knjiga
običnih	 osoba,	 jer	 [ova	 knjiga]	 sadrži	 mnoge	 misterije	 i	 čuda.	 Ja	 vam	 nikad	 nisam
prikazao	 nikakve	 božanske	 moći,	 pa	 čak	 i	 kad	 sam	 lečio,	 radio	 sam	 to	 da	 bih	 se
prilagodio	situaciji	sa	čigongom	u	to	doba.	Inače,	 ja	ne	bih	ni	 lečio	ljude.	Ako	želite	da
promenite	 svoje	 telo	 kroz	 kultivaciju,	 razvijete	 sve	 svoje	 božanske	 moći	 Buda	 Fa,
unapredite	svoj	nivo,	i	dobijete	sve	ono	što	ćete	imati	posle	dostizanja	Ispunjenja,	[onda
ćete	 videti	 da]	 sam	 ih	 ja	 sve	 spojio	 u	 ovaj	 Fa.	 Dok	 god	 budete	 učili,	 vama	 će	 se	 telo
menjati;	 dok	 god	 budete	 čitali,	 um	 će	 vam	 se	 uzdizati;	 dok	 god	 se	 budete	 kultivisali,
dostizaćete	različita	stanja	u	različitim	domenima.	Ako	uspete	da	je	čitate	sve	do	kraja,
onda	ćete	pod	vođstvom	ove	knjige	dostići	Ispunjenje.	U	tome	je	stvar	kod	ove	knjige.
Obični	ljudi,	međutim,	neće	moći	da	vide	njena	široka	i	jezgrovita	unutrašnja	značenja.

Naravno,	ovde	ima	još	jedno.	Svi	vi	koji	sedite	ovde,	koji	ste	dobili	Fa,	svi	oni	koji	vežbaju
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Dafu,	to	znaju	–	vi	ste	to	osetili	tokom	svoje	kultivacije	–	svi	ste	osetili	različita	značenja
na	 različitim	domenima	 i	 nivoima.	 Zato	 sam	 ja	malo	 pre	 rekao	 da	 ovaj	 Fa	 nije	 običan
zakon;	 to	 je	 priroda	 univerzuma.	 Ja	 prenosim	 ljudima	 najfundamentalniju	 stvar	 u
univerzumu.	Naravno,	to	što	činim	je	ogromno;	ja	stalno	naglašavam	da	je	to	Dafa	(Veliki
Zakon).	 Neki	 ljudi	 bi	 mogli	 pomisliti	 da	 sam	 ga	 nazvao	 „Dafom“	 jer	 sam	 ga	 puno
predavao.	 Zapravo,	 nije	 tako.	 Ono	 što	 podrazumevam	 pod	 Dafom	 ima	 uzvišena,
jezgrovita	unutrašnja	značenja.

Učenici	koji	se	kultivišu	na	veoma	visokim	domenima	će	nešto	videti:	oni	će	shvatiti	da
ljudi	nisu	 jedini	koji	uče	Fa.	Bića	sa	veoma	visokih	nivoa	ga	takođe	uče.	Fa	 je	naprosto
nepojamno	velik.	Svi	vi	koji	ovde	sedite	imate	predodređenost,	i	zato	ste	dobili	Fa.	Hteo
bih	da	ponovim	ovo	što	sam	rekao:	nije	svako	u	mogućnosti	da	čuje	ovaj	Fa.	Vi	vežbate
svoje	vežbe	u	tako	velikom	parku,	gde	ljudi	idu,	prolaze,	a	ipak	neki	nisu	u	stanju	da	vide
to,	a	neki	ljudi,	iako	dolaze,	nemaju	volju	da	slušaju,	pa	opet	ništa	ne	dobijaju.	Ne	dobija
ga	svako.	Kad	pročitaju	knjigu,	neki	ljudi	nalaze	da	je	dobra,	dok	drugi	nisu	u	stanju	da	je
prihvate.	Ljudi	su	različiti,	ali	u	pozadini	ovog	leže	razlozi.	Kao	što	sam	malopre	rekao,
ovo	nije	knjiga	običnih	 ljudi.	U	SAD	sam	rekao	ovo:	zašto	 je	ova	Dafa	u	stanju	da	vodi
ljude	do	veoma	visokih	domena	u	kultivaciji?	Zbog	ovog	Fa.	Gledano	sa	veoma	niskog
nivoa,	 svaka	 rečenica	 u	 njoj	 govori	 jednostavnu	 istinu.	 Ali	 ako	 si	 u	 stanju	 da	 sagledaš
stvarnu	 situaciju,	 ustanovićeš	 da	 svaka	 reč	 u	 njoj	 nosi	 lik	 Bude.	 Ako	 si	 u	 stanju	 da	 se
kultivišeš	do	veoma	visokog	nivoa,	i	tvoje	Treće	oko	može	da	vidi	ono	što	je	na	visokom
nivou,	otkrićeš	pojavu:	iza	svake	reči,	na	različitim	nivoima,	nagomilane	su	brojne	Bude,
u	slojevima.	Neka	svi	razmisle:	koliko	su	duboka	njena	unutrašnja	značenja?	Zašto	jedna
rečenica	 ima	svoje	varijacije	u	različitim	domenima	i	zašto	se	principi	Fa	u	potpunosti
menjaju	 na	 različitim	 nivoima?	 Upravo	 to	 je	 slučaj.	 Znači,	 ovu	 knjigu	 ne	 treba	 da
smatrate	običnom	ljudskom	knjigom,	i	treba	da	je	cenite.

U	 prošlosti,	 pri	 pomenu	 Bude	 ljudi	 bi	 bivali	 ispunjeni	 neizmernim	 poštovanjem,	 a	 o
Budama,	Bodisatvama	 i	Arhatima	pričali	 su	 samo	u	veličanstvenim	prilikama.	Današnji
ljudi,	 međutim	 ispaljuju	 ime	 Bude	 na	 krajnje	 nepromišljen	 i	 nemaran	 način.	 Ovo	 je
posledica	 nevere	 čovečanstva	 u	 postojanje	 bogova,	 koja	 došla	 do	 ovog	 stupnja.	 Pošto
ljudi	ne	treba	tek	tako	da	pominju	Bude	imenom,	ovo	je	važno	pitanje	koje	uključuje	to
da	li	neko	ukazuje	poštovanje	Budama,	ili	ne.	Ali	danas	se	ljudi	po	volji	šale	u	vezi	Buda	i
čak	nipodaštavaju	Bude	kad	se	hrane.	Mnogi	nazivi	njihovih	jela	zapravo	nipodaštavaju
Bude.	Niču	nazivi	jela	poput	„Hrana	Arhata“,	„Buda	preskače	zid“	i	slični,	a	ovo	je	isto	što
i	psovati	i	nipodaštavati	Budu.	Što	je	još	gore,	vlasnici	nekih	od	ovakvih	vegetarijanskih
restorana	su	budisti-laici	ili	monasi,	koji	izgleda	nemaju	pojma	da	zapravo	vređaju	Bude.
Zašto	 monasi	 i	 monahinje	 više	 nisu	 u	 stanju	 da	 se	 kultivišu?	 Više	 ne	 znaju	 kako	 bi.
Možda	 čak	 misle:	 „Šta	 nije	 u	 redu	 sa	 upotrebom	 izraza	 ’Hrana	 Arhata’”?	 Neka	 svi
razmisle.	Jedan	Arhat	nije	vezan	ni	za	kakvu	aromu	ili	ukus,	a	ipak	je	jelo	„Hrana	Arhata“
bogata	mirisom	 i	 ukusom.	Kad	 sagledaš	 iz	 perspektive	 tog	 domena,	 nije	 li	 to	 jednako
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vređanju?	Isto	važi	za	„Buda	preskače	zid“.	Ovo	hoće	da	kaže	da	bi	Buda	preskočio	zid
da	 dođe	 do	 ukusnog	 jela	 iz	 ljudskog	 sveta,	 nakon	 što	 ga	 namiriše.	 Nije	 li	 to	 vređanje
Bude?	Da	 li	bi	se	 jedan	Buda	vezao	za	 ljudsku	hranu?	Ja	samo	komentarišem	današnje
pojave.	Zapravo	su	mnoge	stvari	prilično	nepoštovanje	Buda.	Otišle	su	predaleko!	Kad
pominju	Bude,	ljudi	uopšte	nemaju	ispravne	misli,	i	čak	se	usuđuju	da	direktno	vređaju
Budu.	 Neka	 dela	 literature,	 kao	 i	 likovne	 umetnosti,	 iz	 zlobe	 portretišu	 Budu	 u
licemernom	 svetlu	 –	 do	 ovog	 stupnja	 su	 stigli.	 Neka	 svi	 razmisle.	 Šta	 je	 postalo	 od
ljudskog	društva?	Svima	vam	kažem,	ova	knjiga	–	ova	Dafa	–	 ja	sam	taj	koji	 je	predaje.
Želim	da	ispravim	sve	što	nije	kako	valja.	Fa	sadrži	Fa	principe	Buda,	Taoa	i	Bogova	na
brojnim	 nivoima	 i	 domenima.	 Zato	 ovu	 knjigu	 treba	 da	 smatrate	 zbilja	 dragocenom;
nemojte	je	tek	tako	bacati	tamo-amo,	ili	je	gdegod	stavljati.	Ovo	nisam	naglasio	kad	sam
u	ranim	danima	predavao	Fa,	a	bilo	je	ljudi	koji	su	sedeli	na	njoj	dok	su	slušali	Fa.	Nisam
vas	krivio,	jer	niste	znali.	Sada	ste	kroz	kultivaciju	došli	do	određenog	nivoa	i	znate	šta	je
Fa.	Zato	ovo	pričam	danas,	da	bih	svima	ukazao	da	obrate	pažnju	na	ove	stvari.

Ima	 još	 jedna	stvar	o	kojoj	ću	vam	usput	pričati.	Mi	 imamo	puno	 ljudi	koji	 su	bili	 vrlo
dobri	u	svojoj	kultivaciji,	 i	njima	samima	se	čini	da	su	napredovali	dosta	dobro.	Ipak,	u
nekim	 trenucima,	 neki	 problemi	 im	 sevnu	 kroz	 glavu,	 i	 neke	 stvari	 za	 koje	 su	 vezani
obični	ljudi,	kao	što	su	različite	emocije,	i	dalje	igraju	ulogu	u	njihovom	umu.	Neki	od	tih
učenika	su	zabrinuti:	„Koliko	sam	se	zaista	dobro	kultivisao?“	Svima	vam	mogu	reći	to
da	ako	ste	svesni	da	ste	kultivatori,	i	ako	se	pridržavate	standarda	za	kultivaciju,	onda	ne
treba	 da	 se	 brinete	 kad	 vam	 je	 um	 zaista	 u	 ovakvom	 stanju.	 Zašto	 to	 kažem?	 Jer	 u
kultivaciji	u	običnom	ljudskom	društvu,	kad	bi	se	sva	vaša	karma	i	ljudske	stvari	uklonili,
onda	vam	mogu	reći	da	ni	jedan	jedini	dan	ne	bi	mogli	ostati	tu.	Ne	biste	mogli	podneti
misli	koje	obični	 ljudi	 imaju	u	glavi,	 jer	svaka	pojedina	reč,	čin	 i	misao	običnog	čoveka
nose	motiv,	a	taj	motiv	je	obično	sebičan.	Zato	to	ne	biste	mogli	da	podnesete.	Kad	ne
biste	sami	imali	ove	stvari,	vi	biste	ih	videli	kod	drugih,	i	uvek	kad	se	mešate	sa	običnim
ljudima,	 vi	 nikako	ne	biste	mogli	 da	 ih	 podnesete.	Osećali	 biste	 kako	 svaka	 reč	 i	 delo
običnih	ljudi	nose	veoma	snažne	vezanosti.	Tada	ne	biste	mogli	da	se	kultivišete	među
običnim	ljudima,	ne	biste	se	mogli	zadržati	u	njihovom	prisustvu,	i	više	ne	biste	mogli	da
obavljate	svoj	posao.	Zato	vas	ja	polako	oslobađam	tih	površinskih,	ljudskih	stvari,	i	neću
ih	u	potpunosti	ukloniti	sve	dok	ne	treba	da	dostignete	Ispunjenje.

Onda,	 nekolicina	 stvari	 koje	 vam	 nisu	 uzete	 i	 koje	 će	 učiniti	 mogućim	 život	 među
običnim	 ljudima,	 omogućiće	 vam	 da	 se	 kultivišete	 među	 običnim	 ljudima.	 Vi	 već
napredujete	kad	shvatite	da	su	te	vaše	stvari	loše,	i	zaista	se	kultivišete	ako	ste	u	stanju
da	 ih	odbacite.	Ali	neke	 stvari	nećete	biti	 u	 stanju	da	momentalno	odbacite,	 jer	 su	 to
stvari	za	koje	je	potrebno	dugo	vremena	da	bi	se	uklonile	kroz	kultivaciju.	Sa	ovim	treba
da	budete	načisto.	Na	dan	Ispunjenja,	sve	ove	stvari	će	biti	očišćene.

Osim	 toga,	 ja	 svima	 govorim:	 kultivacija	 je	 itekako	 naporna.	 Pošto	 je	 izvodite	 među
običnim	 ljudima,	 to	 ćete	 osećati	 dok	 usred	 interesa	 i	 osećanja	 budete	 raskidali
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vezanosti.	Novi	učenici	neće	 tako	snažno	osećati	otpor	ako	nisu	dospeli	u	ovo	stanje.
Ljudska	 bića	 imaju	 karmu,	 a	 elementi	 koje	 prouzrokuje	 karma	 ometaju	 ljudsku
kultivaciju.	Manifestuju	se	kao	izazovi	na	poslu,	nezadovoljstvo	poslom,	sukobljavanje	s
drugima,	 ili	 telesna	 neprijatnost.	 Nevolje	 obično	 nailaze	 naglo	 i	 intenzivno.	 Ponekad,
iako	si	svestan	da	se	kultivišeš,	i	dalje	izgleda	teško	osloboditi	se	te	vezanosti.	Znam	to.
Na	 kraju	 ćeš,	 međutim,	 dok	 se	 budeš	 kultivisao,	 morati	 da	 je	 prevaziđeš.	 Voljno	 ili
nevoljno,	 moraćeš	 da	 prođeš	 kroz	 ovakve	 stvari,	 i	 stalno	 ćeš	 se	 čeličiti,	 dok	 je	 se
konačno	ne	oslobodiš.

Ima	još	nešto.	Svima	vam	kažem:	oni	koji	slušaju	Fa	i	koji	su	dobili	Fa	su	najverovatnije
ljudi	sa	sudbinskim	vezama.	Fa	koji	vam	danas	predajem	je	zaista	veoma	visokog	nivoa,	i
stvari	koje	sam	vam	dao	su	sa	veoma	visokog	nivoa.	U	svojoj	kultivaciji,	vi	veoma	brzo
napredujete,	 pogotovu	 oni	 koji	 su	 kasnije	 dobili	 Fa	 –	 reklo	 bi	 se	 da	 oni	 ne	 samo	 da
sustižu,	 već	 sada	 preuzimaju	 vođstvo.	 Prilikom	 zadnje	 posete	 SAD,	 imao	 sam	 osećaj:
mnogi	 Kinezi	 u	 dijaspori	 –	 studenti,	 doktori,	 magistri,	 intelektualci,	 profesori	 i
istraživači	 iz	 Kine	 i	 s	 Tajvana	 –	 ti	 učenici	 se	 veoma	 brzo	 probijaju	 kroz	 svoje	 nivoe.
Naravno,	ja	ne	kažem	da	su	oni	bolji	zato	što	su	obrazovaniji.	To	je	zbog	njihovih	dobrih
urođenih	 kvaliteta.	 Iako	 su	 kasnije	 dobili	 Fa,	 ustanovio	 sam	 da	 nakon	 dobijanja	 Fa,
generalno,	 nisu	 imali	 spor	 proces	 razumevanja.	 Ranije	 su	 mnogi	 ljudi	 imali	 proces
razumevanja,	i	sporo	su	se	uzdizali.	Mnogi	od	ovih	ljudi,	međutim,	nisu	prolazili	ovakav
proces;	počeli	 su	s	kultivacijom	odmah	pošto	su	dobili	Fa.	Oni	ne	samo	da	su	ga	brzo
shvatili,	već	su	se	momentalno	stopili	s	njim.	Ne	kažem	da	je	to	rezultat	činjenice	da	su
bogati	ljudskim	znanjem.	U	suštini,	to	je	stvar	urođenog	kvaliteta.	I	onda,	naravno,	kod
onih	koji	dobijaju	Fa,	faktor	predodređenosti	takođe	ima	uticaja.

Fa	koji	sam	predavao	se	sistematski	prenosi	i	skoro	vam	je	u	potpunosti	otkriven.	Ono
što	je	trebalo	da	bude	preneto,	dato	vam	je	u	potpunosti,	a	stvari	na	najvišem	nivou	su
već	 veoma	visoke.	Onda,	 kad	bih	ga	ponovo	predavao	 i	 iznova	govorio	o	njemu,	 to	bi
proizvelo	smetnju,	jer	svaka	reč	u	mojim	predavanjima	ne	može	biti	ista.	Onda	bi	stvari
koje	se	prenose	mogle	ometati	Fa	koji	 je	određen	za	vas.	Znači	da	 ja	ne	mogu	ponovo
sistematski	predavati	Fa.	Osim	u	posebnim	okolnostima,	stvari	o	kojima	ću	u	budućnosti
govoriti	će	se	odnositi	na	neke	probleme	s	kojima	se	suočava	ljudsko	društvo,	kao	i	na
neke	stvari	vezane	za	budućnost,	a	to	su	sve	stvari	koje	se	odnose	na	ljudska	bića.	Stvari
koje	 se	odnose	na	kultivaciju	u	ovom	periodu	 su	 skoro	u	potpunosti	 otkrivene.	 Stvari
napisane	 u	 Džuan	 Falunu,	 već	 su	 prilično	 visokog	 nivoa.	 U	 kasnijem	 periodu,	 ja	 sam
predavao	neke	druge	stvari,	i	one	će	takođe	biti	sakupljene	u	pisanu	formu.	Ali	ja	svima
kažem:	ono	što	je	zbilja	u	stanju	da	usmerava	vašu	kultivaciju	je	Džuan	Falun.	Koliko	god
knjiga	da	 se	objavi,	one	su	dodatak	na	Džuan	Falun.	Znači,	 kad	se	kultivišete,	u	 svojoj
kultivaciji	se	morate	držati	knjige	Džuan	Falun.

Naši	učenici	znaju	veoma	malo	o	specifičnom	konceptu	„Bude“	i	nedostaje	im	shvatanje
Bude.	To	je	zato	što	sam,	u	godinama	dok	sam	prenosio	Fa,	retko	govorio	o	okolnostima
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Buda	u	 različitim	domenima	 i	okolnostima	Buda,	Taoa	 i	Bogova,	 i	univerzumu	uopšte.
Razlog	 zašto	 nisam	 pričao	 o	 ovome	 je	 taj	 što	 je	 Fa	 koji	 ja	 prenosim	 ogroman,	 i	 ništa
specifično	ne	bi	 se	moglo	pripojiti,	niti	 su	 takve	 stvari	bile	 vredne	da	 se	pripoje.	Zato
mnogi	 učenici	 imaju	 malo	 znanja	 po	 ovom	 pitanju,	 i	 znaju	 veoma	 malo	 o	 Budama	 i
svesnim	 bićima	 na	 različitim	 nivoima	 od	 vrha	 do	 podnožja.	 Oni	 znaju	 veoma	malo	 o
Budama,	 Bodisatvama,	 ili	 domenima	 Buda	 i	 svetovima	 Buda.	 Zapravo,	 ako	 bih	 vam
detaljno	ispričao	o	životima	Buda,	vi	bi	koristili	ljudsku	logiku	da	ih	shvatite,	a	to	bi	bilo
nepoštovanje	 Buda.	U	 budućnosti,	mnogi	 od	 vas	 učenika	 će	 ovo	 videti,	 i	 vi	 sami	 ćete
upotpuniti	taj	deo.

Ovaj	univerzum	je	prilično	kompleksan	-	toliko	je	kompleksan	da	zapanjuje,	osim	ljudi,
čak	i	Bude,	Bogove	i	Taoe.	A	ljudsko	shvatanje	univerzuma	je	ograničeno	na	samo	jedan
sloj	 njegovog	 postojanja.	 Kao	 što	 sam	 ranije	 rekao,	među	 površinom	materije	 koju	 su
ljudi	 u	 stanju	 da	 shvate,	 najkrupnije	 čestice	 su	 planete	 i	 Mlečni	 putevi,	 a	 najsitnije
čestice	 uključuju	 –	 a	 to	 su	 one	 koje	 se	 mogu	 detektovati	 pomoću	 instrumenata	 –
molekule,	atome,	atomska	 jezgra,	neutrone,	elektrone,	kvarkove	 i	neutrine.	Ono	što	 je
još	manje	 je	nepoznato.	Ali	[ono	što	 je	poznato]	 je	toliko	daleko	od	prvobitne	materije
ljudskih	bića	i	prvobitne	materije	koja	sačinjava	ljudska	bića.	Čak	[i	ono	što	je	poznato]
je	umanjeno	po	veličini	nebrojeno	stotina	miliona	puta,	nebrojeno	 i	nebrojeno	stotina
miliona	puta,	a	to	ipak	nije	konačni	kraj.	Eto	kakva	može	biti	mikroskopska	materija.	A
ipak,	 što	 je	 materija	 mikroskopskija,	 veća	 je	 njena	 zapremina	 u	 celosti.	 Ne	 možete
sagledati	 jednu	 česticu	 samu.	 Ta	 jedna	 čestica	 je	 samo	 jedna	 tačka	 njene	 celokupne
zapremine,	 ali	 je	 jedan	 ceo	 entitet.	 Tako,	 što	 je	 mikroskopskija	 čestica	 materije,
verovatno	 je	 veća	 površina	 celog	 entiteta.	 Kad	 su	 čestice	 koje	 oformljuju	 materiju
krupne,	 oformljena	 ravan	 ne	 mora	 biti	 proporcionalno	 velika.	 Čovečanstvo	 razume
samo	 dimenziju	 sačinjenu	 od	 molekula,	 a	 ipak	 su	 zadovoljni	 onim	 što	 su	 postigli	 i
ograničeni	su	raznoraznim	definicijama	empirijske	nauke,	nesposobni	da	se	probiju	kroz
njih.	 Na	 primer,	 vazduh,	 voda,	 čelik,	 gvožđe,	 drvo,	 kao	 i	 ljudsko	 telo	 –	 sve	 unutar
prostora	 u	 kom	 živite	 –	 je	 sačinjeno	 od	molekula.	 Vi	 kao	 da	 živite	 u	moru	u	 domenu
molekula,	 ili	 trodimenzionalnoj	slici	 sačinjenoj	od	molekula.	 Jedan	svemirski	brod,	bez
obzira	 koliko	 visoko	 može	 da	 odleti,	 ne	 može	 otići	 izvan	 dimenzije	 sačinjene	 od
molekula;	 kompjuter,	 bez	 obzira	 koliko	 je	 napredan,	 ne	može	 se	 porediti	 sa	 ljudskim
mozgom.	Naravno,	 nije	 da	 ljudsko	 društvo	 nije	 napravilo	 nikakav	 proboj;	 uspelo	 je	 da
shvati	molekule,	 atome,	 kvarkove,	 pa	 čak	 i	 neutrine.	 Ali	 ono	 što	 je	 nauka	 u	 stanju	 da
sagleda	je	samo	tačka,	a	ne	celokupne	ravni,	gde	postoje	čestice	različitih	veličina.	Kad
bi	 videli	 te	 ravni,	 ljudi	 bi	 videli	 prizore	 koji	 zbilja	 postoje	 u	 drugim	 dimenzijama
univerzuma.	I	da	je	atom	nešto	više	od	individualne	čestice	koju	ljudi	vide.	Čak	i	zasebna
čestica,	 kad	bi	 se	mogla	uvećati	 i	 onda	pogledati,	 kad	bi	 se	mogla	uvećati	 do	 veličine
manje	 planete,	 tada	 bi	 se	 videla	 bića,	 materija,	 voda,	 biljke	 i	 svi	 oblici	 materijalnog
postojanja	 na	 tom	 objektu	 sačinjenom	 od	 atoma.	 Ali	 čovečanstvo	 ne	 može	 da	 učini
ovakav	proboj.
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Zapravo,	 ljudi	 žive	 između	 dve	 čestice:	molekula,	 od	 kojih	 je	 sve	 sačinjeno,	 i	 planeta,
najkrupnijih	 čestica	 koje	 vidimo	 svojim	 očima.	 Znači,	 ljudi	 žive	 između	 molekularnih
čestica	i	planeta.	Naravno,	da	ja	danas	o	ovom	ne	govorim,	naučnici	sami	ne	bi	shvatiti.
Čovečanstvo	nije	bilo	u	stanju	da	dođe	do	ideje	da	su	i	planete	čestice.	A	ove	nebrojene
planete	oformljuju	 još	veće	čestice,	što	su	različiti	Mlečni	putevi,	 i	za	uzvrat,	galaksije
oformljuju	 još	 veći	 raspon	univerzuma,	 ali	 to	 i	 dalje	 nije	 najkrupnija	 čestica.	Naravno,
koncept	 o	 kom	 govorim	 možda	 je	 odjednom	 pogurao	 vaše	 mišljenje	 u	 veoma	 visok
domen.	 Da	 je	 vaše	 telo	 veliko	 poput	 tela	 sačinjenog	 od	 čestica	 s	 nivoa	 planeta,	 pri
pogledu	na	Zemlju,	da	li	bi	izgledala	kao	molekul?	Kad	materiju	posmatramo	iz	ljudske
perspektive,	 planete	 su	 zaista	 sloj	 čestica.	 Ovo	 važi	 kad	 se	 o	 njima	 govori	 iz
makroskopske	perspektive.

Ljudi	 često	 govore	 o	 usponu	 na	 nebo,	 ali	 gde	 je	 nebo?	 Gde	 je	 „gore“?	 U	 ovom
univerzumu	ne	postoji	takav	koncept	poput	„gore“,	„dole“,	„levo“,	„desno“,	„napred“,	ili
„nazad“.	Uspinjati	se	može	biti	„gore“,	ali	nije	li	„gore“	i	kad	ideš	dole?	Ovaj	univerzum	je
okrugao,	a	Zemlja	 leži	skoro	u	centru.	Njena	 leva	strana	 je	gore,	njena	desna	strana	 je
takođe	 gore;	 ono	 što	 je	 dole	 je	 gore,	 i	 vrh	 je	 takođe	 gore.	 Onda	 ovo	 vodi	 do	 jedne
nebeske	tajne.	Kao	što	sam	upravo	rekao,	što	 je	manja	čestica,	veća	 je	ravan.	Faktički,
kad	 je	 jedno	biće	u	 stanju	da	uđe	u	mikroskopskiji	 nivo,	 tada	 se	 već	nalazi	na	 većem,
višem	mestu:	 ono	 je	 na	 nebu,	 jer	 što	 je	 čestica	manja,	 nivo	 je	 viši.	 Ovo	 je	 jedna	 vrlo
ogromna	perspektiva.	Perspektiva	sagledavanja	univerzuma,	koju	sam	upravo	objasnio
je	 samo	 jedan	 način	 –	 jedna	 perspektiva	 sagledavanja	 dimenzija.	 Postoje	 i	 složenije.
Naravno,	kad	se	u	budućnosti	budete	prosvetlili,	videćete	ih	sami.

Mnoge	 konkretne	 stvari	 vezane	 za	 nebo	 se	 ne	 mogu	 reći	 ljudima.	 Zapravo,	 ako	 se
empirijska	 nauka	 čoveka	 bude	 razvila	 do	 prilično	 visokog	 nivoa,	 ili	 bude	 prevazišla
domen	 ljudskih	bića,	 to	 će	biti	 još	opasnije	 za	 ljude	 [nego	 što	 je	 sada].	To	 je	 zato	 što
ljudska	bića	apsolutno	ne	mogu	dostići	domen	Buda	pomoću	nauke	i	tehnologije.	To	je
apsolutno	zabranjeno.	Ljudi	imaju	sedam	emocija	i	šest	želja,	i	imaju	različite	vezanosti,
poput	potrebe	za	nadmetanjem,	zavisti	 i	požude.	Kad	bi	se	ove	stvari	ponele	na	nebo,
bilo	bi	 to	 katastrofalno,	 i	 buknula	bi	 bitka	 s	Budama	 i	 Bodisatvama.	Zaista	bi	 se	desio
kosmički	rat.	Ljudima,	s	njihovom	ljudskom	pameti,	nikad	neće	biti	dopušteno	da	razviju
nauku	 i	 tehnologiju	do	nivoa	domena	Buda.	Tako	se	nauka	 i	 tehnologija	 ljudi	 razvijaju
samo	po	unapred	predviđenoj	ruti.	Ako	bi	se	razvile	do	previsokog	nivoa,	one	bi,	zajedno
s	ljudskim	bićima,	rizikovale	sopstveno	uništenje.	Ovakav	scenario	vidim.

Sada	ću	se	okrenuti	ovoj	dimenziji.	Oblici	dimenzija	o	kojima	sam	upravo	raspravljao	su
jedan	pregled	perspektiva.	U	 svoje	 vreme,	 ranije,	 Buda	Šakjamuni	 je	 takođe	govorio	o
tome	kako	razumeti	univerzum	određenog	raspona.	Na	primer,	govorio	je	o	specifičnim
situacijama	 među	 ljudima,	 unutar	 Tri	 Domena,	 i	 o	 određenom	 rasponu	 izvan	 Tri
Domena,	 kao	 što	 je	 planina	 Sumeru.	 Takođe	 je	 govorio	 o	 obliku	 postojanja	 planine
Sumeru.	Planina	Sumeru	 je	okružena	 sa	četiri	 glavna	kontinenta	 i	dva	glavna	nebeska
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sloja.	Zapravo,	kad	su	reči	Bude	Šakjamunija	prenesene	u	Kinu,	ili	kad	su	prevedene	na
kineski,	 i	 tokom	 njihovog	 prenošenja	 u	 Indiji,	 nastale	 su	 greške.	 Ta	 „dva	 glavna	 sloja
neba“	koja	okružuju	planinu	Sumeru,	kako	je	Buda	Šakjamuni	govorio,	uopšte	nisu	dva
glavna	 nebeska	 nivoa.	 Oni	 su,	 u	 konceptualnom	 smislu,	 dva	 univerzuma	 –	 njih	 treba
shvatiti	kao	mali	univerzum	i	drugi	sloj	univerzuma.

Kako	 shvatiti	 drugi	 sloj	 univerzuma?	 Univerzum	 kakav	 ljudi	 shvataju	 je	 sačinjen	 od
mnoštva	Mlečnih	puteva,	 i	 to	 je	njegov	opis	u	 smislu	 strukture	ove	dimenzije	 koju	 su
ljudi	 u	 stanju	 da	 shvate.	 To	 je	 univerzum	 o	 kom	 obično	 govorimo.	 Čak	 i	 kod	 ovog
univerzuma,	mi	ljudi	nikad	nećemo	moći	da	mu	vidimo	granice.	A	zatim,	ovaj	univerzum
nije	 jedini	 univerzum	 u	 kosmičkom	 telu,	 niti	 je	 najkrupnija	 čestica	 u	 ogromnom
kosmičkom	 telu.	 Postoji	 mnoštvo	 univerzuma	 velikih	 poput	 ovog,	 i	 oni	 konstituišu
granice	još	većih	univerzuma.	Oni	takođe	imaju	ljuske,	ali	oni	samo	konstituišu	krupnije
čestice.	 Ovaj	 univerzum	 je	 izuzetno	 golem	 i	 nezamisliv	 je	 ljudskim	 bićima.	 Ipak,	 za
bogove,	 on	 nije	 ništa	 više	 od	 sićušnog	 dela	 jednog	 sloja	 čestica.	 A	 u	 očima	 još	 većih
Buda,	 toliko	 je	 sićušan	 da	 se	 i	 ne	 računa.	 Načini	 razmišljanja,	 mentalni	 sklopovi	 i
predstave	se	razlikuju	u	različitim	domenima.

Upravo	 sam	 pomenuo	 planinu	 Sumeru,	 što	 je	 Buda	 Šakjamuni	 potvrdio	 i	 u	 šta	 se
prosvetlio,	a	ona	se	nalazi	severno	od	Mlečnog	puta	 i	solarnog	sistema	u	kom	mi	 ljudi
živimo.	Ali	koncept	„severa“	je	teško	opisati,	jer	u	univerzumu	ne	postoji	takav	koncept;
Zemlja	se	konstantno	okreće.	Rečima	Bude	Šakjamunija,	mi	kažemo	da	je	(„na	severu“)
da	bi	 ljudima	bilo	 lako	da	 shvate.	 Inače,	 ako	 kažem	da	 je	 ovde,	 sutra	 će	 se	 okrenuti	 i
pomeriti	 tamo.	 Recimo	 da	 je	 na	 severu,	 sledeći	 ono	 što	 je	 rekao	 Buda	 Šakjamuni	 -
recimo	da	je	na	severu.	Koliko	je	visoka	ova	planina	Sumeru?	Planina	Sumeru	se	proteže
izvan	Mlečnog	 puta,	 i	 izvan	 granica	 univerzuma	 o	 kojima	 sam	upravo	 pričao,	 granica
unutar	kojih	je	sadržano	bezbrojno	mnoštvo	galaksija.	Neka	svi	razmisle.	Koliko	su	velike
brojne,	nebrojene	galaksije?	Između	galaksija	postoje	izvesne	razdaljine.	Planina	Sumeru
se	 proteže	 izvan	 ovog	 univerzuma	 i	 doseže	 centralno	 područje	 drugog	 sloja
univerzuma;	toliko	je	velika	ova	planina.	Zapravo,	planina	Sumeru	je	planinski	venac	koji
se	 sastoji	 od	 tri	 planine,	 a	 te	 tri	 planine	 odgovaraju	 Budi	 Amitabi,	 Bodisatvi	Guanjin	 i
Bodisatvi	Mahasthamprapta.	Buda	Amitaba	je	prvi	Buda	u	tom	domenu.

Ono	što	je	Buda	Šakjamuni	potvrdio	i	u	šta	se	prosvetlio	daleko	prevazilazi	ono	što	ljudi
shvataju	 u	 vezi	 s	 njim.	 Buda	 Šakjamuni	 je	 ispričao	 mnoge	 nebeske	 priče	 i	 priče	 o
njegovim	 prethodnim	 životima.	On,	međutim,	 nije	 rekao	 sve	 o	 svojoj	 pravoj	 pozadini.
Niko	nikad	nije	saznao	šta	se	s	njim	desilo	nakon	njegove	Nirvane.

Svi	 znate	 da	 svaki	 Buda	 ima	 svoj	 raj.	 Buda	Amitaba	 ima	 Sukhavati	 raj.	 Buda	 Isceljenja
predsedava	 Lapi	 Laculi	 rajem.	 Takođe	 postoji	 Lotos	 raj	 i	 Raj	 čuda.	 Isus	 i	 Nebeski
dostojanstvenik	pra-početaka	takođe	imaju	rajeve.	Unutar	granica	Mlečnog	puta	gde	su
ljudi,	odgovarajuća	dimenzija	ima	više	od	stotinu	takvih	rajeva.	I	Bude	su	brojne,	takođe.

50



Kako	je	rekao	Buda	Šakjamuni,	Bude	nivoa	Tatagate	su	brojne	koliko	i	zrna	peska	u	reci
Gang.	Svaki	Tatagata	Buda	predsedava	 jednim	rajem,	pa	razmislite:	koliko	 je	velik	ovaj
univerzum?	Buda	Šakjamuni	je	bio	u	šestom	sloju	univerzuma,	što	je	krajnji	nivo	sa	koga
se	spustio.	Ovo	je	ogroman	broj	–	šesti	sloj	univerzuma,	a	ne	šesti	sloj	neba.	On	je	tamo
imao	 raj	 po	 imenu	 Dafan	 raj.	 Kasnije	 je	 Buda	 Šakjamuni	 došao	 u	 ljudsko	 društvo	 da
spasava	 ljude.	 Nakon	 svog	 prosvetljenja,	 on	 je	 prenosio	 svoj	 zakon	 četrdeset	 devet
godina	 i	nije	se	vratio.	To	 je	zato	što	 je	na	osnovu	svoje	moći	 i	nivoa,	Buda	Šakjamuni
mogao	da	spase	samo	sporednu	dušu,	i	nije	mogao	omogućiti	kultivatorima	da	se	tokom
jednog	života	kultivišu	na	veoma	visoke	nivoe.

Sada	 svi	 znate	 da	 Bude	 imaju	 svoje	 rajeve.	 Ali	 ko	 je	 čuo	 da	 Buda	 Šakjamuni	 ima	 svoj
sopstveni	 raj?	Niko	 to	nije	 izrekao.	 Za	Budu	Šakjamunija	 se	 kaže	da	 je	 upravo	u	 Saha
raju,	 ali	 gde	 je	 Saha	 raj?	 On	 se	 nalazi	 unutar	 Tri	 Domena,	 on	 se	 nalazi	 unutar	 Tri
Domena	 koji	 uključuju	 ljude.	 Kako	 to	 da	 je	 raj	 jednog	 Bude	 naprosto	 tu	 u	 ljudskom
svetu?	Niko,	 nikad	 nije	mislio	 o	 tome.	 Zapravo,	 Buda	 Šakjamuni	 je	 uvek	 bio	 na	Dafan
Nebu.	 Pošto	 dolazi	 iz	 Dafan	 raja,	 on	 je	 tom	 sloju	 neba	 dao	 ime,	 nazvavši	 ga	 Dafan
Nebom.	Dafan	Nebo	 je	 u	 najvišem	 nebu	 unutar	 domena	 Bez	 požude,	 i	 ono	 je	 takođe
unutar	Tri	Domena.	Zašto	on	tu	boravi,	ne	odlazeći?	Pre	nego	što	je	Dafa	počela	da	se
širi,	 on	 je	 nadgledao	 svoje	 budističke	 vernike.	 Tokom	 proteklih	 2.500	 godina	 on	 je
zapravo	čekao	da	Dafa	počne	da	se	širi.	Krajnji	nivo	s	kog	 je	Buda	Šakjamuni	došao	 je
Dafan	raj,	ali	 tu	neće	ostati	večno.	Kako	 je	postavio	kulturne	temelje	za	širenje	Dafe	u
ovom	dobu	i	pretrpeo	velike	poteškoće	među	običnim	ljudima,	on	će	se	vratiti	na	još	viši
domen	pošto	se	saobrazi	sa	Dafom.	To	je	prava	situacija	sa	Budom	Šakjamunijem,	koju
sam	želeo	da	vam	predstavim.

Mnogi	 ljudi	me	pitaju:	„Učitelju,	ko	ste	vi?“	Što	se	moje	priče	tiče,	ona	 je	zaista,	zaista
duga.	 Silazeći	 kroz	 slojeve	 i	 slojeve	 različitih	 kosmičkih	 tela	 i	 univerzuma,	 ja	 sam	 se
reinkarnirao	 na	 različitim	 nivoima,	 a	 u	 ljudskom	 svetu	 ja	 sam	 podelio	 svoje	 telo	 i
reinkarnirao	se;	u	svakom	konkretnom	životnom	veku,	bilo	 je	puno	mene.	To	 je	toliko
kompleksno	da	je	teško	naći	gde	da	se	počne.	Svima	jednostavno	mogu	reći	da,	kako	ja
to	vidim,	ja	sam	izvan	svih	kosmičkih	tela	i	univerzuma,	dok	su	svi	Bogovi	i	Bude,	i	sva
živa	bića,	unutar	njih.

Univerzum	mora	prolaziti	kroz	proces	formiranja,	stagnacije	i	degeneracije,	i	to	je	zakon
za	 postojanje	 univerzuma.	 Univerzum	 je	 veoma	 star.	 Starost	 Buda,	 Taoa	 i	 Bogova
stvorenih	u	ranim	fazama	procesa	ovog	univerzuma	je	tolika	da	se	čini	da	su	oni	umorni
od	 života.	 Vreme	 je	 toliko	 dugo,	 da	 bogovi	 mogu	 zaboraviti	 prošlost.	 Oni	 čak
zaboravljaju	kakvi	su	sami	bili	ranije.	Što	je	viši	nivo	na	kom	je	jedan	bog,	njegovo	vreme
sporije	 teče	 i	 njegova	 granica	 i	 zapremina	 se	 dalje	 prostiru.	 Na	 još	 višim	 nivoima,
koncept	formiranja,	stagnacije	i	degeneracije	je	toliko	produžen	da	jedan	život	ne	mora
ni	 da	misli	 o	 tome	 –	 toliko	 je	 dug.	Onda	 gospodar	 Buda,	 koji	 je	 izvan	 svih	 vremena	 i
univerzuma,	 drži	 da	 bezbrojno	 mnoštvo	 bića	 predstavlja	 pravi	 smisao	 za	 postojanje
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univerzuma.	 Kako	 su	 se	 brojne	 katastrofe	 desile	 na	 različitim	 nivoima,	 sa	 izuzetkom
najvišeg	domena,	nijedno	biće	ne	zna	kakav	je	bio	najprvobitniji	univerzum.	Nakon	što	je
novo	zamenilo	staro,	sve	iz	prošlosti	 je	prestajalo	da	postoji.	Ali	ako	treba	zadržati	sva
bića	unutar	univerzuma,	rešiti	to	pitanje	je	teško.

Kad	 se	 univerzum	 rađao,	 brojni	 bogovi	 su	 sagledali	 probleme	 koji	 će	 se	 desiti	 u
poslednjem	periodu	univerzuma.	Ti	bogovi	su	bili	zabrinuti,	i	hteli	su	da	se	spasu.	Ali	ako
ne	 bi	 posedovali	 moćnu	 vrlinu	 na	 nivou	 te	 visine,	 oni	 ne	 bi	 bili	 u	 mogućnosti	 da	 to
preokrenu,	i	ne	bi	se	mogli	vratiti.	[Bogovi]	svih	nivoa	su	to	hteli	da	urade,	pa	su	mnogi
bogovi,	tokom	istorije,	došli	ovamo.

Ali	 u	 univerzumu	 je	 u	 prošlosti	 postojala	 jedna	 istina,	 a	 ta	 je	 da	 nijednom	 nivou	 nije
dopušteno	 da	 zna	 da	 li	 postoji	 život	 na	 narednom	 nivou	 iznad	 njihovog,	 a	 na	 tom
narednom	 nivou	 nisu	 znali	 da	 li	 postoji	 život	 na	 prvom	 sledećem	 nivou.	 Bogovi	 na
svakom	nivou	 su	 znali	 samo	 to	da	 su	oni	 najviši,	 i	 zato	 je	 Isus	na	Zapadu	 rekao	da	 je
njegov	otac,	 Jehova,	Gospod.	 Jehova	 je	 zaista	bog	koji	 je	 stvorio	 jevrejski	narod;	on	 je
tvorac	Jevreja.	To	će	reći	da	je	on	najviši	među	belcima	Jevrejima	i	njihovim	bićima	na
različitim	 nivoima	 ispod.	 Ali	 postoje	 Gospodari	 koji	 su	 stvorili	 druge	 ljudske	 rase	 u
drugim	sistemima,	a	nadalje	postoje	bogovi	 i	bića	na	još	višim,	višim	i	višim	nivoima,	a
toga	 nisu	 svesni	 jedino	 bogovi	 na	 niskom	 nivou	 i	 ljudi.	 Bogovi	 poznaju	 budističke
principe	 samo	na	 sopstvenim	nivoima.	Sagledavši	 kakav	će	biti	 konačan	završetak,	 svi
bogovi	 su	 hteli	 da	 iznađu	 načine	 da	 preduprede	 strašne	 posledice	 koje	 će	 nastati	 u
konačnoj	 fazi	 procesa	 formiranja,	 stagnacije,	 degeneracije	 i	 destrukcije	 univerzuma.
Tako	su	oni	jedan	za	drugim,	sišli	u	svet,	i	mnogo	je	takvih	bogova	došlo.	Neki	bogovi	su
u	svom	univerzumu	propatili	sve	moguće	muke,	od	početka	do	kraja,	u	nadi	da	će	na	taj
način	 posedovati	 dovoljno	moćne	 vrline	 da	 budu	 spaseni.	 Ali	 svi	 oni	 se	 suočavaju	 sa
istim	problemom:	nijedan	od	njih	nije	najviši,	i	ako	se	problemi	dese	na	još	višim,	višim	i
višim	nivoima,	njihovi	prvobitni	domeni	će	i	dalje	biti	unutar	zone	katastrofe.	Onda	će	i
mnoštvo	 bogova	 koji	 su	 sišli	 takođe	 biti	 uništeno,	 i	 bez	 da	 išta	 postignu;	 mnoštvo
bogova	koje	je	došlo	ovamo	nije	uspelo	da	rasplete	ovaj	čvor,	niti	su	se	mogli	vratiti.	Ovo
je	ono	 što	 se	 zapravo	dešava.	U	 spasavanju	 svih	bića	 i	 ispravljanju	Fa	na	 višim	 i	 višim
nivoima,	ja	sam	mnoge	poslao	nazad	nakon	što	su	se	saobrazili	s	Fa.

Svi	 znaju	 da	 je	 ovo	 o	 čemu	 sam	 pričao	 na	 veoma	 visokom	 nivou.	 Buda	 Šakjamuni	 je
jednom	rekao	da	će	Buda	Maitreja	doći	posle	određenog	broja	godina.	Ja	sam	došao	u	to
doba,	ali	ja	nisam	na	nivou	Bude	Maitreje.

Svima	želim	da	vam	saopštim	još	jednu	nebesku	tajnu	na	veoma	visokom	nivou.	Ranije
sam	je	pominjao.	Što	se	tiče	Buda	na	nebesima,	poput	Tatagata	i	Bodisatvi	za	koje	znate,
zapravo	 postoji	 više	 od	 jednog	 na	 svakog	 od	 njih.	 Njih	 je	 potrebno	 zameniti	 svakih
desetak	godina,	 ili	manje.	Sadašnji	Amitaba	nije	onaj	najraniji,	niti	 je	Bodisatva	Guanjin
najranija.	Zašto	je	tako?	To	je	zato	što	su	ljudski	svet	i	Tri	Domena	suviše	komplikovani,
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a	 oni	 se	 nalaze	 suviše	 blizu	 Tri	 Domena.	 Tako	 loše	 stvari,	 ovde	 dole,	 mogu	 direktno
uticati	na	njih.	Budući	da	Bude	i	Bodisatve	spasavaju	ljude,	ljudi	imaju	sklonost	da	utiču
na	 Bude	 i	 Bodisatve.	 Ako	 predugo	 spasavaju	 ljude,	 oni	 padaju.	 Zato	 u	 ovoj	 dimenziji
treba	 da	 se	 smenjuju	 svakih	 desetak	 godina,	 ali	 u	 nekim	 svetovima	 u	 međuvremenu
prođe	dugo	vremena.	U	specifičnom	prostoru	još	većih	dimenzija,	vreme	je	veoma	brzo.
Sa	svakih	deset	godina	proteklih	ovde,	u	nekim	svetovima	možda	je	prošlo	deset	hiljada
godina.	 Pod	 ovim	 okolnostima,	 Bude	 i	 Bodisatve	 ne	 mogu	 ostati	 vrlo	 dugo.	 Na	 nebu
postoji	pravilo:	na	svakom	datom	nivou,	bez	obzira	koji	je	bog,	on	ili	ona	će	morati	da	se
rotiraju	u	izvesnom	vremenskom	trenutku;	cilj	je	da	ih	se	zaštiti	i	spreči	da	padnu	dole.

Neki	zapisi	iz	prošlosti	u	ljudskom	svetu	takođe	su	sadržali	ovakve	navode,	ali	ljudi	nisu
znali	o	čemu	se	tu	radi.	Svi	znate	da	postoji	Bodisatva	Guanjin,	zar	ne?	Postoje	različiti
navodi	 o	 njoj.	 Na	 primer,	 postoji	 Bodisatva	 Guanjin	 Južnog	 mora,	 zatim	 kći	 kralja
Subhavijuhe	koja	je	kroz	kultivaciju	postala	Bodisatva	Guanjin,	onda	Dete	s	dva	konja,	u
Indiji,	koje	je	kultivacijom	postalo	Bodisatva	Guanjin,	i	tako	dalje.	Svi	oni	su	pravi;	jedino
što	su	 različita	bića.	 „Bodisatva“	 je	originalan	 lik	uzvišenog,	veličanstvenog	bića	velike
milosti,	i	to	je	titula	nepromenljive	milosti.	Svaki	put	kad	bi	Bodisatva	putem	kultivacije
otišla	 gore,	 ona	 bi	 počela	 da	 izabira	 naslednicu	 na	 Zemlji,	 i	 pomaže	 joj	 da	 odgaji	 istu
milost	kao	 što	 je	njena;	 [naslednica]	bi	dostigla	 isti	nivo,	 imala	 istu	moćnu	vrlinu,	bila
sposobna	da	 istrpi	 istu	 količinu	 teškoća,	 i	 imala	 bi	 istu	moć.	Kad	bi	 ta	 osoba	dostigla
Ispunjenje,	ova	bi	je	spasila	i	postavila	na	sopstveno	mesto.	Isto	važi	za	svakog	Budu,	a	i
Boga.	Ovo	je	ranije	bila	najčuvanija	nebeska	tajna,	ali	je	danas	otkrivena	vama.

Zašto	sam	vam	ovo	rekao?	Jer	sam	želeo	da	istaknem	poentu.	Od	vremena	kad	je	Buda
Šakjamuni	 pomenuo	 ime	Bude	Maitreje,	 prošlo	 je	 više	 od	 dve	 hiljade	 godina,	 i	 tokom
ovog	perioda	niko	ne	zna	koliko	je	Buda	Maitreja	došlo	i	otišlo!	Džakoviti	monah	je	bio
jedan	od	njih,	i	zato	se	Maitreja	povezivao	sa	Džakovitim	monahom.	Ali	lik	Bude	Maitreje
nije	poput	Džakovitog	monaha,	koji	se,	s	trbušinom,	uvek	smejao	–	to	je	samo	njegov	lik
dok	 je	bio	među	ljudima.	Jedan	Buda	 je	svet	 i	uzvišen,	a	većina	njih	su	prilično	mladi	 i
atraktivni,	 jer	 što	 je	 nivo	 viši,	 oni	 su	 lepši.	 Pravi	 Buda	 Amitaba	 izgleda	 kao
dvadesetogodišnjak,	Bodisatva	Guanjin	kao	da	 ima	sedamnaest	 ili	osamnaest	godina,	a
Bodisatva	 Mahasthamaprampta	 oko	 petnaest	 ili	 šesnaest	 godina	 starosti.	 Kako	 se,	 u
skladu	s	 ljudskim	predstavama,	osoba	u	četrdesetim	smatra	stabilnom	 i	pouzdanom	–
ona	 je	 tada	dostigla	 životni	 stadijum	kad	više	nema	 iskušenja	–	njihovi	 likovi	 se	prave
ovakvi.	Ali	na	nebu,	božju	misao	određuju	njegova	mudrost	i	nivo	domena.	Božju	milost	i
mudrost	ne	određuju	njegove	godine.	Obični	ljudi	uvek	koriste	shvatanja	običnih	ljudi.

Onda,	 Buda	Maitreja	 u	 ovom	 životu	 –	 to	 jest,	 u	 doba	 kad	 sam	 počeo	 da	 širim	 Fa,	 ili
poslednji	Buda	Maitreja	–	je	zapravo	bio	žena	koja	se	kultivacijom	pretvorila	u	njega,	ali
Maitreja	 ima	muški	 lik.	 Zapravo,	 izgovor	 „Maitreja“	u	 jeziku	drevne	 Indije	nije	bio	baš
tačan	u	to	doba,	i	postao	je	još	manje	kad	je	preveden	na	mandarinski.	Izgovarano	je	kao
„Milai“,	ili	„Mila“,	a	bilo	je	i	drugačijih	izgovora,	takođe.	U	budućnosti	ću	vam	reći	kako
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se	 tačno	 izgovara.	 U	 doba	 kad	 je	 Buda	Maitreja	 ovog	 ciklusa	 trebalo	 da	 okonča	 svoj
poduhvat,	 ja	 sam	 izašao	 u	 javnost,	 ali	 ja	 nisam	 na	 njihovim	 nivoima.	 Svi	 bogovi	 u
kosmičkom	 telu	 znaju	 da	 sam	 ja	 došao	da	 spasem	živa	 bića	na	 svim	nivoima	pomoću
Buda	Fa	i	s	likom	Bude,	i	oni	priznaju	da	je	Maitreja	došao,	i	Buda	Maitreja	mi	je	preneo
ono	što	 je	nasledio.	Ali	niko	od	bogova	ne	zna	odakle	sam	ja	 izvorno	došao.	Oni	znaju
samo	to	da	je	došla	osoba	koja	je	trebalo	da	siđe	u	svet	da	spasava	ljude;	istovremeno,
svi	oni	su	me	terali	da	[preuzmem	formu]	života	u	hramu	[kao	monah],	ali	ja	nisam	tako
učinio.	Zašto	nisam	 tako	učinio?	 Jer	 sam	hteo	da	uradim	veće	 stvari	 i	 imao	 sam	veću
misiju.	Pored	toga,	ljudi	danas	više	ne	veruju	u	Bude,	i	premalo	je	sveštenika	i	budista-
laika.	Broj	 vernika	 koji	 odlaze	u	hramove	 je	premali	 u	odnosu	na	ukupan	broj	 ljudi.	U
Doba	kraja	Darme,	jednostavno	je	previše	ljudi	koji	ne	veruju	u	Bude.	Boravak	u	hramu
ne	bi	mi	dopustio	da	spasem	ljude	na	širokoj	osnovi	i	da	omogućim	velikom	broju	ljudi
da	dobiju	Fa.	Da	boravim	u	hramu,	sledbenicima	drugih	religija	bi	bilo	još	teže	da	dobiju
Fa.	 Sagledavši	 ovu	 situaciju,	 ja	 sam	 izabrao	da	ne	budem	monah,	 već	da	umesto	 toga
širim	Fa	u	običnom	ljudskom	društvu.

Naravno	 da	 ovde	 postoji	 poenta,	 i	 to	 je	 poenta	 koju	mnogi	monasi	 ne	 shvataju.	 Ljudi
znaju	da	 su	ono	što	 ja	predajem	principi	Buda	 i	Buda	Fa.	Mada,	 to	nije	Darma	koju	 je
Buda	 Šakjamuni	 predavao.	 Zapravo,	 i	 da	 nisam	 ja,	 već	 neko	 drugi,	 došao	 da	 spasava
ljude,	ni	 taj	 ne	bi	 ponavljao	 reči	Bude	Šakjamunija.	Neka	druga	osoba	ne	bi	 predavala
stvari	koje	je	Buda	Šakjamuni	predavao.	Svi	predaju	Buda	Fa,	ali	ono	što	oni	predaju	biće
Fa	principi	u	koje	su	se	te	Bude,	same,	prosvetlile.	Nije	 li	 tako?	Najveća	konfuzija	koje
današnji	 monasi	 ne	 mogu	 da	 se	 oslobode	 je	 to	 što	 oni	 veruju	 da	 je	 Buda	 Šakjamuni
jedina	 osoba	 koja	 je	 predavala	 Buda	 Fa,	 i	 da	 Buda	 Fa	 predstavlja	 samo	 ono	 što	 je	 on
predavao.	Oni	ne	znaju	da	 je	 to	 samo	 jedan	mali	deo	Buda	Fa	 i	 to	deo	u	koji	 se	Buda
Šakjamuni	 prosvetlio,	 i	 koji	 je	 potvrdio.	Osim	 toga,	 Buda	 Šakjamuni	 nije	 predavao	 sve
ono	što	je	znao,	i	preneo	je	samo	deo	koji	se	mogao	dati	ljudima	da	znaju.	Zapravo,	Buda
Šakjamuni	 nije	 predavao	 ni	 Fa	 kakav	 su	 predavali	 prethodnih	 šest	 Buda.	 A	 osim	 toga,
ono	 što	 ja	 ovaj	 put	 predajem	 je	 priroda	 celokupnog	 univerzuma	 –	 suština	 svih	 Fa,
uključujući	Fa	svih	Buda,	Bogova	i	Taoa.

Ako	Tri	Domena	i	čovečanstvo,	u	Fa-ispravljanju,	budu	odigrali	uloge	koje	im	pripadaju,
čovečanstvo	budućnosti	će	imati	nemerljive	blagoslove.	Kad	sam	ja	došao,	sve	što	sam
hteo	je	stvoreno	na	veoma	visokom	nivou,	i	rođeno	je	u	ovom	svetu	kroz	reinkarnaciju.
Moja	moćna	vrlina	je	pod	kontrolom	s	mesta	izvan	svih	domena.	Vi	možete	reći	da	sam
ja	ovde,	ali	niko	ne	zna	koliko	slojeva	čestica	me	razdvaja	od	živih	bića	Tri	Domena.	Ja
imam	 najprvobitnije	 elemente	 koji	 sačinjavaju	 postojanje	 univerzuma,	 ali	 ja	 nisam
unutar	njih.	Ja	sam	izvor	koji	stvara	sve	mudrosti	univerzuma,	a	 ja	 ipak	ništa	ne	želim.
Živa	 bića,	 s	 druge	 strane,	 su	 sačinjena	 od	 materije	 sa	 različitih	 nivoa	 univerzuma.
Možete	 reći	da	 ja	nisam	ovde,	 a	 ipak	 se	manifestujem	u	 ljudskom	svetu,	 iako	nisam	u
domenu	ljudskih	bića.	Ovo	je	kratko	i	sažeto	objašnjenje.	U	budućnosti	ću	reći	ljudima	o
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ovome	 kad	 bude	 bilo	 podesno,	 ali	 ne	 smem	previše	 otkriti	 jer	 ljudskim	 bićima	 je	 već
dopušteno	 da	 znaju	 puno.	 Mada,	 za	 nešto	 godina,	 u	 budućnosti,	 čovečanstvo	 će
svejedno	smatrati	sve	što	se	danas	dešava	bajkom.

Kao	 što	 svako	 zna,	 ono	 čega	 se	 kineska	 vlada	 najviše	 boji	 je	 da	 će	 ljudi	 osnovati
organizacije	poput	Boksera,	s	kasnog	19.	veka,	ili	ustati	da	se	suprotstave	vlasti	–	ona	se
najviše	 boji	 da	 ne	 izgubi	moć.	 Ja	 stalno	 iznova	 ističem	da	mi	 nemamo	nikakve	 veze	 s
politikom,	 da	 se	 mi	 apsolutno	 ne	 uplićemo	 u	 politiku,	 da	 se	 apsolutno	 ne	 bavimo
politikom.	Kad	bi	Li	Hongdži	imao	politički	angažman,	ono	što	danas	širim	bila	bi	jedna
zla	praksa.	Morate	zapamtiti	ovo	što	sam	sada	kazao.	Onako	kako	sam	 ja,	Li	Hongdži,
širio	ovaj	Fa,	onako	kako	sam	vam	ja	tražio	da	radite	ovu	stvar,	kroz	istoriju,	to	treba	da
sledite	 u	 generacijama	 koje	 dolaze,	 i	 da	 apsolutno	 osigurate	 da	 se	 neće	 iskriviti.
Generacije	koje	slede	treba	da	slede	formu	kultivacije	koju	vam	ostavljam.	Kao	što	svako
zna,	 mi	 imamo	 labavu	 organizaciju,	 mi	 ne	 dotičemo	 novac,	 i	 mi	 nemamo	 titule	 i
funkcionere.	Stvari	se	komplikuju	kad	kultivatori	dođu	u	kontakt	s	novcem.	Bogatstvo	i
slava	su	najveća	prepreka	u	kultivaciji	ljudi.

Naravno,	pošto	ste	u	ljudskom	društvu,	vi	možete	održavati	svoj	način	života.	Možete	ići
da	zarađujete	novac,	 i	možete	postajati	 zvaničnici	među	običnim	 ljudima,	 i	možete	se
baviti	biznisom,	baš	kao	drugi.	Ništa	od	toga	neće	uticati	na	vašu	kultivaciju.	To	je	forma
kultivacije	koju	sam	vam	ja	preneo.	U	ovoj	formi	kultivacije	se	ne	nudi	nikakav	položaj,
Buda	Fa	 se	ne	može	koristiti	 za	 zaradu,	 i	 nijedan	 asistentski	 centar	ne	 sme	da	 zadrži
novac.	Ovo	propisuje	forma	kultivacije.	Tako	ogroman	Fa	je	dat	ljudima	i	nije	predviđeno
da	to	bude	senzacija	na	tri,	ili	pet	godina.	Znam	da	će	u	budućnosti	biti	više	ljudi	koji	će
dobiti	Fa.	Biće	prilično	ljudi	koji	će	dobiti	Fa	–	broj	je	prilično	velik.	Osim	toga,	ovaj	Fa	ne
pripada	samo	čovečanstvu,	niti	pripada	samo	Kini;	 ceo	svet	 i	 još	više	bića	primaju	Fa.
Ovo	je	Fa	univerzuma,	pa	svako	treba	da	se	pobrine	da	ga	čuva.

Vi	ranije	niste	znali	šta	je	to,	a	kad	sam	počeo	da	ga	predajem,	ja	sam	ga	predavao	kao
jedan	oblik	čigong	prakse.	To	je	zato	što	je	ljudima	potreban	proces	da	bi	shvatili	Fa,	pa
ne	bi	išlo	da	sam	odjednom	predavao	Fa	na	tako	visokom	nivou.	Zatim,	hteo	bih	svima
da	kažem	zašto	se	čigong	pojavio	u	današnjoj	istoriji.	On	je	za	mene	utabavao	put,	kako
bih	danas	predavao	ovaj	veliki	Fa.	Čigong	majstori	nisu	znali	razlog,	a	pogotovu	ne	oni
lažni	 čigong	 majstori	 -	 a	 ti	 lažni	 čigong	 majstori	 i	 dalje	 prave	 zbrku	 u	 društvu.	 Oni
čigong	majstori	 koji	 su	 zaista	 igrali	 ulogu	 utabavanja	 puta	 su	 u	 suštini	 okončali	 svoje
misije,	a	neki	od	njih	su	znali	da	se	od	njih	traži	da	prestanu	[s	podučavanjem]	upravo	u
ovoj	 tački.	 Da	 oni	 nisu	 izašli	 da	 podučavaju	 čigong,	 čigong	 se	 ne	 bi	 toliko	 proširio,	 a
onda	bi	meni	danas	bilo	teško	da	izvedem	da	ljudi	shvate	Fa	na	ovako	visokom	nivou.	To
je	razlog	zašto	se	čigong	pojavio.	Zato	kažem	da	svi	oni	koji	i	dalje	prave	nered	Velikom
Fa	neće	dobro	završiti.	Zapravo,	oni	su	već	u	paklu;	jedino	što	njihov	život	na	Zemlji	još
nije	gotov.
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Prenošenje	Dafe	je	prolazilo	kroz	iskušenja	i	teškoće,	bivajući	jedan	proces	pun	izazova.
Ovo	 je	 ispravna	praksa	 i	 neizbežno	će	naići	 na	 smetnje.	To	 je	 stoga	 što	 kad	 se	pojavi
nešto	ispravno,	za	sve	ono	što	nije	ispravno,	ili	nije	dovoljno	ispravno,	to	će	biti	smetnja.
Kad	se	nešto	predaje	i	sve	ide	kao	podmazano,	onda	to	mora	biti	jednako	zlu,	pa	stoga
nema	 nikakvih	 poteškoća.	 Da	 nije	 ispravnih	 misli	 i	 ispravnih	 postupaka	 koji	 nastaju
usred	teških	iskušenja,	ne	bi	bilo	ni	primera	ni	moćne	vrline	koju	[te	prakse]	ostavljaju
ljudima	 sveta.	Na	 kakva	 god	 iskušenja	 naišli	 u	 budućnosti,	 treba	 da	 ih	 razumete	 kako
valja.

Ovaj	univerzum	dopušta	demonima	da	postoje.	Zašto	im	se	dopušta	da	postoje?	Ja	vam
saopštavam	 jedan	 princip:	 uzajamno-izazivanje	 i	 uzajamno-sprečavanje	 je	 princip	 na
niskim	nivoima	univerzuma,	naročito	u	Tri	Domena.	Zašto	postoji	princip	uzajamnog-
izazivanja	i	uzajamnog-sprečavanja?	Na	srednjem	nivou	izvesnog	koncepta	univerzuma,
postoje	dve	 vrste	 supstance.	Kad	 se	dve	 supstance	dele	dalje	naniže,	one	postaju	dve
različite	vrste	supstance.	To	je	zato	što	je	ono	što	je	niže	manje	lepo,	a	što	je	više,	to	je
lepše.	Kako	se	supstance	dele	dalje	naniže,	razlika	narasta.	Onda,	kad	ove	dve	različite
vrste	 materije	 idu	 ka	 nižim	 delovima	 univerzuma,	 razlike	 među	 njima	 se	 sve	 više
ispoljavaju,	 i	 razlike	 se	 povećavaju	 što	 se	 više	 ide	 na	 niže.	 Kako	 idu	 dalje	 na	 niže,
ispoljava	 se	 suprotstavljena	 priroda	 dve	 supstance.	 I	 što	 više	 idu	 na	 niže,	 njihova
suprotna	 priroda	 postaje	 sve	 uočljivija.	 Tako	 nastaje	 princip	 uzajamnog-izazivanja	 i
uzajamnog-sprečavanja.	Dalje	na	niže,	biva	proizvedena	doktrina	 jina	 i	 janga	u	 taičiju.
Dalje	 na	 niže,	 posebno	 na	 stadijumu	 čovečanstva,	 princip	 uzajamnog-izazivanja	 i
uzajamnog-sprečavanja	je	posebno	uočljiv.	U	domenu	Buda,	šta	je	tačno	Buda?	Buda	je
branilac	univerzuma.	Tatagata	Buda	 je	Kralj	 Fa	 jednog	 raja.	On	ne	vlada	pribegavajući
bilo	kakvim	sredstvima:	on	koristi	svoju	milost	i	moćnu	vrlinu.	Sva	njegova	svesna	bića
ispunjavaju	standard	njegovog	raja,	 i	 sve	 je	divno.	U	 tom	domenu,	po	pitanju	principa
uzajamnog-izazivanja	i	uzajamnog-sprečavanja,	ono	što	se	suprotstavlja	Budi	(Kralju	Fa)
je	Demonski	Kralj.

Što	 se	 tiče	 Demonskog	 Kralja,	 svi	 znaju	 za	 tantrički	 budizam,	 zar	 ne?	 Ja	 stalno
ponavljam	da	se	tantrizam	ne	može	širiti	u	društvu	ljudi	i	da	se	može	praktikovati	samo
u	 privatnosti.	 Zašto?	 Jer	 tantrizam	 kultiviše	 kako	 ispravna	 prosvetljena	 bića,	 tako	 i
Demonske	Kraljeve;	kultiviše	i	Bude	(Kraljeve	Fa)	i	Demonske	Kraljeve.	Kad	bi	se	te	stvari
predavale	u	društvu,	razmislite:	kakve	bi	posledice	to	imalo	po	društvo?	Tu	je	ono	gde
leži	problem.	Zato	ja	sve	vreme	govorim	da	se	tantrizam	ne	može	širiti	u	društvu	i	da	se
može	vežbati	samo	u	manastirima.	Sve	ono	što	se	širi	u	društvu	je	lažno	i	varljivo.	Kad	se
princip	 uzajamnog-izazivanja	 i	 uzajamnog-sprečavanja	 ispolji	 na	 ravni	 običnih	 ljudi,
postoje	i	ljudi	i	duhovi.	Oni	naprosto	postoje	na	ovaj	način,	i	ovi	uzajamno-odgovarajući
principi	postoje	 istovremeno.	Ali	upravo	zato	 što	postoji	ova	 suprotstavljena	priroda	 i
što	postoji	princip	uzajamnog-izazivanja	 i	uzajamnog-sprečavanja,	u	 ljudskom	društvu
to	donosi	 jedno	stanje.	A	to	uključuje	stanje	kad	 ja	danas	predajem	Fa.	Naime,	postoje
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ljudi	 koji	 veruju	u	njega,	 i	 ljudi	 koji	ne	veruju.	Među	 ljudima	sveta,	postoje	oni	dobri	 i
postoje	 oni	 loši;	 ima	 nesebičnih	 osoba	 i	 sebičnih;	 ima	 ljudi	 bez	 predrasuda	 i	 onih	 s
predrasudama.	 Pozitivno	 i	 negativno	 koegzistiraju,	 i	 to	 je	 njihov	 uzajamni	 odnos.	 Sve
ove	pojave	čine	stanje	ljudskog	društva.

Isto	važi	za	bilo	šta	u	 ljudskom	društvu.	Ako	želiš	da	postigneš	nešto	dobro,	nećeš	ga
postići	dok	ne	budeš	prošao	kroz	srazmerno	krupne	izazove	ili	smetnje,	a	to	je	prepreka
koju	 nameće	 princip	 uzajamnog-izazivanja	 i	 uzajamnog-sprečavanja.	 Upravo	 zbog
postajanja	ovog	principa	i	demonske	smetnje,	neće	vam	biti	lako	da	nešto	izvršite.	Treba
da	 uložite	 napor	 da	 biste	 obavili	 svoj	 posao.	Uspećete	 kad	 uložite	 napor	 i	 trud,	 i	 kad
prebrodite	mnoge	teškoće.	Samo	tada	ćete	to	ceniti	i	biti	srećni.	Nešto	je	vredno	onda
kad	ga	je	teško	dobiti,	 i	samo	tada	ćete	imati	radost	koja	dolazi	s	trijumfom.	Kad	ne	bi
bilo	 principa	 uzajamnog-izazivanja	 i	 uzajamnog-sprečavanja	 i	 smetnji	 od	 strane
demona,	 kad	 biste	 lako	 mogli	 da	 obavite	 sve	 što	 radite,	 i	 kad	 ne	 bi	 bilo	 demonske
prirode,	ne	biste	cenili	ono	što	dobijate,	ne	biste	imali	utisak	da	je	dragoceno,	i	ne	biste
imali	radost	nakon	pobede.	Razmislite,	osećali	biste	da	je	život	dosadan	i	besmislen.	Kad
sve	 lako	može	 da	 se	 obavi,	 ništa	 nema	 smisla.	 Ljudi	 bi	 osećali	 da	 je	 život	 besmislen	 i
prazan.	Znači,	vi	možda	smatrate	da	je	teškoća	nepoželjna,	ali	ona	igra	ovu	ulogu.

Zašto	me	ljudi	pitaju:	„Učitelju,	zašto	vi	ne	počistite	sve	demone?“	Kad	bih	počistio	sve
demone,	vi	danas	više	ne	biste	mogli	da	se	kultivišete.	Niko	vas	ne	bi	testirao	da	se	vidi
da	li	ćete	do	kraja	ostati	verni	Fa;	bez	demonskih	smetnji	ne	biste	mogli	da	se	oslobodite
određenih	vezanosti,	bez	demonskih	smetnji	ne	biste	mogli	da	eliminišete	karmu.	Ovo	je
istina.	Ljudi,	predmeti	i	živa	bića	–	svi	imaju	ove	dve	osobine.	Ljude	sačinjava	kako	Buda-
priroda,	tako	i	demonska	priroda.	Kad	se	kultivišeš	prema	principima	Buda-škole,	ti	se
zapravo	oslobađaš	svoje	demonske	prirode.	Kad	ljudi	skrenu	i	ne	sputavaju	ih	moralne
vrednosti,	 tada	 je	 njihova	demonska	priroda	u	punom	zamahu.	Kad	 se	 ljudi	 nerviraju,
histerično	viču,	i	bivaju	afektivni,	potpuno	se	ispoljava	njihova	demonska	priroda.	Sada
izlaze	desetine	hiljada	demona;	oni	egzistiraju	na	svim	poljima	u	društvu,	nagoneći	ljude
da	ispoljavaju	svoju	demonsku	prirodu.	U	delima	likovne	umetnosti,	scenskoj	umetnosti
i	književnosti,	samovoljni	izrazi,	bez	ispravnih	misli	–	kao	u	stanju	ludila	–	nisu	drugačiji
od	duhova	i	demona.	Muškarci,	koji	nose	dugu	kosu	i	čudne	frizure,	izgledaju	kao	polu-
žene,	polu-muškarci,	i	to	se	naziva	izgledom	umetnika	ili	muzičara.	Zapravo,	sve	ovo	je
izopačeni	način	razmišljanja	pogonjen	demonskom	prirodom.

Samo	oni	koji	su	vezani	za	moralne	vrednosti	ispoljavaju	Buda-prirodu.	Šta	je	kultivacija
Budinstva?	To	je	oslobađanje	od	vaše	demonske	prirode	i	saobražavanje	sa	budinskom
prirodom.	Ovo	što	sam	upravo	pričao	je	na	veoma	visokom	nivou,	i	veoma	je	specifično.

To	je	sve	što	ću	danas	reći.	(Dug,	oduševljen	aplauz)

Li	Hondži	
11.	novembar	1996.
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